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1 I oie). Thanks for your patience. Let's go on the record.
2 This is the transcribed interview of Patrick Byrne conducted by the House Select

3 Committee to Investigate the January 6th Attack on the United States Capitol, pursuant to

4 House Resolution 503.

5 Mr. Bye, could you please state your full name and spell your last name for the

6 record?

7 Mr. Bye. Patrick M. Byrne, Bravo, Yankee, Romeo, November, Echo.

8 And this is transeribed. Ist also being videotaped?

5 |____gn™
10 Mr. Byme. Good. Thank you.

n And, counsel, can you please identify yourself andspecial your last name for the

12 report?

13 Mr. Driscoll. Sure. Robert Driscoll, D--i-<-0-1, the McGlinchey firm, here to

14 represent Mr. Byrne.

15 EE Good morning. My name's[EE senior Investigative

16 Counsel for the select committee.

w Inthe raom today fo the select committeearcJNso senior
18 investigative counsel, and[Ell counsel for the select committee.

19 We may have others from the staff joining us by video. This will be a staff-led

20 interview. But members, of course, may choose to also ask questions,

2 It's possible members may join us in person or, more likely, they'l join by Webex

22 and will turn on their cameraswhen they have questions, or if they have questions to ask.

2 You can see Mr. Raskin is with us this morning. | will try to announce or keep my

24 eye onthe Webex. And if other members join, Il try to announce their presence so

25 that's clear for the record.
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1 Thisis there is an official reporter transcribing the record of this interview.
2 Please wait until because everything that we say is being transcribed, I'd ask you to wait
3 untilthe question is complete before you giveyour answer. And we will do our best to
4 wait until your answer's complete before we ask the next question
s The stenographer cannot record nonverbal responses, sich a shaking of your
6 head. Soits important for you to verbalize and speak clearly in answering every
7 question.
s As we discussed a moment ago, the interview i aso being videotaped
5 We ask that you provide complete answers based on your best recollection. If

10 there's a question that's not clear, please ask forclarification. We'll do ourbest to
1 restate or reframe the question.
2 Ifyou don't know an answer, please simply say so. If you can't recall, of course,
13 that's an appropriate response, as well.
1 want to remind you, and this is an admonition that we give to all witnesses, that
15 itis unlawful to deliberately provide false information to Congress and doing so could be
16 a violation of Tite 18, United States Code, Section 1001 or other statutes.
w Do you understand that?
1 Mr. Burne, Ves, Ido. Very familiar with 18 US.C., 1001.
19 MEE. ry questions about anything I've gone over thus far?

0 Mr. Byrne. No, si. Sounds fir
n I. 2any point during the interview you want to take a break, ether
22 consult with Mr. Driscoll o ust have a break just fet us know. And we'll pause and take
23 asmuchtimeasyouneed.
2 Mr. Byrne. Thankyou.
2s EXAMINATION
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2 oI
2 Q  Sol'm going to jump right into some of these issues regarding the 2020

3 election and maybe events leading up to that are of interest to the select committee.

a When did you first before aware of a group called Allied Security Operations

5 Grow
. A Adaifcaion. That's the Pil Waldron group in Austin? Ori that the
7 Russ Ramslandgroup in Dallas or Houston? Dallas?

. Q Russ Ramsiand grou
9 A I only became -- my understanding, | would have told you at one point that|

10 ‘met Russ Ramsland and flew him on November 4th from Texas to Washington, D.C., and

11 gottoknowhimonthe plane.
12 He's told me that we actually met on or around October 22nd, that he was in a

13 conference that occurred in Austin. He was there. He was one of 40 people | met. |

16 didnot know him at the time ordid «thatdid't | did emermber hin rom the
15 22nd. | remembered him fromthe 4th.

16 Q And you'retalking aboutdates in 2020?

v A Yess fms.
18 Q So Mr. Ramsland's suggested or reminded you that he thought you guys met

15 inOctoberef 20207
20 A Late October, sort of a week or 10days before the election.

2a Q Do you know Adam Kraft?

2 A The name ring bel, but don’rememberwho tis
23 Q Do you recall Adam Kraft ever asking you to invest in a company in Texas

24 that was doing electionsecurity work?

» AN
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1 Q Okay. Didyou invest $150,000 in 2018 in Allied Security Operations Group?

2 A No. Ineverheardof them. Tomy- never heard of them until we flew

3 to November 4, when we flew -- | think it was November 4 or so, the day after the

4 election. We ~|grabbeda plane and flew Russ to D.C. because | was told this

5 guy-- maybe it was a couple of daysafterthe election - that this guy knew Sidney Powell,

6 andl could get an introduction to Sidney Powell

7 In fact, when he got on the plane, | didn't realize he had anything to do with the

8 subject matter here. | thought he was a guywho knew Sidney Powell is my recollection.

9 Q Did you have any involvement in election security issues before the 2020

10 presidential election?

un A Well, fora few months, | had been specifically coming up to speed on it.

12 But! have had exposure to election integrity issues from about 20 years ago, from both

13 sidesof the aisle. And friends on - operators, people from your community

14 on political operators, | mean, from both sides of the aisle were telling me about their

15 theoriesofelection integrity. And what - you know, a Democrat telling me what they

16 experienced in Tennessee, a Republican telling what they experienced in Philadelphia,

17 these kinds of things.

1 1als0 was very keen to bring the blockchain to voting. And | invested in 2015, |

19 think. Iwas the angel money. Anda group of people, i's called Voatz, V-o-a-t-z, that |

20 think connected with MIT. | think it may have come out ofthe MIT Media Lab, and it

21 wasa desire to bring blockchain into the voting process for reasons of security.

2 Q Sour understanding is that Ramsland got involved with I'l call them

23 ASG -- Allied Security Operations Group - in the - prior to 2018 in the midterms.

2 timeframe. They worked fora guy named Matt Bevin in Kentucky who waschallenging

25 theelection. They went out to raise some money and that you invested a substantial
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1 amount of money in that timeframe? Isthat

2 A None of that ings a bell to me.

3 Q That's not

a A None of that rings any bell to meatall whatsoever.

s Q Okay. And they had done a fair amount of workin Texaswith respect to

6 Dominion voting machines and potentially challenging an election involving Pete Sessions

7 inthe 2018 midterms. Does that sound familiar?

5 A No, none of this - | had nothing to do with anyofthat. I've never heard of

9 these names. | don't had nothing to do with any election challenges or anything in

10 2018 no.

n Q Okay. In the putting aside sort of blackehain technology or pursuit,

12 what in the months immediately preceding the November 2020 election, what was

13 your involvementor role in election security matters or into looking into election security

16 issues?

15 A Iwas going down. | had received a request/instruction to go down and get

16 involved with this group in Texaswith Phil Waldron. ~ And then | was going to be meeting
17 them. Anditwas desired that | get to know them and stand up, help them stand

18 up help them stand up or increase some things having to do with — well, | have said

19 publicly antihuman trafficking, and that's true. That's true.

2 It was, to be honest, it was a In going to ~ therewasan anti-cartel aspect to

21 it. Villeaveit there. | prefer the word not cartel know not get out because

2 Mr. Driscoll. Can we take a break real quick?

2 EE ue.

2 Mr. Driscoll. Go off the record.

2 (Discussion off the record.]
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1 IE. Gacytogoback on the record?

2 Mr.Driscoll. You guys can question again.

3 IE. Ve ore going to go back on the record,

a I want to note for the record that Mrs. Murphyhas joined us.

5 Good morning, ma'am.

6 oIN
7 Q Solis there something you want to add to that answer or --

s A Yeah, I received an instruction to be supportive of this element in Texas,
9 stand them up, that -- and help them increase their -- help them stand up activities as |

10 described.

1 Q WhowasMr. Waldronworkingwithatthattime if you know?

12 A Waldron? | don't know, but | saw some various -- there were Texas State

13 police-type of people around his operation at that point, in and out.

1 Q How did you how were you introduced to Mr. Waldron?
15 A There was a fellow who died, named Brandon Hogan. And the day after he

16 gave me — this was —- there's instruction. He got killed. And at the —- at his funeral, he

17 had told me that there was a group in Texas that okay. Some of those people showed
18 up. Some of those people showed up at his funeral, and then we started meeting.

19 Some people came to Utah. | went down to Texas and met them. Went back and forth

20 to Texas a couple of times. So that was the contest that | met him.

21 Q There was some meetings in August of 2020 involving perhaps Mr. Waldron

22 and others on some election security issues at Tomotley in South Carolina. Were you
23 present for that?

» A No
25 Q Lin Wood's ranch?
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1 A No. In

2 Q In August beforetheelection?

3 A No. Infact, that surprised me. | didn't realize Lin Wood - I didn't | had

4 now that Phil was involved with Lin before the election? That's news to me.

s Q  Doyou know somebody named Steven Hotze, Hort?

6 A No. No. Itmayberingsa-no. Steve Hotze, can't place him.

7 Q  He'sa doctor somewhere in the southeast.

8 A Doesn't ringa bell

° a okay.

10 A I've metalot of people in the last years. I's you know, but that doesn't

1 ringabell

2 Q And the work that you mentioned with Mr. Waldron orthis entity that they

13 were trying to stand up, did that relate to election security issues?

14 A No. Thatrelated to humantrafficking and anti-cartel activities.

15 Q  Sowhat were you involved in any election security or election integrity.

16 issues prior to the 2020 election?

7 A Yes,in the sense of - well first, in the sense that| invested in votes and had

18 been sort of attentive to the issuesforabout 20 years, since | had the but while | was

19 down there, dealing with them on these other matters, there were a lot of

20 cyber ~antihuman trafficking takes alot of cyber-type people. Some of those

21 cyber-type people, as their hobbies, were on election integrity matters.

2 Sol would say August, September, and October as kind of a sdelight to the things

23 that we were getting to know each other about and talking about the future, a couple of

24 them in particular were briefing me, were starting to explain to me how porous these

25 systems are, having me watch videos, and just teaching me that the operating manuals
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1 andsales literature of various companies, machines.

2 And they were showing me what they were -- they were making me aware of

3 these issues, and making me awareofelection integrity issues, scandals that have

4 occurred around the world, generally in association with people stop stop the vote

5 counting. Soifyou gobackto election scandal in Iraq in 08, or Philippines in 2012, or

6 Ukraine, so on, you often have this odd thing happen where there's a window. And for

7 different reasons, people stop counting votes. And then there's a big scandal later, the

8 same patterns that we've seen emerge here.

9 Q Who were the folks who were sharing that information with youprior to the

10 2020election?

un A Conan Hayes and, to some degree, Todd Sanders but mostly Conan Haves.

12 Hewasreallyinto itasa more ofa hobby.

1B Q Did have you a preexistingrelationship with Mr. Hayes prior to well, when

14 didyou first meet Mr. Hayes? Abetter way to ask that question.

15 A Inthe context of getting August 2020, getting to know this group in Texas,

16 and so someof them were coming up to Utah. | think Conan cametoUtah once.

17 There was another man with a FEMA-type background. He may not havebeen from

18 Texas, anyway, Steve something.

19 50this group was sort of assembling. They assembled once for 3 or 4 days in

20 Utah. They and we all metin Texasa few times. And it was in those meetings and

21 subsequent conversations that Conan was on the side, sort of showing me -- Conan and

22 Todd were on the side, sort of tuning me into this field more.

23 Q Are youstill in touchwith Conan Hayes?

2 A We yes, I saw him recently. Its pretty sporadic. Its pretty - if you ever

25 went througha that 2 months reminds me of the IPO ofa business. I'm sure you've
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1 gone through something for a couple of months. There's this very intense spirit

2 betweenyou. Then when you split, people start missing each other.

3 It's after we -- after that period in January, we went our separate ways and it's

4 beensortofa once or month or less type ofbutwe checkin. And we happened to see

5 eachother recently.

6 Q Where he's he living now? Do you know?

7 A He's very - he lives in California, but| don't know any — anything else. I've

8 never been to his place or

9 Q After the election, did you become more involved? Sounds like you flew up.

10 to Washington shortly after theelection. Was that to participate in some sort of

11 election integrity, or sort of review or challenge the 2020 election?

2 A Yes. Well that was - yes, yes, that was to get involved in this issue and to

13 pull together the information and the people | thought who could get to the bottom of

14 things by which | did not mean | didn't mean lawyers. | didn't - it wasn't ~ but it was

15 these different elements and people | knew that | thought we could pull together.

16 Sowhatever lawyers were trying to get to the bottom of things, they were going.

17 toneed the kinds of skill sets of the people who | wasbringing together.

18 Q What prompted you to get involved in that effort?

19 A Well, when | wokeup on the morning of the 4th, and | saw that there had

20 been vote counting stopped in a number of places around the United States, and that

21 matched exactly the lessons that I'd been learning about the scandals over the previous

22 dozen years or more, and | looked at the places that had occurred and the rather

23 flimsiness of the justifications given, and | would say the electoral logic leaped off the.

2 pagetome. lassume | don't have towalk anyone here through why that would be.

2 There were States that have anchor cities, and those anchor cities had voting cut
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1 down. Anchor cities, that s, Arizona, 2/3 of the vote is in Maricopa. Two thirds of the

2 voteinNevada is in Las Vegas. Soto see and there'ssixcities like that in America.

3 And wouldn't you know, those were basically the six places that voting counting got

4 stopped down.

5 And the coincidence of that was very striking to me, andthe electoral logic of it

6 flipped off. The six places you had if you cheat in those six places, you could juitsu the

7 States, jujitsu theelectoral college, jujtsu thecountry.

8 Q When you say voting had stopped, what do you mean by that?

9 A The counting had stopped.

10 Q The counting had stopped. What do you meanthat the counting had

11 stopped?

2 A Indifferent places, it was done different ways.

1B Q What counting of - counting of in-person electronicvotesthat were cast

14 through machines, countingofabsentee ballots? Were you able to differentiate as to

15 what was stopped in these cities?

16 A Well, the confusion - there was a lot of confusing reports. | know that

17 later, people have come out and disputed, well, what exactly counts as stopped. And in

18 this place we did the count this way, the count - they've changed theirstories in Texas.

19 There was the urinal that overflowed, that they said this was a water pipe leak and we

20 have to evacuate the place.

21 So my understanding, you know, without getting more specific than that, that was

22 very suspicious tome.

23 Q And whenyou woke up on the 4th and you had these concerns, how did you

24 operationalize those concerns? Or what prompted you or whodid you talk to about sort

25 of getting involved in trying to get to the bottom of what had happened?
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1 A Nobody. Nobody. Ithinkitwas | just decided it was the right thing to
2 do.

3 Q And did when you say, "to do," what i that it you intended to do on the
a morningof the 4th?

5 A Investigate, pull togetherateam that could investigate and find and

6 get figure out what, if anything, had happened.
7 Q  Sowhat did -- what's first thing did you in that regard?

8 A looked at numbers. 1 basically did what Seth Keshel later dd. 1 looked at
9 numbers. | worked with Conan | actually don't remember those couple of days very

10 well. But it was looking at numbers and seeing aberrations and statistical anomalies and

11 things that were extreme outliers.
12 As recall, Conan -- well, this is more when we got to D.C. ~ At some point, we

13 converged in D.C., and we were very quickly going through numbers and finding statistical

14 anomalies and things that, you know, streaksof 50,000, 90,000 ballots that, you know,
15 running 98 percent for one candidate and such.

16 So| did various mathematical tests on my computer and seeing the chances of

17 someof the things we were seeing, you have to go into scientific notation. It was, like,
18 1.2 to the 10 to the minus 23rd power the chances that could happen randomly. And

19 there was enough out there out there about things that had that happened that the

20 statistical inferences were just astronomical.

2a And that, coupled with the strange behavior in those polling locations in those

22 counties on Election Day, and then there were also, of course, the anecdotal evidence
23 from people who were experiencing strange things themselves around the country on

24 Election Day.

2s ov:
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1 Q Real quickly, when you weredoing the mathematical calculations, were you

2 just doingit for the President, or were you also doing it for down-ballot candidates?
3 A Justlooking at the presidential

a Q Did you not compare it to any of theother candidates in terms of those

5 numbers?
6 A We didn't have any sort of details like you're talking aboutthere. ~The -- oh,

7 Imsorry. 1see what you're asking, | thought you meant ballot by ballot.
8 The - it's -the statistical anomalies are so extreme that the fact that

9 there's there's other switching around in the — it's itis really relevant. ~The chance

10 that you would get 50,000 ballots in a row for one candidate is not really you can't tell
1 me that just well anyway.

2 50,0, don't recall. There was - Conan was doing work that included looking at

13 down ballots, and then as soon as Seth Keshel got in the game, he wasdoing that kind of
1 work too.

15 MEE Could vie note for the record that Mr. Schiff has joined us.

16 Mr. Raskin, you've come on camera. Do you have a question?
w Mr. Raskin, No.

18 ovIN:

1 Q  Sojust to sort of back up tte bit, was it Conan Hayes and Todd Sanders
20 that you were first incontact with about working with you and diving into some of these

21 numbers on the day after the election?
2 A Well,I had been in contact with them related to this anti-cartel activity Id

23 been asked toget involved in. And -- so had been - I had known them since August,
2 September, October
2s Q But they were the ones that you reached out to the day after ths election to.
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1 start, sort of, working on some of these issues. Am | getting that right?

2 A Ithinkso. Ithink it gets I'ma ttle vague. | may have gonetoTexas

3 andspentadayor twothere. |don't quite remember. |just knowthatwithina few

4 days, was in--1 don't remember my day, my day movements. But within a few days,

5 wasin D.C. with Russ Ramsland and thoseother people like Conan converging, Conan and

6 Todd

7 Q Okay. I'mjust trying to understand who the players are and howthey

8 converged and how they came together. So you had this connection to Hayes and

9 sanders

10 A And Phil

un Q and Waldron. And maybe Ramsland, as well, a few daysora ttle bit

12 before the election, sounds like?

1B A Right. didn't understand him to be - have anything to do with elections

14 until was on the plane with him to D.C. and we got to talking. And | discovered he's not

15 justa guy who knows Sidney Powell and can get me an introduction. ~ He's a guy who

16 actually knew this field, and that's why he was interested.

7 I think maybe | could be off by a few days, maybe - no, | think that's how |

18 rememberit. Thatis,on the plane, that | went from thinking that he could introduce me

19 to, Oh, he knowssomething about this. He had other materials to discuss, and he knew

20 something about it.

21 Q  SoRamsland, Waldron, Hayes, and Sanders, you guys, did you all come

22 Washington in the daysafter the election?

23 A Well, there was a guy named Robert Carone who was kind of floating around

24 theoutside ofthis. | don't really do you know the name? Well, he wasa guy. He

25 was kind of floating on the outside of this. | wouldn't include him in that group, or with
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1 meoranything, but he was floating around. There's others. There's yeah, a guy.

2 named Steve, a big FEMA guy, that's right, the big FEMA fellow. | don't remember his

3 lastname. Noone else topof mind

4 Q Okay. And when that, the group came to Washington, where'd you go?

5 A Went to the Trump Hotel.

6 Q Had you been in contact with anyone related to the Trump campaignprior to

7 going tothe Trump Hotel?

8 A Zero. Itwas entirely based on security, entirely based on security.

9 Q What doyou mean by that?

10 A That! figured that it would be a kindof a tenseful period and | had to worry

11 about physical security. And my top physical security would be the place where there

12 was, you know, the biggest threat against, and that clearly people at that time Trump

13 Hotel had thought through what they were going to -- had thought through the security.

14 Sothat would be a very safe place for me.

15 Ipaid. | didn't get any discount. 1 paid full rack rate and everything.

16 Q Ise. Sowhyis it ~ maybe a better question is, why did you all come to

17 Washington?

1 A Wanted to put our heads together and work together and get to the bottom

19 of what happened. gota chunk of rooms. We set up one room whilesomeof the

20 cyber guys | just wanted to deal with the cyber guys. |didn't want to deal with and |

21 knew thatwhatever evolved - | thoughtofit this way: Whatever evolved, was evolving,

22 the and the powers that be to look into this, people were going to need this set of skills

23 and at the same time, we were going to be digging through and finding what we could

24 and sharing it with whoever wanted i.

2 Q Did, at some point, did you migrate to the Westin in Arlington? ~ Did you
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1 postupthereoranything?

2 A No, that was other camps. I'l walk you through that if you want, but we

3 called them camps and there were other camps. We thought of ourselves as not in any.

4 of the camps, but just sort of a general utility that they do, sort of the hard work of, if we.

5 gottoit, lookingat things.

6 Q Andyour group, and it's the folks that we've already talked about

7 A Yes.

8 Q that they were in the days or weeks followingthe electionatthe Trump

9 Hotel. That's why you guys were, set up your operation?

10 A Well, I kept a block of rooms there for about 2 months. ~ People - the size

11 ofthe block varied from two or three rooms to probably six oreight. And it expanded

12 and contracted as people came and went. Buta lot of people started coming, going on

13 that that, | mean, Ill explain the human terrain mapping, so to speak, of it if you want.

1 But there were people staying in those rooms that | had something,a lot to do

15 withitand then some people that| didn't have so much to do with, like Sidney or Phil and

16 Todd, things like that. So-- soanyway,that'syouranswer.

7 Q Were you working with Ms. Powell in the days immediatelyfollowing the

18 election?

19 A No.
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1

2 Q Mr. Waldron, was he part of your group in the days immediately following

3 theelection?

4 A Yes. ButlthinkofPhil I don't think of him as a real cyber guy, think of

5 himaswhatlcallatieguy. The guy soin the world of cyber, there's the cyber guys.

6 whodothe work. And they have guys with ties over them who can interact with others.

7 Weliketosay: What's an extroverted software engineer? He's one who looks at the

8 other fellow's shoes when he's speaking.

° Sowe so| that's what | saw in Texas. | saw some cyber people with Phil who

10 was comfortable around technology, and he was the business guy. You often find in

11 these kinds of groups like a businessman who can speak tech but real technology is under

12 them, and that's whatI saw. | saw Phil as the guy who could speak tech and his

13 backgroundand stuff.

1 But the real and the same as | got to know Russ, that he was a tie guy. He

15 wasn't like, the detailed technologist. But my understanding was he had other people

16 like thatworkingfor him,

7 So the cyber group, | thought of my group as the cyber group. And maybe Phil,

18 partof that group, as things developed, there were different camps across the river in the

19 Westin think there may have been two groups in the Westin. There was - and the

20 Rudy group, the Sidney group. There was the Amistad group. And there was a group

21 atsome point, | was contactedby a group of retired prosecutors, U.S. Attorneys, and they.

22 were in some other place across the river.

23 So these different - those different groups, and | didn't all internal. ~ So they

2 were across the river and| didn't -- anyway, that's your answer.

2 Q Uh-huh.
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1 A Icangofurther. just don't know what you want to hear about.

2 Q  No,no, that's helpful. That's helpful to understand where these different

3 camps were

4 I'm interested in understanding how, if at all, your work was being integrated with

5 the workthat these other folks were doing. It sounds like maybe in the early days it

6 wasn't that integrated.

7 A Well, it's more like this. We were | think by I think it was the Friday after

8 theelection that -- which 50 that would have been November 6th. | wasover with Russ.

9 Ramsland, if | remember correctly, with Russ Ramsland at the Westin, to see Sidney. |

10 described this in the book. | got there. It was kind of this weird chillin the air. She

11 wasalone. Isatand talked to her for a bit.

2 We were going down -- we were directionally the same. ~ And then she said, after

13 awhile, you got togosee Rudy. Unbeknownst to me, what was happening between

14 themis they'd been together. And I even know the history, if you want, on that, how

15 thatall came about, if you -- we can gointo it if you want. ~ And it had just come about.

16 Ididn't know this, but they had only known each othera week or 10 days and - that was

17 myunderstanding. And they had -- they were not getting along in the Westin, | guess.

18 Butldidn't know all this at the time. And they had just gotten together. It goes back

19 to-ifyouwant, | can go into how they got together.

2 Q That's okay. Butyou--so you --I don't know if you finished your thought in

21 terms of your level of interaction with them. It sounds like you had some interaction

22 with Sidney Powell. You went over to the Westin at some point to meet with her.

23 A And then she -- | got to meet Rudy and her people. And then from that on,

24 that point on, there was interaction. There was interaction.

2 Q And the interaction, how would you describe the interaction? Were they
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1 tasking you with projects? Were you reporting to them what you were finding? What

2 wasthe nature of the interaction once you started interacting with them?

3 A They were - they were telling us that theywere getting contacts from

4 around the country, from cooperating government officials who thought that there was

5 odd things going, and that they were working onfinding officials who would workwith us

6 and, | don't know, maybe people were filing lawsuits or something and that they.

7 would they would open doors that we could go and do the cyber forensic work.

8 But it was all in the understanding that they had people ~ lke, they put me on the

9 phone at least once or twice, maybe three times, with some government official

10 somewhere,a county worker, a district attorney, something like this, or a lawyer. And |

11 would just tell them -- they would have me talk about various things.

2 And then they were very -- Id say that Sidney, in particular, they really kept me at

13 armislength. They saw me as a guy ~ it was kind of funny to me. They saw me asa

14 guy who was just showing up and writing checks and, like, as someone in the rooms.

15 And so, it was kind of painful to watch, frankly, because | thought they were not

16 well-organized. I'm nota huge fan of how law firms operate, and | think they were very.

17 disorg-- not well-managed, in general, and therewas a lot of what looked like bull

18 sessions goingon. Itjust wasn't anything like | had expected to find like a disciplined

19 operation, trying to look into things, investigate things, pull information together, and

20 achievethings.

21 Q  Sothere are a couple of parts of that answer that | want to sort of go back to

22 andunpacka litle bit.

23 On this issue of talking to county officials orfolks that they put you on the phone,

24 youtalked to, you said you talk about various things. What kinds of things were you

25 talking to local election officials about in these phone calls?
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1 A Things, generally, well, probably the quickest way to say it would be

2 your-whereisit? This, this. |assume you know CISA came out with a report a month

3 agoon how porous these equipment machines are, these machinesare. And | was

4 telling themthis.

5 Basicallythis represents my state of knowledge, October 22nd, 2020, this report

6 thatClsAputout. These systems are terrible, and all our certifications are meaningless

7 anditsallgarbage. Its garbage technology. There's nothing the field — there's

8 nothing commercially available in technology that is as garbage asthis equipment.

9 Q  Soyou were telling the election officals after the election that their election

10 systems were vulnerable essentially?

un A Yes. Iwas telling them they werevery vulnerable.

2 Q And were you gathering information from them, or were you just sharing

13 your views on the flawsin theirsystem?

14 A Well they were - they were asking ~ | guess the toneof the conversations,

15 see, Iso why! said that about Sidney is Sidney, they kind of ~ they would have the

16 conversations and then bring me in for, like, one 10-minute window in a conversation and

17 thenstepout. Sidney was very much like that, like, Oh, | don't wantyou around any of

18 thelaw, anyofthis stuff. And it's just painful.

19 And so that was my - 0 t's hard for me to characterize the whole conversations.

20 Myinteractions were to talk about vulnerabilities in the machines and what could be:

21 done tolookat things, what which - that there could bevery simple ways to go in and

22 lookat things, very nondisruptive ways respectful to the process.

3 Q And you used the term, “cyber forensics." Is that sort ofa fair way to

24 characterize how you viewedyour focus at that point?

2 A That, plus the math. At some point, Seth Keshel came into
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1 this — our this into this environment. I'm not sure if | would call him our group. |

2 guessidid. Ithink put him up at the hotel. | don't think of him as a cyber guy. He's

3 anumbersguy. Sothat itd be the cyber guy and the and the numbers stuff.

a Q Okay. And! wanted to sort of come up with an appropriate term for that,

5 because I'm going to differentiate that from what | understand maybe what the Powell

6 and Giuliani teams were doing in that same timeframe.

7 My understanding is that they were collecting affidavits, taking tips from people

8 around the country who weretalking about what they observed at the counting centers,

9 how they were, observers were excluded, and fake ballots being brought nto these

10 counting centers, that sort of stuff. They were cultivating that information. Is that

11 your understanding of what they were up to for the most part?

2 A That's my understanding, although you could also ~ | wouldn't say |

13 saw they were getting anecdotes. Yeah, | would say they were doing that. | set up

14 the organized effort to do that, let's say, put it — although, they may they had their

15 own. And they were getting inundated with these, but they weren't it wasn't very

16 systematic, it seemed. It was more one-off.

7 1 had peoplereaching out to me, and -- once | was public and people coming to

18 D.C.or contacting me, and those sorts of grassroots stories were coming into me.

19 Eventually set up a — Seth Keshel, maybe another person, to interview. Too many
20 people were flying to D.C. for me to keep up on the interviews, and many of them

21 represented, sort of, dozens or hundreds of people out in the respective States. Alot of

22 them came stacked with affidavits. It was like a fire hose.

2 Sol created a system of three debriefers, and I did pay for a number of people to

24 cometoD.C. Awhole bunch of people came without being paid, but a bunch of people

25 came because| created tickets. | would get them sort of modest hotel room
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1 somewhere, say they could charge their food, and just spend 2 or 3 days, enjoy the city.

2 And one of these debriefers would come by and talk to them, the best of whom

3 tuned out to be Seth Keshel's ister, who's Seth Keshel brother. Doyou know that?

4 Seth Keshel has a 275-pound marine drill instructor brother who decided when he got out

5 tobeawoman, and they tell me hewas the best debrieferofthem all.

6 But it was this very strange situation where he was -- she, pardon me, was.

7 debriefing these people and doing -- and so that by, |think, around November 10th or

8 12th, that whole funnel. Think of it as | created a funnel around the country where all

9 these reports were coming in, and people were coming and their information was coming.

10 inand comingup.

un And | was supposed to be | was going to pipe thatto whoever wanted it, to

12 whatever lawyers wanted it, to the government if they wanted it. It was not out of the

13 question.

1 So, as I'm sure you understand, there's kind ofa - has been kind of an ambiguous,

15 odd relationship between Uncle Sam and myself. Up -- it was not out of the question

16 that that it was quite odd to me how the DOJ refused, once the election came, to

17 interact. That's avery unusual position for me.

1 And so, | had that funnel. Now was that happening to Rudy, too, and others?

19 Yeah, think so. Itdid seem to me they were being very systematic about it. So that

20 was the funnel | created. And let's say | started directing that to Sidney, Rudy, anyone

21 who wanted that information, as well as someone there. | was introduced to Garrett

22 Ziegler, and | was given to understand | guess | didn't understand as well as | should

23 have what his role was. | thought he was -- | didn't quite understand what his role was.

24 So, anyway, that's - so Rudy may have had his own. But we were getting that stuff

25 ourselves, too.
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1 Q And were you, other than setting up this structure and paying for folks to

2 help do the debriefing, and sort of organizing the tips that were coming in, o evaluating,

3 maybe, the tips that were coming in, were you, yourself, sort of monitoring that
4 information or helping to take steps to pursue or further investigate any of those claims,

Ss the non-cyber-related claims that were coming in?

6 A Some passed on to the government. If somenon-cyber claims that came

7 in, significant things, | passed on to the government that | was not up to investigating or

8 thoughtit was maybe hoke ~ there was some things that | thought were hokey and

9 improbable, but t was sort of not my job to decide that, but not something | could

10 investigate and I'm just flipping them to somebody in the government.

un Q And government, who do you mean?

2 A Well, some of that was a fellow at - one thing in particular was a ~t0.2 guy

13 atDHSthat—

1 Q  Whoin particularat DHS?

15 A Ithink his name is Courtland. He was I'm blocking on his last name.

16 Courtland, | had met him in connection to this. He's the fellow who married, Chanel

17 Rion. Solookup who Chanel Rionis. | met them inthis. But he's he's a fellow.

18 He was something over at DHS, and there were a couple of things he sort of handled.

1 Q Do you remember which allegations he referred to, this person at DHS?

2 A That was the ~ the South Korean jet was one of them.

2 Q Okay. Isitfairsosay, though, thatyour focus andthefocusofwhat you

22 wouldconsideryour group oryour guys was on the cyber forensic side?

2 A Thatdbe fair. |think that would be discounting what we did on the

24 affidavit side, all the affidavits coming through as well. So | guess | had maybe not

25 anticipated it this way, but | ended up being the guy who managed that and built that
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1 information stream.

2 But | would say the lawyers made it very clear they wanted me on that side of the

3 Chinese wall and they wanted me on the other, which | thought was not good judgment,

a Q Did you have discussions with the lawyers in those early days about whether

5 yourfocus, the cyber side, was going to be more fruitful than what they were doing,

6 which was chasing these affidavits and the various leads that were coming in from the

7 grassroots?

8 A They were not really | had an - they were not really interested in my

9 opinions on anything. And it made it especially painful to watch them fumbling around.

10 thought t's super constitutionallyclear this has to be - there is a political process and

11 the State legislatures are the solution. And it's all about it's — so Il ive you exactly

12 whatwas goingon internally. Isthat ~to

1B a sure.

1 A Okay. Sidney told me that Rudy really wasn't up tothefight, and Rudy just

15 wanted tofollowa few token challenges and go home. ~ But she, Sidney, was going to be

16 the great hero well, she wanted to fight through the court systems and such, and cases

17 up through State court and Federal court and this. And | thought that was kind of not

18 smart

19 It turns out Sidney was not telling me the truth. Rudy and | think Sidney was

20 tooattached to the image of herselfas standing up in court, Supreme Court, and havinga

21 bigargument. Thisis something that all should have gone through the State

22 legislatures. Courts aren't going to get involved in something like this, and | understand

3 this

2 It's forget this i's a beautiful system. I've written about t. | don't know if

25 you've had the unfortunate duty of reading my deep captures. But| think it's a
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1 brilliant | forget which Federalist paper it was, but it's brilliant. ~ But they knew that

2 there was going to be tumult and discord in the States.

3 And you want the State legislatures at the end of the day, you want to be able to

4 make that watertight. So you want the State legislatures to look at all the facts, make

5 their decision. My understanding s they have the plenary power to make any decision

6 they want to make and that that's howthe things should be resolved.

7 That was my -- however, Sidney said Rudy had no stomach for that, and this was.

8 allabout going into the court system and fighting through courts, which sounded kind of

9 preposteroustome. later found out that she was not really telling me the truth, that

10 Rudy all along had had the Green Bay Sweep as the strategy. And she had - her

11 explanation to me, what Rudy wanted to do, was not accurate.

2 50, andI think that was because she was inappropriately tied to this image of

13 herself fighting this up in the Supreme Court. So that was what was going on. That

14 was the terrain

15 Q Okay. Soand! think | want to explore a little bit more this notion of sort of

16 the State legislatures being the solution, and whether that was to the exclusion of going

17 through the courts and so forth.

18 But what| was focusing onorwhat | want to get a sense of is, in any event,

19 whichever path, whether it’s through the legislatures, the courts, or other political

20 process, there was the Trump campaign was going to have to show that the ~ that

21 there was widespread fraud or that there -- the election was somehow tainted. Is that

2 fartosay?

23 A Yes

2 Q And did you feel that that was going to best be shown through cyber

25 forensics and issues regarding the compromise of voting systems, as opposed to the types
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1 of claims that were coming in from the grassroots and that were being processed, or had

2 younot yet formed and opinion on that?

3 A had not formed an opinion, and to me itall goes together. It's a whole

4 bunch of pieces that all ft together. _Itall works together. And, of course, we have a

much better understanding now than we did then. Butt all works together.

s Andit did seem to me thatcyber could be could resolve things very quickly

7 Like, just look at the election database on the machine. It could resolve things if you

8 could digitally image a machine, and look at the election database, you can find you

9 could get to the bottom of this quickly.

10 Q And did you believe at the time that that's where the mischief was, that it

11 was somehow within cyber piece of ths, there had been manipulationof the machines or

12 vote switching, or injection of improper votes?

13 A Ithought that | did not have a strong hypothesis. We had a lot of

14 information. It was kind of ike walking into a murder scene, and the body's been

15 dragged off — or six murder scenes. The body's been dragged off and you are you

16 know, you have dozensofclues and, you know, you don't want - the evidence - dozens

17 ofclues and you're trying to reconstruct what happened.

15 1 wouldn't ~1thinkat one point my thinking was that it was what | called a

19 Pousse-Cafe. There wasa lotofdifferent a lot of different cheats, 100 different ways.

20 And still think that, but | think that some of them worked together between the

21 machineryandthepaper and such like that.

2 Q As yousit here today, do you have -- do you believe the election was stolen?

2 A Absolutely

2 Q And doyou believe it was done through some sort of manipulation of the

25 electronicvoting system?



1 A That played: role. | think that that played a role. | mean, | think this can
2 all be solved in about 3 days if we can go image six hard drives. But | think what | was

3 imagining what was exactly what was found in Mesa County number3 when we
a finally —- when citizens finally got the image of the hard drive, what was found was exactly

5 what | -- well, what exactly what CISA now says is entirely possible, and we have no

6 reason to think it~ you know, they no longer even say it was secure. They say they.
7 don't know if it happened or not. If you read this, they're no longer saying it was the

8 most secure election n history.
9 Q So, and do you also believe that there was other malfeasance involved

10 regarding fake ballots or dead people voting, or the other types of non-cyber-related

11 allegations that were being raised by the President, Mr. Gilani and others after the
12 election?

13 A Yes, like, for example, in Arizona, on a significantly more greater scale than

14 was understood there. | thoughtthatthey ~that Rudy wasoverly fixated on thedead
15 people voting thing. However -- and didn't understand that we were talking about -- we:

16 were talking abouta type of fraud that would never be found in a normal audit. We

17 weretalking about something much deeper that's not going to be found by some people,
18 you know, holding things up to the light.

1 I did't ~ Y'm sorry. What was your question again, [EE
20 Q Whether there was some non-cyber-related systemic fraud that changed the

21 outcomeofthe election?
2 A Yes. Dolbelieve that today? Yes.

23 Q And whatwasthe natureofthat, ofthe fraud?

22 A Dowe have all day?

25 Q Give me the topics or the types of fraud that you think you've seen evidence
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1 of.

2 A Okay. Well, the -- I'd say on Mesa County -- to me, these two things are

3 decisive together. CISA has now come out and said these things have nine serious

a security failures. These are not vulnerables. These are failures. They're unpatchable,

5 which is why if you go to the CVD and you look for the patches, there are no patches yet

6 because t's ~ you can't fix what's on «howbad this s. And so -butthere they're
7 sayingit's entirely possible.

8 Mr. Driscoll. Justfor the record, what he's holding up, just so we know, we can

9 get you a copy of it, is the ICS Advisory, ICSA 22-154-01, Vulnerabilities Affecting

10 Dominion Voting Systems, ImageCastX, original released date June 3rd, 2022, which

11 appears tobe a CISA document off the website, public document.
2 IE. Thanks, Bob.

B oI
1 Q You would put that in a cyber category, though, wouldn't you, the

15 vulnerabilities in the Dominion machines?

16 A Well, it's not as simple as that because, you know, some of these

17 vulnerabilities arean attacker could leverage these vulnerabilities to install malicious

18 code, which would spread to other - but one of these is, you know, to gain elevated

19 privilege. One of them is to leverage this to print an unlimited number of ballots.

20 So someone could use this vulnerability to print an unlimited numberof ballots.

2a Is that -- and then enter those. Is that a ballot issue? Isthat a paper issue? Is thata

2 oyberissue?

23 Q  Gotit. Okay. And you believe that happened in the election, that there

22 were people who exploited those vulnerabilities --

2s A Yes.
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1 Q and printed an unlimited number of ballots?

2 A Idon't knowthe specific ~ think that they exploited these vulnerabilities as

3 isdescribed in basic - the one place we got to look, we found exactly what these guys

4 saidyouwould find. I've always been perplexed as this could all be solved, and we'd just

5 goimage six hard drives inan hour. We'll have the answer on each.

6 But and the ~~ and five said no. | mean,Ifind it very strange that for some

7 reason, i's a crime against humanity that we want to go image five hard —that we want

8 tobe able to image five hard drives and look for the kind of stuff they found. And in the

9 sixth place we got - citizens gota subpoena to do it and the folks deleted the election

10 database the night before turning it over. So --

un Q And when you say Mesa, do you mean Mesa County, Colorado?

2 A Yes.

1B Q Okay. IsthatTina Peters?

1 A Yes.

5 Q  Isthat her jurisdiction?

16 A Yes.

7 Q Okay. Atsome point, did you go down Tomotley in November of 2020?

1 A Yes.

19 Q Who was down there when you went there? Who was down there, you

20 know, working from there in that timeframe?

21 A Well, | went down, first of al, to basically take the top of this funnel that I've

22 described to you, and move it so it poured down into Tomotley. And there were a group

23 of there was Lin Wood and a group of lawyers gathering. ~ They were basically Sydney

24 and her junior, junior lawyers. And Lin Wood had twoorthree staff. And then there

25 was there was protection and there were people with some undefined. There was a
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1 Gina Faddis, and a fellow that | didn't take too much, that | discussed in the book, the guy

2 who -- he was a British fellow allegedly with some connection to the SAS?

3 Q Was Mike Fyn there?
‘ A No, not whenwe got there.
5 Q Did he come down later?

. A Iwas there fora couple of days. And then he came down, and left. And
7 wemeton the tarmac and chattedfor 30 minutes.

s wrote in my book 1 wrote tht, you kno,I
9 When | read it now, by the way, there's a -- there's a second edition. If you order it on

10 Amazon, it hasn't -- it didn't just date, but the second edition, | went through that came

11 out don't know, maybe 6 months later is. lot cleaned up. And I ead it once mre,
12 and there were some facts that were a little bit off.

5 So1 think understand the book | met Mike for fist thtime as we crossed on the
1 tarmac. 1t-- actual, we had met a few days we hadmet just before | went down to
15 Tomotley. Went the same day, the same morning. Met Seth Keshel. | believe it was

16 aSaturday morning.

v So, anyway, he came down. We talked on the tarmac for 30 minutes. | told
18 him my misgiving about Gina Faddis and this British guy, Andrew something. And

19 they -- and then we crossed paths. And he spent -- my understanding was he spent

20 about a week there.

21 Oh, and there were other people there. There were some other people

22 gathering that | did't pay as much attention to. Doug Logan ater told me, he 1
23 thought | met Doug Logan about December Sth. And Doug -- but when | met him, |

24 remember he sid, no, we met once before. | recently saw him and talked to him,
25 interviewed himfor first time, and sat with him, chatted. And he said that we had
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1 actually met. He had been in Tomotley, and he may have said that Jim Penrose was.

2 there

3 But either | didn't pay them mind when |got there. | think what's more likely

4 they came sort of after I left or something. So | was there for two nightsreally just to

5 geteverybody installed, to get printers and computers set up, analysts in place. Seth

6 Keshel, he was there. Solgot that all installed and then went back to D.C.

7 And so what happened from | think thatwasaround November 14th probably is

8 whenlleft. think he was there about maybe the 13th to the 15th. And then my.

9 recollection, my understanding was that Mike was there about a week to Thanksgiving

10 dinner, and then sort of ~ if you had asked me, until recently, | would have said that all

11 broke up by November 24th. Somebodyelse recently told me, No, it did continue. It

12 did continue, that there were people down there forseveralweeks after that. But they

13 weren't it may have been Sidney's people or something, not people that -- not any of

14 thepeople I've discussed.

5 Q What about the rest of the crew you were talking about in Washington?

16 Conan Hayes and Todd Sanders, were they -- Russ Ramsland, were they at Tomotley as

17 well?

1 A No. Russ, Russ wasn't really -like |say, after that intial trip and then the

19 visitto Sidney, my recollection was him slipping off, going back so Texas, not being very

20 involved at least in Washington, D.C, other than maybe he had made sort of one trip

21 backto D.C. and | saw him as he came through. And | probably got him a room, and he

22 stayeda couple of days.

23 Butafter that initial exercise with Russ, he seemed to physically be out of the

24 equation,

2 Q And Conan and Todd?



3

1 A They werein I know they were in D.C. tor Thanksgiving. Sometimes they

2 were flying home and seeing families. Everybody's a volunteer, first of all. No one's.

3 getting paid for anything. was picking up the expenses, buying people plane tickets.

4 andsuch. But they may have drifted out, you know, foraweekend of it. But basically

5 they were ensconced at Trump.

6 Q Howabout IvanRaiklin, washe there?

7 A I don't recall meeting Ivan Raiklin,other than at a couple — until something

8 goingonin D.C. And he came by, wanted to be part of - there were people showing up,

9 whenever there was something big going on, who wanted to be around General Flynn,

10 really but me and General Flynn, and provide bodyguard services and such.

un And 1 kind of understood Ivan as oneofthem. | think it turns out hemay just

12 looklike one of those guys| think that was in that group. ~ So actually was paying

13 surprising little attention to the kind of stuff you're asking me about. | was focusing on

14 theissue.

15 In more recent months, as | become aware in the press of what it is you're looking.

16 for, I've tried get someof the answers you're looking for. And|think that | might have

17 confused Ivan with a guy name Yoda at some point. Anyway, so don't recall van

18 Raiklin being down there.

19 Q  Aguynamed?

2 A Yoda. There was a guy in the protective services, law enforcement officer.

21 Sothere were a bunch ofvolunteers that, whenever there was going to be a rally, we.

22 would hear that there were a before of volunteers, law enforcement, retired law

23 enforcement, veterans.

2% And there would be a phalanx of 10 of them downstairs at 1:00 p.m. So when

25 youand Flynn walked over to the Mall to speak or when you walk to the Supreme Court
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1 tospeak on the steps, there's going to this be group of 10volunteers. We just

2 understood them to be volunteers. And oneof those guys is named Yoda.

3 And so he happens - I've only a couple of months ago put together. | may have

4 confused who was Yoda and who was the guy that — that guy in that group

5 Q Ivan Raikiin.

6 A Ivan Raiklin. So those guys happened to look a lot alike and

7 Q  Gotit. Gotit. Ithink we've got some pictures of them that we'll go

8 through and I think Yoda, who's | think real name is Geoffrey Flohr, might be in some of

9 those photos.

10 So Raiklin wouldn't have been one of the cyber guys that you were working with

11 Youwouldn't put himin that camp?

2 A No.

1B Q Okay. And you saidyoujust had this passing introduction to Mike Flynn.

14 Maybe it wasn D.C. before you went down to Tomotley, and maybe you saw him again

15 atthe tarmac down in South Carolina.

16 A Ihadthat wrong. No, Mike and | had sat and had spent a good bitof the

17 day together one day, and Seth Keshel was partofit. And | took Mike to meet the

18 different dolphin speakers that | had down in a conference room. | remember that

19 because when he met -- most people, when they meet General Flynn, they want to go up

20 and getanautograph.

2 He saw Conan Hayes. He went running over. He wanted to get a picture taken

22 with Conan Hayes. Conan's a world-famous surfer, and Mike is a big surfer. So they

23 hadmetthatday. I'd forgotten been that.

2% When we -- and so, | think it was the next night probably, likeprobablythat

25 Sunday | went down to Tomotley. And|think | came back on Wednesday, maybe
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1 Tuesday. Andsothat second time | met Mike, thatwas the glancing conversation on the

2 tarmac. And just had that a bit wrong in my book. | had met him one before, but we.

3 still had that 30-minute conversation.

4 Q Okay. When you say dolphin speakers, you mean sort of tech guys?

5 A Yes.

6 Q Did your relationship with General Flynn sortof flourish after those --

7 A Yes.

8 Q initial interactions? Hows it that you came to work so closely with

9 General Flynn?

10 A Ithink he's one of -- | think he's one of the most impressive minds I've met in

11 myinteractions with D.C. He's a real entrepreneur. He's a very talented guy, and we

12 just-it'slike we could finish each other's sentences, and there haven't been many

13 people in government. But, anyway, he's a very impressive fellow. And we just

14 saw we saw everything the same way that needed to be done. We barely had

15 to-hadtotalkaboutit. We just saw everything the same way.

16 Q When did you -- when did this sort of - the bond form and whendidyou

17 start working more closely together? You've described the first two interactions. At

18 some point obviously the connection grew stronger.

19 A Okay. Well let's well, it was March Sth. So we all said goodbye to each

20 other in early January and didn't talk fora couple of months. He called me on March Sth

21 and said would | be willing to come down to Florida and to get into DTR and try to get it

2 regular.

23 But over that period, | would say, sticking moreto that period, what happened

2 was Sidney was over - so Sidney was over in the -- with the ~ there was a fellow named

25 Mike Trimarco, and Trimarco was abusiness guy, picking up the rooms at the Westin on
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1 theotherside. And guess that's what Sidney saw me as.

2 Sidney didn't - and so, sometimes Mike and | would sort of cross paths. We'd

3 watch these people work for hours. And no offense to all the lawyers in room, but we'd

4 sortof put our heads together and say, Have you ever seen anything like this. It'sjust

5 notthe way businesspeople approach problems. It's not bull sessions. It's there's

6 agendas and task lists and all kind of things that |didn't.

7 And so, Rudy and Sidney, | didn't know all this. ~ This was all kind of being

8 shielded from me, but Rudy and Sidney weren't getting along and that all split apart.

9 And] think Rudy, at some point, | was aware he moved to the Mandarin Oriental. And |

10 think that's when the idea came just get Sidney, get her down, take her down to install

11 herand her crew down into Tomotley and they would sit there, away from the city.

2 Sidney was sort of very caught up in her public appearances, and that this would

13 beagoodidea. They could be away from the city. This funnel would be pouring into

14 them, to Lin, to Rudy - Rudy would get everything, the White House.

15 Well, we never really —that relationship didn't develop like | thought it would. |

16 didn't realize that Garrett was - | thought he was just like a social contact that - anyway.

17 Sothat's when they -- when Rudy - in retrospect, what|now understand is when Rudy

18 and Sidney couldn't work together anymore, and that had blown up, that created the

19 impetus, this ~ and, anyway, | got her andherpeople down to Tomotley.
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1 [nosam]

2 ovI

3 Q Well, | was asking about Flynn and your connection with Flynn.

4 A Okay.

5 Q Before you go there, | don't want to lose track of Garrett Ziegler, because

6 you've mentioned him a couple times. Did you come to learn that Garrett Ziegler was.

7 actually working at the White House?

8 A No, knew he was working at the White House. | thought ~~ my

9 understanding was that if | ~ maybe he was just there to keep tabs on me. But he |

10 think he -- | forget how | met him, but maybe he came over - | don't know. | was

11 introduced to him and another fellow named Patrick Weaver, and they gave me their

12 cards. And! understood them to be two contacts in the White House, but | didn't think

13 ofthemas|probably should have.

1 1 knew they worked for Peter Navarro. They actually arranged a phone call for

15 Peter Navarro. And know he's got a colleague named Michael Pillsbury, and | know

16 Pillsbury's work well. And so we had very good phone conversations, but it was all

17 aboutChinaand stuff. It wasn't about this stuff.

1 Q  Soyou've mentioned Garrett Ziegleracouple times, and each timeyou've

19 said something about you didn't realize something, and then your voice sort of trailed off

20 and youdidn'tfinish the thought.

21 So I'm wondering, was there some aspect of Ziegler's involvement that you came

22 tolearlater that you didn't understand at the time?

23 A When Peter Navarro came out with his report is when|started realizing, oh,

2 Garrettsacting as a conduitof information from the different people he's talking to.

25 Because in that report | saw a bunchofdifferent -the workof other of these camps.



8

1 And so guess | had assumed that Peter Navarro and they were doing | assumed

2 they were in the bowels of government, they were people doing what we were doing.

3 And that's what was in Navarro's report. But | saw some things init that made me

4 realize, oh, this is he's looking atotherpeople's work and that he's — you know.

5 Q My understanding | know you said you didn't spend toomuchtime at the

6 Westin. My understanding was that Ziegler had his day job in the White House and then

7 he would come late at night quite frequently to the Westin.

5 A Im not aware of that, but that would explain to me what was going on. So

9 we're feeding allthis information over to the Westin. That would explain what was

10 goingon.

un Q Ise. Okay.

2 So back to Mike Flynn. 1was asking you earlier about how it is that your bond

13 formed and when you started working more closely with Mr. Flynn. ~ And was it in 2020,

14 orwasit sometime after?

15 A No,I would say what happened it was in 2020. | would say by - he was

16 down there, frankly - you know, he still had a pending legal case. ~ And Sidney was

17 gettingvery caught up in herselfas this world figure with all these interviews and such.

18 And Mike came down ~ he was, like, getting worried about that legal case, like, "Don't

19 forget, Sidney." Sowhat's why he came -- he was up in Rhode Island and then he.

20 popped down a couple times. And it was in those periods | got to know him.

2 Sothat's why he was coming in, and ~ but Sidney was very much — | don't

22 mean I'm not speaking il; I'm just trying to explain what happened. Sidney's kind of

23 basicmethodisthis. | don't know how to say it, just ~ you know, it was always, “Get

24 behindme. Im"-always. Andit grew tedious, and it seemed to be ego-driven,

2 But, anyway, the point was, everything with her was, "Oh, | can't let Mike around
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1 that. fmnotgoingto let myclient around that."

2 How she actually got involved was, there was a call and I've said this publicly, so

3 youmayknowit. But there wasa - Rudy Giuliani and Bob Costello got the Biden laptop

4 from John Paul Mac Isaac. They found a bunch of business stuff on it. They said, "Well,

Swe needa business guy to look at this.

s Rudy had - has two clients. ~ One was Mike Trimarco because of some other

7 lawsuithe'sin. So he called Trimarco. ~Trimarco went and saw the business stuff, said

5 ithadalottodowith China. He called, he said, "Ooh, it would really help if we had

9 Mike Flynn in this, if he could analyze from that perspective." And they didn't have his

10 number

n Somebody had Sidney's number. And Mike had Sidney's number but he had

12 neverspoketoher. He had her number for a weird reason. And he got in touch, and

13 she said, "Let me come upand lookat it. | don't want any client anywhere near this."

14 SoMike was kept out.

15 She got up, | think, around - this was al, say, October 22nd to 25th is my

16 estimation. And then she goes to New York, and she became part of the Rudy-Mike

17 Trimarco thing. And then, after the election, they go down to Virginia.

15 So that's how it came about. And so it was more about them than Mike. So

19 started meeting Mike when he popped down. He was staying in Rhode Island, but he

20 was popping down. And he was growing sort of increasingly worried. As this all spun

21 upinthose days in November, Sidney was very, very focused on the public aspects of this

22 and enjoying the public aspects of this. And my sense was that he was worried she was

23 getting carried away, and he wanted to — he was going down to get her focused, "Hey,

24 don't forget about my case."

2 May | trouble you for one of your lozenges, please?
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1 Thank you.

2 EEE ou vant to take a short break?

3 Mr. Driscoll. Do you want to take just a couple minutes?

. EE oo. evs goof the record.
5 [Recess.]

. I ccc going o go backon the recor.
7 And before we we'll go back to General Flynn, but before we moveon,INE

8 is going to cover some ground that we had talked about or maybe related to some of the

9 stuff we've talked about already.

10 or[I

un Q Yeah, just wanted to go back really quickly. Earlier, you were talking

12 about the I guess Il call it the cyber team, and you can correct me if that's not correct.

1B You mentioned Chanel Rion. And | understand you gave an interview to her in

14 November 2020. And think you - she referred to it as the "elite shadow cybersecurity

15 team" that you were leading. | think you referred to it as a “team of hackers and cyber

16 sleuths”

7 Is that what we were talking about earlier when you were talking about this group

18 of people?

19 A Yes. Andalso-yes, them. There are other names that | mentioned

2 Q And thinkyou listed out all those names earlier, so | don't want to go back

21 tothat. Butdid you ~ earlier, you said somethingalong the linesof you covered their

22 expenses, but did you actually hire or retain any of them?

2 A Notatthat point.

2 a okay.

2 A No
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1 Q  Atwhat point did you hire or retain them?

2 A Itwasall volunteer at that -- it wasall volunteer.

3 When| left, whichwas around January 7th or 8th, | told Conan, I'l senda year's

4 check a check for a year's work, and just to stay doing what he does and stay available:

5 tobein supportandjust keepondiving in.

6 Sothe others, | did not until and then there's another name, Steve Lucescu, who.

7 Imet] think on the street, and was clearly a Hollywood guy, ponytail, martial-artist-type

8 guy, and he was Hollywood. And I said, "Everything isgoing to be" -- "Everything that's

9 happened" as we parted on, |think, on January 7th, I said, "Everything that's happened

10 is gonna be the subjectofhistory and so on and so forth, prosecutors. And how much

11 would it cost you to take a film crew and go around and interview everybody? Just get

12 everybody as quickly as you can. And he said, "250,000 bucks." So said, "ll wire you

1B $250000t00"

1 Those interviews and we all - he went around with a film crew and then

15 intercepted me on February 28th in Phoenix. Some of us came together. And that's

16 what turned in to the movie "The Deep Rig," those interviews. ~ But there's about 20 or

17 25 hoursof interviews I'd be happy to provide you if you want.

18 Q And just going back for a moment, when you were paying for expenses for

19 thecyber team,isthis anentity that you have? ~ Are you personally -

2 A Deep Capture.

2 Q Deep Capture.

2 A Deep Capture. Prize-winning - you know, it was voted the best

23 investigative journalism in business in America after 2008 and also the best investigative

2 journalism on corruption in the United States Government by an internet-wide poll.

25 Deep Capture was voted the best, over, like, | think Wall Street Journal and stuff, their
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1 websites right? Deep Capture wasvoted the best investigative journalism in business
2 and American corruption
3 Qs that the business name, "Deep Capture,” or is there an entity that you do
4 the business through for Deep Capture?
s A Deep Capture, LIC.
s Q Olay.
7 A Andeverything that paid forall ofthis.
s Q Okay. And I'm assuming that's not a S01(c)(3), (c)4), or (6)?
5 A Itsaninvestigative journalism operation.
0 Q Okay. And so thats the entity that would have paid for the expenses of all
1 theseindiiduals?
2 A ves
3 a oy.
1 Is there anybody that you were hiring on the - in terms of hackers,cyber seuths,
15 the individuals that we're talking about during this time, i there anybody that you have
16 hired outside of Deep Capture, LLC?
w A Notthat! recall.
1 a oy.
1 A But, as!said, al through that November and December, nobody was paid
2 anything. Later, when went down to try to ~ Mike and Sidney on March 5th called me
21 and asked me to come down and tyto stand up OTR (ph). [twasa bit of a mess. |
22 wentdown, and Todd Sanders washired to come in.
» oI:

u Q You said March Sth. Did you misspeak, or is that the date?
2s A March Sthwasthe
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1 Q March Sth of what year?

2 A Of2021.

s a oy
a A 2021. So after we all broke up and said goodbye

s a ise
. A in carlyJanuary Sn leftbefore January th. After the rst of us said
7 goodbye January 7th o January th,[EE
sD stored writing maybe the 2nd. | got that done in about
os 7d

10 And | don't think | -- | don't recalltalking to Mike or Sidney or anyone again until |

13 gota phone call March Sth saying, "Could you help us out?” And sad, "I come down
12 for a couple of months." And Mike said, "Can you agree to stay until July?" And| said,

13 "Okay, I'll stay until July." And that was 15 months ago.

“ oI
15 Q Yeah, | think we're going to come back to that, so | don't want to skip ahead.

16 just wanted tocoveroneotherthing.
v think you did an interview November 23rd. twas a podcast with a Qnan
18 promotor who used the name "In The Matrixx," with three X's.

1 You said, "fma free agent, and Im self-funded, and I'm funding this army of
20 various odd people.”

21 | was just curious, what did you mean when you said you were self-funded?

2 A That wasnt taking donations, that | was ding tis trough Deep Capture
23 out of my own pocket. | mean, the money for Deep Capture was coming from me.

22 Q  Soyou weren't fundraising for Deep Capture.

> A No
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1 a okay.

2 Go ahead

3 oI:
4 Q So, back to the - s there anything else on the Flynn piece of it? You talked

5 alittle bit about him coming down to monitor his case. ~ Sidney was very busy. You've

6 now mentioned the fact that after January, sometime into 2021, you sort of connected up.

7 with him,

8 In the late December timeframe, did youstartworking more closely with Mr.

9 Flynnat some point?

10 A Yes. I'dsay,after his pardon, he got — after his pardon, he relaxed. And

11 sothere was - there were ~ it wasn't - so, yeah, after his pardon - | think, was the

12 pardon around Thanksgiving?

1B Q The pardon’s on the 25th of November. It may not have been made public

14 orannounced until a few days later.

15 A Okay. Iwas not aware of it until it was announced. He's very, very

16 closed-mouthed about things. Even with me and hisbrother and such, he stays very

17 closed-mouthed. Anyway, so| did not know until | heard about it publicly.

18 Q  Butit sounds like, prior to the pardon, you weren't that close or as close with

19 General Flynn yet.

2 A I'dsayit was more in away, it's ike we were close immediately, because

21 aswe got to know each other that Saturday -- and we had spoken. We had spoken

22 about three times since September. We'd spoken about three times about other

23 matters. We havea mutual friend, who's deceased, who played a big role in his life and

2 played a big role in my life, and we talked in that context.

2 And so maybe we had three conversations over that time. | would say it's more
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1 like ~itisn't like the relationship deepened that much later. It was, when we met, | felt

2 very quickly that wewere just on the same what | found was, we didn't have to spend a

3 lotof time together to be brothers in arms. Just, we wouldn't talk or whatever, and

4 then we'd comebackafter not talking fora week or we'd cross paths and we'd talk and

5 realize we had -- we looked at everything exactly the same, so | drew the same

6 conclusions and such. So there was a real sense of affinity up quickly.

7 But his focus was not in my area. His focuswas on his legal case until the pardon

8 gotdone.

9 Q Did he share with you any information about, sort of, the pardon process or

10 how it came to be, how the pardon came to be?

un A No,other than |think | heard him mention that - no. |think he had not

12 wantedittogotoapardon. He wanted todoa full judicial resolution. But since

13 Emmet Sullivan decided to run the first inquisition in American history, that wasn't

14 coming. Sol think he regretted that it had to come that way. But that's the only thing.

15 he ever said about it.

16 Q Did he tell youabout any conversations he had with the President regarding

17 the pardon?

1 A No.

19 Q Did he ever express any feelingof indebtedness to President Trump as a

20 result of the pardon?

2 A No. No, if anything, I think he -- he didn't say it, but | think, if anything, he

22 felt--well,| don't want to speak for him, but | would say that, ifthere's anyone who

23 would have a reason to have a beef with Donald Trump, it could be Mike Flynn. | think

2 he'saforgiving guy.

2 Q But he didn't share those sort of sentiments with you? That's, sort of, your,
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1 sortof, view of how he probably could or should feel?

2 A Unves

3 Q What do you base that on, orwhy do you feel that way?

a A Sometimes it's thingsthataren't aid, you know? Thingsthataren't said.

5 He'svery closed-mouthed, and so  ~ he's very closed-mouthed. But think that Trump's

6 administration was - the goose was cooked the day he let Flynn go. | think his goose

7 was cooked.

8 Q That was pretty early on in the administration, wasn't it?

9 A Yeah like a week. Yeah

10 Q  Buthe had that good week.

un A don'tknowaboutthat.

2 Yeah, so | think Flynn is a hugely talented guy, and itwas a real mistake

13 for—anyway. Sowhat does that matter, what | think?

1 So, yeah, although our relationship andour friendship developed, it wasn't

15 because we needed to spend a bunchof time. | think | would describe it as we felt we

16 wereinabit of a madhouse.

7 Just like with Trimarco. | remembersitting across from him in one room, while

18 all these lawyers went att and at it for hours. And, finally, we sort of went and put our

19 heads together, and he said something like, "You'd never see somethinglikethis in

20 business. You'd never see people waste 3 hours doing what they were doing." It

21 seemed so strange to us.

2 And, meanwhile, they thought we were justa couple dummies. “You don't have

23 themaround. We should have the business people here."

2 And it was like it was very frustrating for us, because he's a business guy who

25 knows how to get things done effectively. Mike Flynn knows how to be very effective.
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1 1did not think the lawyers had — it struck me that they were people who had worked |

2 don'tknow. Itjust had an odd you know, there's al kinds of things about their work

3 patterns that are super-inefiicient for the teams.

a Q So, at some point after the pardon, did Mr. Flynn, or General Flynn, throw.

5 himself into, sort of, this election integrity, election challenge effort?

s A Well it wasn't so much "throwing himself into." | mean, after the pardon,

7 Id say the focus shifted. The focus shifted. And we talked about ~ somewhere in

8 there, we became -- we started talking more.

° Q And you were stil from the time you came down to Washington right after

10 the election through January, were you pretty much spending full-time on these types of

1 issues that we're talking about?

2 A Yes

3 a okay.

14 A Infact, | was at the Trump Hotel the whole time, other than leaving for

15 about days over Christmas to go to Florida.

16 Q And can you describe -~ and if there are too many topics to cover, then just

17 sayso. Butareyouable to sort of identify what theparticular theories were that the

18 cyber teams, the cyber guys that you were working with, what theywere exploring?

1 A Well, Id say ts like, like | say, going to a murder scene where there's no

20 body. You know, all these clues, and you're trying to put together what happened.

21 And we were looking at everything from adjudication to - well the truth is, we were.

20 trying to-- we saw all these signs of bad security, but it's impossible to get the stuff to

23 lookat that you needed to lookat.

2 So, for example, in Antrim -- you remember Antrim -- one of the aspects of Antrim

25 wasthe security log was wiped. Wel, once that has happened, it means nothing. It
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1 means you now know nothing, you have no idea what happened, because anyone

2 could've gone on and put a new golden image on, as they're called now. ~ They could've

3 done anything
a So! thought, when we found out that the security log at Antrim had been wiped,

5 that that was kindof ~ that everyone would get it. It just turned out that just

6 didnt-so-

7 Q But that was — let me interrupt for a second. That was mid-December that

8 yougotinto the Antrim machines, right?

9 A Wasit? thoughtit wasa littlebit earlier.

10 Q  Itwas the first week in December. Maybe - the report came out on the

11 13th, so the inspection might've been on the 8th or 9th, something like that.

2 But in this November timeframe, lie, through down at Tomotley and all that time,

13 whatwere the theories that people were lookingat or exploring? And | was going to get

14 tothe point that you raised. What was the data or the information that they had

15 available to sort of run those theories down?

16 A Okay. The theories -well, there's everything from the Seth Keshel,

17 mathematical-aberration-type stuff to reports of the people, of odd behavior in voting

18 precincts, and trying to figure out why it was so important to shut down and things like

19 that

2 Theories as to, were there internal codes within the machine? Basically this

21 theory,thistheory.
2 Q You're referring to the Mesa County, Colorado

2 A The Mesa County, that those could be in the machines.

2 Also, the theory that they could be hackedexternally during the election.

2 The theory that there was access to ~ why people needed access to live voter
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1 rolls. And so we knew the people needed access to live voter rolls as part of the rig, but

2 whyexactly.

3 And so he knew a lot of it, the back end of it, electronically.

a Oh, theories that machines could be compromised. And there were other, sort

5 of,crazy theories ~ well, things that came in that seemed improbable, like the South

6 Korean jet thing and the Italy thing and the shootout-in-Germany thing and things like

7 that, which we had nothing to do with it.

8 Q Sohowis it that the cyber team -- or what was the cyber team able to do to

9 investigate these theories? What data did they have available to them that they could

10 tryto explore whether anyofthese theories had cometo pass?

u A The publicly available data from The New York Times and Edison was among

ni

1B Q And let me stop you on that. That's reporting data that goes from the.

14 various secretaries of state, through the SIDL (ph) system, out to reporting to journalists

15 and other entities that then report them out to the public?

16 A Yes.

7 Q Okay. Sothey had the information that was, for example, put out by The

18 New York Times that was derived from reports from the various secretaries of state.

19 A Yes.

2 Q And that comes - okay. Anyother information that they had at their

21 disposal?

2 A Oh,yeah. They were | mean, they were - the certification, the

23 certification issue was being researched. The certification — basically, by the Help

24 America Vote Act, there's the EAC, which consults with NIST, which sets up a series of

25 standards, and then - and a laboratory to test and certify companies like Pro V&V and
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1 ES-isitEss?

2 Q ES&S, think

3 A Well, there's an equipment manufacturer and there's a -- yeah, ES&S is

4 the so my understanding is those two are the only VSTLIs, or whatever, that are

5 certified, and then they are certifying the equipment.

6 Well, that chain of certification seemed to have broken down. ~The last

7 time because those certifications are good for 2 years. And in 2015 there was - they.

8 were certified in Februaryof 2015. It looked to us like it lapsed in January of 2017.

9 Andsoit looked like the 2018 and the 2020 elections were run on equipment that had

10 been certified by companies which were themselves no longer certified by the EAC. So

1 that was one.

2 Things like the Jesse Morgan story, the Jesse Morgan -- which we got -the Jesse

13 Morgan sort of the back channel on that story, on how that would've come about and

14 such.

15 So there were all kinds of leads like this we were looking into and trying to fit

16 together. I'm sure 'm leaving out twice as many as| remember.

7 Q  Buton the cyber side, if they want to understand were votes switched,

18 flipped, manipulated, deleted, that's ultimately the goal of the investigation, right?

19 A No. Thegoalwas to figure out about how it was rigged. And these things

20 worked together, we came to understand, in ways — it's not as discrete as you think,

21 Youhavetolookatitall.

2 Oh, also, the possibility of ballots - stories about ballots -- mischief with the

23 ballots and lack of integrity in the ballot supply chain. ~Allof this stuff was being

2 researched and looked into.

2 a okay.
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1 Take alook at exhibit 1 in the binder in front of you.

2 A Oh, I'm trying to ~ let me - give me - I'm trying to remember. There's

3 somethingbig. I'm sure I'm leaving out just we were looking at all these kinds of clues.

a Oh, what are the yeah. Things like SIDL (ph) stuff. Those would be examples

5 of, we don't know anything about this. If there's something going on in Germany or

6 italy, give that to somebody in government.

7 Q  Sothis exhibit, exhibit 1, t's a printout from something that was posted

8 online. I'm sure t's nota comprehensive depiction of the data or the information that

9 you gathered, but does this look familiar to you? ~ Have you seen this before?

10 A Yeah, Iforgotabout this. Uh-huh.

un Q  Whatisthis?

2 Vil tell you what it appears to be. It purports to be some sortofanalysis that

13 shows that votes in these six States listed on the left somehow were impacted by the

14 countries listed on the right. Am | understanding that correctly?

15 A Yeah, think that's what the data yeah. And don't stand by this. |

16 think that this happened. |don't Ithink that this may be what's called a twin, the

17 whole Dennis Montgomery side of the story at this point, unless he ever comes out with

18 evidence that other people can look at. But think this, i | recall this comes under the

19 Dennis Montgomery stuff

2 Q Dennis Montgomery is a person who was sort of promoting the notion of

21 Hammer and Scorecard? Former CIA guy?

2 A Yeah

3 Q And you feel he's been discredited to some extent?

2 A I don't place any confidence in him anymore because he never made public

2 thedata.
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1 However, | do — I'm confident that | am confident — oh, that's what | wanted to

2 tellyou. Big.

3 I believe it was hacked. | don't have confidence in his data. You know, | don't

4 wantto say anyway, | don't have he won't release the ~ it's never been released, the

5 backup. And so, really, | don't have any | don't endorse it.

s Q Are there other aspects of the cyber analysis that you had published or put

7 forward that you've similarly lost confidence in?

8 Because you've published over the months, many months since the election,

9 you've put outa fair amount of information onyourwebsites and other places. And I'm

10 wondering if there have been other instances, other than Dennis Montgomery's

11 information, where you've said "I'm not feeling so good about that anymore, | don't feel

12 asconfident’?

13 A Well, you'd have to

1 Q Have togoitem by item?

15 A Yeah, Imafraidto say.

16 Q Yeah

7 A Its kind of funny, I'm in a weird place about this, because I'm more confident

18 than ever that this was hacked and I'm very confident this could be done now, but

19 Dennis's stuff | don't ~ | don't just as a matter of principle, because he's never made the

20 dataavailable. If he won't make anything public then you have to eventuallygive

21 him heran outoftime.

2 And 1 have said publiclythat until or unless that data is ever made available for

23 publicinspection, then I'm withdrawing any endorsement of it. |can't vouch for him.

2 a okay.

2 I want to come back to the note that you made, and | don't want you to forget,
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1 butiwant on this issue and I'm not going to keep going on this, but you said you're

2 more confident than ever that the election, the 2020election, was rigged.

3 A Uh-huh.

4 Q Andis that through manipulation or compromised electronic voting

5 systems?

6 A Well, think there's so many | mean, there are so many ways that there's

7 terrible — terribly poor security. And I think there's a bunch of different ways, and some

8 of them are independent and as simple as dead people voting and like that, but ona

9 much bigger scale, that had been revealed, say, in Doug Logan's report, things like that.

10 You know, Doug Logan found 240 cases. Joe Vaughn (ph) found 7,825 cases.

11 And he inverted the problem very carefully,very cleverly. And, | mean, they're really

12 well-documented.

13 Sothere's all those kinds of incidental things. When the computer gets involved,

14 the computers not it doesn't work in isolation. It facilitates other aspectsofthe rig.

15 And so I'm sorry. What were you - what are you asking me?

16 Q  Ilirefine the question. Do you believethat there was manipulation of the

17 election through compromised electronic voting systems?

1 A Yes.

19 Q And by whom?

2 A Atthis point, hypotheses only.

2 Q Was it through somesortofhacking them?

2 A That's part of it.

zn Q Local governmentofficials,were they involved?

2% A I don't want to get in front of my headights.

2 You know, the only place, as far as we've been able to prove, was the one place
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1 we got to actually inspect a hard drive that had not been deleted, and we found exactly

2 what we're saying. We found total manipulation.

3 oIE
a Q Really quickly, Mr. Byrne, | just want to make sure | understand. You're

5 talking about Mesa County, Colorado, correct?

6 A Unhuh
7 Q  Acounty that in 2020 had nearly 15,000 more votes for Donald Trump than

8 Joseph Biden inthe 2020 election?
9 A Right.

10 Q Okay. Soto the extent that you -- do you believe there's a tie between who

11 rigged the machines andthe outcome that they wanted for the Presidential election,
12 suggesting that if Mr. Trump got more votes, that the people who rigged the machine to

13 get him more votes than Mr. Biden would've been somehow in favor of Trump winning

14 Mesa County?
15 A Well, the schemes area little bit more complicated than that. So, for

16 example, you can go to a deeply blue State and rig it and get a lot more votes. But if you

17 goacross the north of Georgia, there are some heavily red counties. And you would
18 never want to shave a county from being heavily red to being blue. It'd be too obvious.

19 You'd have people waking up, like they did in Antrim, and saying, "Oh,this doesn't look

20 right.”

21 So it looks, mathematically and other reasons, clear that they shave. So if a place

22 was going to be 70 percent Trump, they'd make it 60 percent Trump. So you're shaving
23 points that way. So that would give you counties where Trump's still winning; he's just

24 not winning by as much. And you've just shaved --

2s oI:
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1 Q  Butwaita minute. Who won the State in Colorado?

2 A Biden.

3 Q Okay. And what was the mechanismbywhich votes were changed or

4 manipulated in Mesa County?

5 A Well, they postulate, Doherty and O'Donnell - Professor Doherty and

6 O'Donnell postulate there's three possible ways, and they clearly believe it was done from

7 ascript within the machine.

8 Q And so some sort of malicious software was installed on the machine that

9 switched votes?

10 A Orit could've - given the sole - you know, you act like we've gotten to look

11 ateverything you would want to look at. But, | mean, we don't get to look at anything.

2 Given the SolarWinds hack — this has beentotallymisunderstood, and it needs to

13 be understood the SolarWinds hack on December 16th, think it was -- | said

14 December 3rd, but it's December 16th. | looked it up yesterday

15 Mr. Driscoll. Just a second. Are you going to connect this to Mesa before you

16 getintoSolarWinds

7 Mr. Bye. Yes.

18 Mr.Driscoll. ~~orsthisa

19 Mr. Bye. Yes.

2 Mr. Driscoll. separate thing? Okay.

21 Mr. Bye. The SolarWinds hack kind of blows up, to me, all of these issues.

2 SolarWinds has two products, or had two products: Orion, which is network

23 security product; it also has an FTP product called Serv-U. And Serv-U is built on top of

24 Orion, 50 Serv-U contains Orion.

ES The Federal announcement of the SolarWinds Orion hack came out. ~ Oneof the
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1 machinery CEOs went before, | think it was Michigan, and they asked him, "Do you use

2 SolarWinds?" And heverycarefully said, "We do not use the SolarWinds Orion

3 product”

4 Well, they're completely architected on the SolarWinds Serv-U product, and the

5 Serv-U product contains the Orion product, which only got made public | think in February

6 orMarchof 2021, but we knewitdid.

7 What that means is, given that SolarWinds — so the equipment manufacturers use

8 the FTP product to move their information around, the process you were describing and

9 soforth. If their Serv-U product contains SolarWinds Orion, and someone has the

10 SolarWinds Orion hacked, that means they can come in and they get

11 administrator - theyllcome into any - they'll come into the SolarWinds Orion hack, into.

12 the FTP, they gain administrative controlover that machine.

13 Sony machine that has had the SolarWinds' FTP Serv-U product, has to be

14 assumed, is totally hackable. And as the Federal Government, you know, put out, the

15 SolarWinds was a huge hack. Anyone who had thathackcould get on a machine and

16 have access to this SQ database.

7 Now,why that's remarkable is, there's no audit trail. What's also remarkable is

18 that these machines are made with databases that lacka property called "referential

19 integrity." Which, I didn't knowinthe last 25 years anyone had ever had a database

20 thatlacked referential integrity. For some reason, these machines, at least Dominion,

21 they lack referential integrity. | think I've been told ES&S as well.

2 50 an administrator coming through the SolarWinds hack that the Federal

23 Government came out and made a huge stink about and gained administrative control

24 and accessed the SQL database of any machine -- any machine runningthe Serv-U

25 product, that means the whole thing | mean, this s all speculation.
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1 I run an e-commerce company. If | heard stuff like this, | don't know what

2 standards folks hold themselves to in government, but it would be the entire thing. If

A ——
a and then put out a statement that says, “You cannot trust our previous numbers. We're

5 going to get to the bottom of everything, and we'll have an answer for you in 30 days."

—
7 The remarkable nature, like the thing I just described to you, any Dominion

© machine that has SolaWinds! FTP on ws completly hackable by the Sainds rion
9 hack. And anyone who did gained administrative privileges and could edit the SQL

10 database, and no one would even have a record of it.

u A —
12 no way to fix this.

6 oI
u © Sobguesaths pot hae wants on, tough you ss any em
15 hackable. I'm asking you if the system was hacked?

© Ave
u Osramtit was ket? ss?
18 A This.

19 Q The Mesa County report?

» "ow
2a Q  Soyou believe Mesa County was hacked.

» A Voshevs Mora County ws ask
23 Now, | believe that the things that an attacker could use this vulnerability to gain

24 access to do, to plant malicious code or whatever -- although these guys seem to think it

25 camefromafactorywith this code. Butwho knows?
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1 a okay.

2 A Okay.

3 Q Let'stalk about Antrim County fora minute, because that's another place

4 where folksgotaccess to the machines

5 ovI:

6 Q Just really quickly, before we move on, | just want to make sure that |

7 understand.

8 Your position is that they hacked Mesa County and went in and left the

9 Presidential race, the Senator race, and the congressional Representative, Ms. Boebert,|

10 believe, that they left those numbers high; they just shaved them to be a little lower?

11 Because all threeof those Republicans won races in Mesa County.

2 So thehacker went in, shaved the numbers —

13 A Uh-huh.

1 Q  --and they still won; they just shaved them down from higher Republican

15 voting numbers? I'mjusttrying

16 A I don't have a strong theory about that. That's what we found them to do

17 in other places, like Georgia, from the numbers - totally plausible.

1 But | don't have to | don't need to get in front of my headlights. Really, in any

19 corporation, the moment you found out you had that equipment, you know that you

20 have nothing — that every statement you've madeto the public is unreliable,

21 CISA has now told us, this is totally un- - | don't have to get into the details or

22 knowwhowas cheated how many votes and stuff. They have let us know these have

23 uncurable vulnerabilities in them.

2% These are massive - | know you're not computer people. The computer word for

25 thisis, this report is really, really, really bad. This says, on a scale of1 to 10, these
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1 systemsarea 1 when it comes to computer security. This is garbage technology.

2 50, once you know that and you find the things that Jeff O'Donnell found, which

3 happened both November 2020 and April 2021 ~~ and the DA's rebuttal is ridiculous - the

4 whole things garbage. And I'm not trying to get into refined conversations about who

5 didwhat. You cannot trust any result as reliable that came off these systems

6 Q just want to understand. Your position is that the thousands of systems.

7 that reflected vulnerabilities after the SolarWinds hack, that no matter the advisories that

8 came out regarding assess whether those vulnerabilities actually led to a hack, if there.

9 wasa patch if there was a security improvement afterwards, your position is that every

10 system that was affected by the SolarWinds hack was garbage, unreliable? Every

11 business should've reported a possibility of a hack regardless of whether there was, in

12 fact, any taking advantage of the vulnerability?

13 A No.

1 Q  Sowhyis that different? That seems to be what you're saying for voting,

15 but every other system

16 A I'msayingthat the government has displayed a - it's like we're in different

17 universes.

1 This alone, in a normal world, s such a remarkable concession. You can have

19 zero confidence in ourelectronic voting systems, given what CISA has said about the ones

20 that they have discussed. You can have zero confidence in them, given this.

2 Q  Sosecurity vulnerability for you is enough. No evidence of security breach.

22 You're throwing the baby out with the bathwater at security vulnerability. Patch,

23 irrelevant. Repair, irrelevant. Every time there's a security vulnerability?

2% A There are no patches. You go through the CVE and noneof these have a

25 patch. They say, "Vulnerability under assessment." There are no patches.
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1 Q Sono evidence of hacking, no evidence of successful use of

2 the vulnerability

3 A Aton of evidence of hacking. Atonofevidence of hacking. A ton of

4 evidence that somebody, 3 days into the counting, somebody changed the database,

5 createda newllegal electronic election database, moved 26,000 votes over, broke chains

6 of providence andall that stuff. And what do you know? It happened again in Apri.

7 ovI
8 Q Doyou know whatAlbert sensors are?

9 A No

10 Q Ave you familiar with any technology that can be installed on a voting

11 machine to determine whether there's been any sort of intrusion?

2 A Oh, there's a ton of technology that you can install. It's all, you

13 know there's all kinds of technology you can install. But, you know, everything is a

16 process. Everythingis--you know, you wouldn't have such awful technology. If

15 somebody in my company said, "Well, we'reusing technologythat has all of these

16 vulnerabilities but we're putting an Albertson's monitor on it," | would say, you know,

17 “Let's just start with something better underneath." ~ Everything has waystoget around

1B i

1 Q Do you know to what extent Albert sensors were deployed throughout

20 jurisdictions in this country?

2 A No. Andi believe that - it's already | know I'm hearing nonsense if a

22 technologist is telling me that this stuff can be addressed because we put some monitors

23 onthe machine.

2 Q Im just wondering whether you knew whether there were monitors on

25 machines around the country.



6

1 A I know that there are claimed to be all kinds of security layers of security

2 protection. CISA has evidently come out and agreed with me that these are

3 vulnerabilitiesthataremonstrous. And --

4 Q So, in Antrim County, do you believe that votes were flipped or switched?

5 A I'dsay, let's look at the evidence.

6 Q Well, folks got into those machines in Antrim County. ~ They spent 8 hours

7 exploring them. ASOG wrote a report about t.

8 Based onwhatASOG wrote, including someof the folks ~Ithink Conan Hayes and

9 Todd Sanders might've been the primary folks on that job - do you believe the votes.

10 were switched or flipped in Antrim County?

un A There'sa lot that doesn't add up about Antrim County. ~ It would sure be

12 nice tolookat machines. We did not get the chance to look. There were two

13 machines. They were blocked fromlookingat the machine. They were not able to get

14 the data that they wanted.

15 It'd be nice -- and, primarily, the biggest part of the ASOG report everybody

16 overlooks is that the security log was overwritten, which means the whole thing is

17 untrustworthy once that happens.

18 Q But you're not prepared, based on what came out of that report, to conclude

19 that votes were switched or flipped?

2 A My--I'm prepared to say you don't know what happened in Antrim County.

21 Nobodyknows. They--

2 Q  Alotof I'm sorry.

23 A They erased the security log. And so, really, at the end of the day, there's

2 so much that could've happened there. That could've been smashed -- it's called a

25 smash-down, just smash it down later. And we don't know, because somebody cooked
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1 the securitylogs. And that doesn't seem to matter to anybody.

2 Q  Sowould you say it would be irresponsibletoclaim that votes were flipped

3 orswitched in Antrim County?

a A No. Ithinkthat ~ it's not up to us to we think that we've established

5 there are so many vulnerabilities and things that - you know, in Antrim County, what |

6 know is, there were six they provided four different sets of numbers over 25 days.

7 The numbers changed each time. They certified each time. | mean, they said that was,

8 thetrutheachtime. It kept changing. 6,000 out of 15,000 votes got moved around.

9 And the explanation was that a woman forgot to update something.

10 Sothefirst thing | would say is, hmm, gee, there's 3,000 counties with hundreds of

11 thousands of precincts. Is t really as easy as if some lovely 75-year-old woman just

12 forgets toflip the right switch, oh, that you move 6,000 votes around?

1B If our systems are really ike that, that's pretty scary, isn't it? Because there's a

14 lot of 75-year-old ladies out there working in some town library that could make a

15 mistake like that.

16 Q Is that your understanding of what Sheryl Guy, the county clerk, said, that

17 she hit the wrong switch and votes got moved around?

18 A That they failed to update a card; they didn't update a card that they were:

19 supposed to update ina few machines.

2 Q And what was the manifestation of that, to your understanding?

21 A That they claim that the movement of the 6,000 votes could be traced back

22 toher having failed to update cards with the machines.

23 Q Well, isn't it truethevotes never moved; it was just the information that she:

24 uploaded in the unofficial results to the website is where the error took place? That the

25 votes themselvesand the tabulators never changed. Is that your understanding?
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1 A 1 don't know, but | know some people who have examined it, some Ben

2 Cotton. And he's painted what he has described as a very dirty picture of what he

3 believes happened.

a Q  Doyou know there wasa full hand recount of the ballots in Antrim County?

5 A That means anything. ~The hand recounts mean nothing

s Q  Whyisthat?

7 A Because there's ways to cheat where you're a backfillr.

8 Q  Sodoyou think that's what happened, that when they counted

9 A We don'tknow. Why dol have to guess?

10 Q  Letmejust finish. So do you believe that when the Antrim County officials

11 hand recounted all the ballots and they matched the official count that that was.

12 somehow rigged?

13 A Hand recounting theballotsdoes not begin to get to the fraud that we're:

14 talking about. You can hand recount the ballots and they can be just fine.

15 D0 you know that these can print? Do you know they can print? So they can

16 printafter they adjudicate. They can print. Which may be why people in Maricopa

17 found thousands of ballots ina row with perfect circles, every single circle perfect.

1s Q Is that what you think happened in Antrim County?

19 A Idon't have to opine on that. What I've heard enough is that this system is

20 so bad you can't trust ~ | can't trust what comes off of it

2 Q Sowere you involved at al inthe forensic examination in Antrim County?

2 A No.

3 Q  Didyou pay forit?

2 A Well, no. 1don't think anybody paid for it

ES Q  Didyoupay for
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1 A 1paidfor the jettravel and the roomsofthe people.

2 Q  sofor whom did you pay for travel to Antrim County?

3 A Isenta jet upwith Conan, Todd. There may have been, like - there may

4 have been Doug Logan or Tim Penrose. There may have been some other cyber people.

5 And there was one person from Rudy Giuliani's team.

6 Q Katherine Fries?

7 A Yes.

s oI.
9 Q Did you pay for their hotel stays?

10 A No.

un Q  Soyoujustsent ajet totransport people?

2 A Ithink they went the same day. | don't knowifthey stayed overnight.

13 Butlsentajet.

1 ovI:

5 Q Did you fly Ms. Friess — and | don't mean you -- but did Ms. Friess have

16 access to your plane to fly up to Antrim before the time of the actual forensic

17 examination?

1 A Iseem to remembertwotrips. One -- | seemto remember two trips to

19 Antrim. And don't know | really don't know who wason theflights. | mean, | would

20 imagine that she was. | mean, | can get manifests and such, but | don't

2 Q  Howisit that you came topay forflightsor provideaplane toflyfolks to

22 Antrim County, the first time?

23 A Ibelieve that — well the first answer is, | don't know. But my supposition

24 would bethat the request came from Katherine Fries or at least information that we

25 could have access to a machine.
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1 Its all getting alte blurry now, but there were trips where they were asked to go

2 onthat they went and they thoughtthatthey were being met with a welcome

3 government official who was cooperating, and they made super-clearwe're not doing

4 anything ~these guys all have certifications, like digital forensic incident responder and

5 thiskind of stuf. So they're super-punctilious about obtaining - or, they can write

6 affidavits, they go into courts and mount cases, runoff and such. They're very, very

7 punctilious about that.

8 And so what|started hearing ~ i's kind of funny. 1 set this up but then wasn't

9 paying enough attention. They started — my understanding was they started being told

10 to go places, and they were went a couple places, and they were not metbywhat they
11 had expected. And then at that point they told me, "You need to make clear to these

12 people, donotask us to we're not budging until we know that everything is paper

13 certified, we've got subpoenas and we've got, you know, some cooperating county
14 official

15 Q Let mediginto that justa little bit. | think I know the types of things you're

16 talking about

7 So this would be someone from Mr. Giuliani's team, probably Ms. Fiess, who said,

18 "Hey, we think we've got access to machines in X jurisdiction," andyour folks would travel

19 there, and then it turns out they hadn't ined it up and it wasn't kosherorthey couldn't

20 getaccess. Isthat what you're describing?

2 A Close, except ~ it's coming back ~ I'm leaving out one step. It was Phil.

20 See, Phil became the guy I said didn't really count him in the Bad News Bears, is really

23 what! think of this team. | didn't count him in the Bad News Bears. He came, but he

24 quickly migrated off up into these other camps. So I'm sort of babysitting the Bad News

25 Bears, and Phil is dealing with Rudy and dealing withSidney and dealing with Anistead
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1 (ph) and such.

2 Sot would've been Phil arranging it. But — it would've been Phil conveying to

3 us but don't remember specifically. And | don't remember, like, the phone call. But

4 itwouldve been Phil saying, we need to get these folks upto Antrim.

s Q But, other than Antrim, it soundsliethere were some fire drills, Il call

6 them, where it was, "Hey, we think we can get access.” And you sent a group, the Bad

7 NewsBears or these folks, to that place, and then it didn't pan out? That's what |

5 thought heard you saying.

9 A Idon't know what came before or after. There was one in Georgia that

10 know went like that. There was one in Georgia. And thenafter -or, | think it was after

11 that, the guys said, "We need to make clear." And they were angry at Phi, and they

12 didn't so that was kindof going on under the table without me knowing about it. |

13 understood there was discontent. | didn't know what. | think it was around

14 Thanksgiving that they filled me in, "This is why we're on the team."

15 a Gotit

16 Was the place in Georgia, was it Coffee County?

7 AI don't think it was Coffee County. | know that Coffee County became an

18 issuelater. The people who imaged Coffee County, that was not anybody | was

19 connected to. |think thatwas theStrickler-Sullivan team.

2 Q thought 've seen you publicly talk about the fact that your guys were there

21 andyour guys were in Coffee County. Am |mistakingthat with another county in

22 Georgia or another place in Georgia?

2 A DidI-are we saying my men in is it my men in Georgia? don't

2 Q Possibly, yeah.

2 A Idon't remember. The guys, the Bad News Bears, went down to Georgia
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1 one place | don't know where -that they were supposedly met by people, and instead

2 the people rebuffed them. And then they went out and waited. They were told, "Oh,

3 well there's this other place to go." They went to the other place, again they were

4 rebuffed, and then they left.

5 1 don't know what counties they would've been in. And that would've been in

6 mid-Novemberor early --or mid- to late November.

7 Q Here's the story I'mthinking of. | can picture you saying it. It was some

8 guywho you were sort of | won't say "bragging." | don't mean to be pejorative. But

9 youwere sort of joking or recounting the fact thatsome guy had dressed himself up like a

10 tech guy witha pocket protector and so forth.

un A oh

2 Q  Doyou remember theincident I'mtalking about?

13 A Oh. You might be talking about one in Fulton County, Georgia.

1 a okay.

15 A Okay. Butthe pocket protector was the - that was Mesa County.

16 Q Okay. Okay. Soyouwere involvedandyou had someone involved in

17 imaging the system in Mesa County?

1 A No.

19 Q Tell me what your connection to Mesa County was.

2 A So,as1 said, after we broke up, after we broke up in January and,sortof, we.

21 said good-bye, but itd been this intense experience, it wasn't unusual for- especially

22 Conanandl had become close. And we stayed in touch. He called me once - let's say

23 onceamonth.

2% 1 had not heard from him in 3or 4 weeks. One day in May, he called me and

25 said and he's a very cool, low-key customer. Andhe called, and he was sitting in that
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1 centerin Mesa County, and he very quietly gave this explanation on the phone. And

2 someone had put it on FaceTime. And he very quietly explained that the county.

3 recorder had asked for his help, and she thought there was going to be a cover-up and a

4 smash-down and that she had asked for his help to come - and | said, "The county

5 recorder, the actual recorder?" And he said, "Yes. And she has the legal authority to

6 dothis" Andl said, "And she's asked you this? There's no question whatsoever?

7 Thisisn't going to be disagreed?” He said, "No. She's instructed me to do this."

8 S0--and he also said -- he put it on FaceTime. So he filled me in as quickly as he

9 could in his very low-key way, and then he put t on Facetime and let me see behind him.

10 And he said, “These people are committing 100,000 felonies. It's the craziest thing I've

11 everseen. They're just sitting here wiping out the entire Trump '20 election.”

2 It was maybe from here to madame here, over his shoulder. And I couldn't see

13 what they were doing, but he told me these were Dominion and secretary of state people

14 who have come in to wipe out the election of 2020. And | said, "So there's a

15 government official telling you they're doing this?" And he said, "Yes, absolutely."

16 Q Gott.

7 A Andso the first | heard of it was then. The first I heard of it was while they

18 were just wrapping up.

19 a Okay.

2 Solgot us a litle off track there, but talking about sending folks to Antrim. So

21 youthink that that was -- somehow it came to you through Waldronthat they had --

2 A Access,

zn Q access, and could you help get people there?

2% A Yes.

2 Q  Youdidn't go, | assume.
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3 A come
2 Q Do you know who -- Conan Hayes went, Todd Sanders went, and | think you

3 mentioned that theremight be some ther folks?
. A Philmayhave gone.
5 Q Okay.

6 A now Katherine Fress wenton a lest oneof these tips. Those were the
7 people -- maybe there were people like Jim Penrose or Doug Logan and | wasn't

8 recogidng because wasn't meeting them unt atr, oI was: getting familarwith
9 them until later.

© oI
un Q Sor. Thiswas the group you sent thee, corect? You sad, ink for
12 Antrim, you sent a jet for a group of people to go but you didn't go with them?

13 A Correct.

1 Q Whenyousaidyousentaetis tyourjetthatyouown?
" A No. Nevers
16 Q  Netlets?

uv A Nees.
18 Q  Soyou just paid for -- so it's, like, a rental, right?

A Yeah
» oI
21 Q  Doyouowna plane?

» A Townshars in diferent plans trough companies ke that.
23 Q Okay.

2 50 you know whodid the actual forensic examination in Antrim?
» A No, don. Know tht there was a room with Conan and Todd and hen a
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1 coupleother people coming and going over about a week. It got into this really, if

2 they hada week, as | recall, it took them most of the week to get through the security

3 layers. And then they quickly got -- they didn't have as much time to do the exploits,

4 andthe whole world was banging on the doors.

5 My understanding was, they turnedover the technical results to the tie guys.

6 Andlalways understood that to be Russ and some other fellow with Russ that | didn't

7 know his name, and that those were the people.

8 Hello. I'msorry didn't greet you when you camein.

9 So my understanding s, the technical stuff was done and given to them, and they

10 wroteitup.

un Q The technical stuff was written by Todd and Conan and was given to the tie

12 guys, who wrote the report?

1B A That's my understanding.

1 Q And do you understand that to be Russell Ramsland?

15 A did understand it to be Russ Ramsland and such. I've later maybe it was

16 from other conversations with journalists that told me that Phil was involved in that.

7 See, Phil kind of drifted away from us. He sort of was climbing the ladder. He

18 was drifting, spending more time with the camps and the lawyers. And it meanta lot to

19 him, that he was sort of in that camp.

2 So he drifted away, and I'm not as clear. | mean, did he know? Some

21 journalists have told me that he cooperated in that, writing that report. | was not aware

22 until the journalists told me. 1 thought that it had all gone to Russ.

23 Q Did Conan or Todd ever tell you what work product they presented to Russ,

24 Mr. Ramsland?

ES A They told me about stuff as they were working through the machine, as
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1 things they were finding, in particular the security log being deleted — which, again, |

2 thought was decisive, but it doesn't seem to bother other people.

3 So,no. It was reallya direct relationship.

4 Q Did you ever see a draftofwhatever work product Todd and Conan came up

5 with?

6 A No. Sidney and Rudy, they were all very keen to maintain all that legal

7 privilege and this and that. And they thought Mike and | were just business guys writing

8 checks; why would you ask them? It was really painful dealing with them sometimes.

° Soll of that stuff, it was super-fastidious. Like, no involvement, they don't want

10 tobeaskedaboutit, they don't want anyone to talk to me, that kind of stuff. So, no,

11 everythingwentdirectly

2 And my recollection is that, like, something -- my vague recollection is that they

13 got some stuff in - it was completed in one evening, and the next day is when that report

14 cameout. Which meant someone had sat up all night writing it, which struck me as less.

15 thanoptimal

16 Q But did Conan ever share with you what he presented to them, to the ties, to

17 Mr. Ramsland?
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1 [12:10 p.m)

2 Mr. Byrne. Not -- 1 mean we have discussed it.

3 oI:
4 Q But the tangible work product?

5 A No.

6 Q Would you have access to that? Couldyouget it?

7 A Now?

8 Q Yeah

° A No,I wouldn't have. Well, don't even know where --who would have it.

10 Q Would Conan give it to you if you asked him?

un A Maybe. Youknow, Imnot sure it would be him. It would be unlike him.

12 Iwould imagine it would be more like Todd Saunders who had it. Todd was sort of the

13 corporateguy. Conanisa special. Todd is the very well-balanced corporate,

14 cybersecurity guy you would imagine. Conan has sort of narrower but very developed

15 skills

16 Q Where's Todd these days?

7 A Idon'tknow. |haven't seen him. We parted ways last summer. We had

18 alunch about § months ago. He is probably in Florida. Probably in Florida. | heard he

19 was moving

2 Q It's been reported that Conan Hayes, maybe with Todd, but Conan presented

21 some sort of work product that reached some conclusions or documented his findings

22 with respect to examination in that — without his approval or review that the report was.

23 changed, and certain language added to the report that was then presented to the world.

2 Doyouknow anything about that?

2 A No, but that would be consistent with my understanding that they - that
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1 they prepared something. My understandingwas they werejust preparing technical

2 stuff, and then the tie guys are the guys who are running the English around it. | do not

3 know how muchofthe English maybe Conan and Todd wrote that somebody else may

4 have changed,

5 Q Did you ever review the report,the ASG report?

6 A No, neversawanything.

7 Q After itwas published, | mean.

8 A After it was published, yeah

9 Q  Youreadit?

10 A Yes.

un Q What did youthink of it?

2 A Ithoughtit was sloppy. | thought there were definitely things that were

13 sloppy. | remember it was a preliminary report, but it had about 25 things to look at.

14 And some of the claims were sloppy, but some of them were really powerful. The two

15 being the security log thing isa really, really big deal. If | were conducting an

16 investigation ina company, and | got the guy | discovered he had erased the security

17 log, 1 would sort of stop all the restof the investigation. | know that this is what| need

18 tobedigginginto. In addition to the adjudication, the adjudication was an issue.

19 Q What doyou mean by that?

2 A Well, it was not an adjudication log on the machine from 2020.

2 Q  Doyou know why?

2 A Well, there are different explanations. They told me ~ it is the only thing.

23 they told me about that trip, now that| think of it — that when they got there to Antrim,

2 they, with the subpoena - there were two machines that they wanted to look at, and the

25 people inthe county said, No, this subpoena only covers this machine. And they have
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1 kind of physically blocked -- they explained that there was a lot of sketchy behavior within

2 the county center, even to the pointof just people always making sure they were getting

3 screened from that machine and blocked from that machine and such. | don't know.

4 what was on that machine. But one of the foundings of Antrim County is there was not

5 asecurity log, but there were security logs for 2018 and 2016. Now, then the question

6 becomes the adjudication log - I'm sorry, the adjudication log. Was there an

7 adjudication log because it was on that other machine and people were kept from that, or

8 wasthere an adjudication just done by hand? Which | know Michigan came out later

9 and said the adjudication was done by hand, or was it done on that machine, and they.

10 erasedit, and then they changed, and that's why they overwrote the security log, which

11 would be another thing we could do?

2 Q Have you heard that they didn't have the adjudication capability on that

13 machine at Antrim;theydidn't pay forit

1 A Iknow that that's

5 Q  -for2020?

16 A They did not pay for 2020, but they did for 2016 and 2018. | would say that

17 these area lotof things that get said. It would be nice if, you know, another way

18 that so Michigan came up with the response to that, and they said, Well it is because

19 the adjudication was done by hand. You know, we would love to ask, why it is was done

20 2016 and 2018, but you didn't doit 2020? And -- or was it done on this other machine?

21 Let'slookat the other machine. Things ike that. The fact that all of that was screened

22 out, and then these very and careful answers were given, and no one has answered the

23 question about the security log, which is, in my view, decisive. They erased the security

2 logsoyou have no idea what happened really. No one does. You can't

2 Q Yeah. You were asked in - you were interviewed by A.C. Thompson for
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1 that Frontline documentarythataired recently.

2 A [Nonverbal response.]

3 Q And he asked you about you talking about Antrim County. And I think you

4 brought up Alex Halderman's name at some point, or something. ~ You said, Well, we

5 talked to Professor Halderman, and he was criticalof that report. ~ Do you remember

6 beingasked that?

7 A Yes

8 Q And you said, Well fair enough.

9 AndI think at least what we saw on TV, maybe something got edited out, but he

10 mentioned the fact that Halderman was critical. And your response, immediate

11 response was, Well, fair enough. It was quickwork done in3 days. tis ridiculous to

12 pretend that's what thisis about. You are throwing out things that happened a few

13 weeks ago oops, excuse me, that happened a few weeksafterthe election. As we are

14 all scrambling, just beginning to unravel the biggest heist in history, it's gone far beyond

15 that. What did you mean by that response?

16 A Whatpartisn'tclear?

7 Q Well, were you you continued to say that some of it sounds like you're

18 like disavowing the ASOG report to the extent that it was - maybe it was done ina

19 rushed manner, and therefore, Halderman's criticism might be valid, but you have to

20 understand the context. That's what | understand you saying.

21 A No, I'm not giving that much ground, atall. They just cut out the other

22 parts where talked about what the Michigan never replied to. Halderman was brought

23 infor that reply, but just for one little sliver of it. ~ He was not asked to address the

24 whole other issues. There were about 25 issues from the ASOG report, many of which

25 have been responded to.
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1 Q Did you read Halderman's report?

2 A I mean, the responsetothis?

3 Q Yeah

a A That wasn't the whole report

5 Q Close to50 pages.

6 A His report was 50 pages?

7 Q Yeah

8 A Well, I don't know. _Itis I thought his was a siver of the 50-page report.

9 Hiswasthewhole 50 pages?

10 Q Yeah

un A Yousure? If there were not other people in Michiganpreparing that

12 report? Anyway, the ASOG report was a preliminary report done ina few you know,

13 like literally, I think they got the data one night and wrote - and overnight, wrote the

14 other piece. | mean, overnight wrote the actual report and delivered it in the morning.

15 Sol knew it was poorly written, and the guy confused Minnesota with Michigan, and

16 things like this. But, substantively, there were some real things in there that never got

17 addressed. And tome, the answer you know, it is suspicious ~ first ofall, the security

18 log things decisive in my mind.

19 Secondly, thefactof the thing about adjudication, there being the law, the

20 adjudication logs fromprevious years, not this year, they were kept away from another

21 machine. Only then Michigan comes out and says, Well, actually, it was done by hand.

22 That'sa lot of stuff you would want to sit across the table -- maybe you just hold your

23 armsand accept that. But that all sounds a ttle hanky. | would ike to look — there

24 were 6,000 votes moved around out of 15,000, and they moved four times. So let's not

25 forget that 16,000 votes moved around. There were four versions of their final numbers
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1 inAntrim.

2 Q  Doyou feel that the ASOG report properly addressed that?

3 A Noi-

a Q that ~ the reason for the moving around of the votes?

5 A Ithinkthat i's I think that it was preliminary report that s suggestive of

6 voice someone should in any normal world, some DHS or FBI guys, should go in and

7 take a hard look and really get to the bottom of what happened here, and not just take

8 different people's word forit. Again, |think it could be solved, you know, relatively

9 quickly with an unfettered examination.

10 Q By the way, the Haldeman report is 54 pages,butthe last two or three or

11 referencesare footnotes. So the body of the report is, think, exactly 50 pages.

2 A I may have made a mistake of thinking that that was a contribution; that he

13 madea contributionto that report. Weren't there other people from Michigan either

14 involved in that report or similar report?

15 Q  Sothe Halderman report that I'm talking about is - was part of some

16 litigation. Michigan hired him as an expert, and he submitted an expert report in

17 connection with the lawsuit in Michigan. ~ There might be someother analysis that you

18 have in mind, but | was wondering if you had read that one.

19 A knowl looked atit. |can'tsay| readit carefully. |looked atit, and then,

20 in particular, | thought that it was - it was addressing it was, | called it “dancing guy."

21 Youknow, he was addressing some very specific questions. Did he addressthe security.

22 logauestion? know he said that the votes had been hand-adjudicated, right? Wasn't

23 thatthe answer?

2 Q That was one of the things that happened. And we talked about that, you

25 feel that the hand recount was not really dispositive of anything. Am understanding
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1 yourviewon that properly?

2 A Well, I'm just saying in general, the types of fraud we are talking about is not

3 going tobe found through hand recounts. Secondly -- but | wasn't saying that

4 specifically with regard to Antrim, just in general, but these ideas that you can get to the

5 bottom of this, itis not something - thought that the Senate insisted on out in Maricopa

6 wasabouthalf wasteful. But my understanding was that was their insistence; that they

7 wanted the optics of people sitting and looking at. ~ So don't think the hand

8 counts you needto get into theelectronics. You need to check a whole bunch of

9 things. You need to checka whole bunch of things — and that we've been prevented

10 from doing. You need to get into the electronics. And the hand recount is not

11 adequate. It really needsto be investigated. |wonder if they investigate anything.

2 Q Are you familiar with the report that the Senate Oversight Committee in

13 Michigan conducted with respect to Antrim County?

14 A Iremember that they did, yeah.

15 Q Do you remember reading any portion of that report?

16 A Yes.

7 Q And did you think that that - do you find their conclusions compelling?

15 A Ithink everyone's got the accent on the wrong syllable. And| think this is

19 not something that takesmonths and months to investigate. | think that you can send a

20 Jeff O'Donnell or a Conan — well, a Jeff O'Donnell to do something like this, but for some

21 reason, theyre notallowed to doit. Ialso believe that, you know, Ben Cotton has been

22 partof some effort with Antrim, and he has told me when he thinks happened. And itis

23 also something thatyou won't find by - so | think there is alot of mystery. And what it

24 really should itis not something we should all be debating. You could actually have a

25 real investigation. It doesn't have be to lawyers and professors writing opinions.
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1 Q That's why | focus on Antrim is because your guys -- your two main guys,

2 they guys you started this whole thing with got access to those machines

3 A False
a Q -andthey--

5 A They got access to one out of the two machines they wanted.

s Q Okay. And on the machine tha they examined, they did not find evidence
7 that their votes were flipped or switched or moved or manipulated. And I'm -- I'm -- so

8 I'mwondering what you think - what piece is missing there?
9 A Well, the security log would be a great start. Also looking at adjudication

10 logs, is it poor -- but really the security log. Once the security log had been erased, |

11 suspected foul play. That's normally
© ovI
13 Q Mr. Byrne, let me ask you a question. | can't wrap my head around this.

1 And think you sad on multiple occasions that to you, thi fs ike a murder scene with no
15 body. | don't want to put words in your mouth, but that was close, right?

16 A Where the body has been dragged off, and there's blood and guts spilled

7 everywhere. There's alltheseodd
18 Q Okay. Soappreciate the follow-up in the sense of the blood and the guts.

19 Because what we've been asking you is where in the blood and the guts? And what you

20 have been giving us is a broken lampora tippedoverwineglass. And if | tipped over

2a yourwineglass, and | broke your lamp, and then the government wanted to come in and

22 searchyourentire house, would you be okay if someliody wasclaiming murder from a
23 broken lamp and a tipped over wineglass and then seeking that as the basis to search

2 your entire house, claiming it was murder?
= Because what| need you to do is show me the blood and the guts, not the broken
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1 lamp andthe tippedover wineglass. Show me like the actual we asked you where is

2 the evidence of the half, why there is a vulnerability? But

3 A The security log being hacked - the security log being deleted is all the

4 evidence thatis needed that tis not trustworthy. It doesn't matter what you recount.

5 Agood computer guy could do anything at that point, and if you get to erase the security

6 log, you nothing is trustworthy. They could have done any kind of smash-down and

7 erased the security log, and you won't be able to find it

8 Q And you think that gives somebody the ight to supply the explanation for

9 what happened and what's missing because there is security log that's gone?

10 A Well I think that you have this odd situation where a counter with 15,000

11 votes wakes up one day, and it was 6,000 votes over here. And in over a month, those

12 6,000 votes there is four different totals. And1 think you would want to get to the

13 bottomofwhat happened. You know, what do you know? We are not able to - we

14 arereally not able to because the security log ~ because honestly, you really don't know

15 whatitisyouare lookingat. You don't know ifit's what was there.

16 Q But you haven't been saying that you don't know what you're looking at.

17 You've been saying it's election fraud.

15 A tis election fraud.

1 Q You'vebeensaying it is rigged. Soifyou~

2 A CISAls saying these machines have dramatic vulnerabilities. ~The only place

21 we really got to the inspect was Mesa County, and they found exactly what CISA has

2 warned about

3 Q Buti see the lock on the front door isn't the most secure model, and then

24 say and that's evidence that a house has been broken into - do you see the disconnect,

25 though, right? You have no evidence that the house was broken into; you have
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1 evidence thata lock was possibly reachable
2 A Ande
3 Q Where is the evidence thatt was actualy broken into?
. A ina county that reportedfourdifferent result sets, which shifted sx out of
515,000 votes, and the security log got erased 11 pm. the night aftr the election, that's a
6 constellation of facts that think a policeman walking down the street that ses the lock
7 broken and sees whatever the metaphor would be, that's at some poin, it i worth
5 investigating. This whole thing doesnt realy yous | mean, | fee like this is you
9 know, you're ignoringall theseother things.

10 ovI:
u Q sure. Andwell get to some of the other things. just Antrim County
12 justseems asifit werea place where, sort of, what your team had been looking for, they
13 hadaccessto. Andwas hoping that you would be able to point me to some and you
1 point tothe security logs, but some concrete evidence that they came up with that would
15 support the claims that were being made by the President of the United States and his
16 supporters on regular basis comingout ofthat report?
v A Butyes-
1 Q To the point about not that you need to sort of continue to debate here,
19 butthe point about things, votes movingover that several-week period twas actually
20 several days - but thats addressed nthe Michigan Oversight Committee report, And
21 would commend you to tha, o sort of ok at that realy like TiTok of exactly how that
22 happened. And think you will be satisfied as to what happened with that
» A fmnot. Ididlookatthat. Andi remember now howthey explained it
2 happened
= Q veh
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1 A And it was through this lack of update in cards. This is not to which that's.

2 whereher-- that why her votes got. She had failed to update two machines with

3 aright, the election definition file. To which the other side had said, you know what,
a maybe - why don't you demonstrate it, why don't you do it? And they refused to

5 recreate it. They say, that may all hang together, words on a paper, how aboutyou just

6 demonstrate it? They won't demonstrate the data that happens. So that's been
7 Cotton's answer to Alex Halderman. And Ben Cotton is you know -- | mean, | respect

5 Halderman, and, of course, this sieof the border, basicallythe gloss on him. But Ben
9 Cotton'sa very respectable guy. And | would talk to him about, you know, what he

10 found, what he has found, in Antrim.

1 Q Okay. Sol want to pivot to another area, but we can take a short break, i
12 you need one before we do that?

13 A Okay.

1 Q Orwecouldjust keep going. It's up to you
i A Givememinutes
16 Q Let's go off the record.

v [Discussion off the record.)
1 oI
19 Q Okay. Let's go back on the record.

20 Okay. Mr. Byrne, so | want to talk about some of your attendance at some

2a Trump events in the timeframe after the election. My understanding is you attended a

22 rally here in Washington on November 14th?

23 A Yeah, I'm aware ofa November 14th, a December 13th-ish, and thena

2 January dthor 6th.
2s Q  Andin connection with the November 14th rally, did you allow people to use
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1 a plane thatyou had access to come to the rally?

2 A Iremember | was using planes to fl lawyers and people around and all, and

3 cyber people once in awhile. | remember one request that was not - that was like

4 some Latinos from Texas who wanted to come. And I said, yes, go ahead. And so, that

5 mayhave beenit.

6 a Yeah-

7 A Ihave heard two things,so I'm just jump ahead?

8 Q sue.

9 A That I've heard that there is ~ so, that's when| knew that the people came

10 totownina bigger yet jet, they left. ~The leader was a woman named by Bianca Gracia.

11 They would normally, a woman named Suzanne would arrange this in my life.

12 Actually, this timeINSEEhere wos another name like Carlito. |just said,

13 sir, memory -- somebody would have said like, Hey, there's some patriotic Hispanic from

14 Texas who want to come to the rally. And I said, Fine. | thought about it and said,

15 sure, send thema plane. Later, | don't think | met Bianca well, | know| didn't meet

16 herthattrip. | met her months later. It may have been well into 2021. And then |

17 recently saw her meetingthis fellow Enrico Tarrio.

18 Q Enrique

19 A Enrique. What's his last name?

2 Q Tarrio.

2 A Tarrio in an underground parking lot. And so, | asked her, just saw hera

22 fowweeksago. |said, Do you know this fellow? And she said, Patrick, he was - before

23 there was a Proud Boys he worked with me in Texas, and he was on my board of

24 directorsand did that. And then he moved to Florida and became the State - she has

25 group, Latinos for America, and/or maybe Latinos for America First. These names all
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1 started sounding alike to me. So Latinos for America First. And he moved to Florida

2 and became, she said, my State director for Florida, and then later he joined Proud Boys,

3 like Proud Boys. She indicated this goes back, like, a decade. So that - and she said,

4 yes he anda couple of others were on that plane. So among the people she thought

5 area Latino group or those people. So you now know I have exhausted that, And |

6 also understand there is a guy named John Sullivan whowasclaiming | provided a plane

7 forhim. 1don't recall any other personal planes| provided. He could have been on

8 that Texas plane. | don't recall another personal plane. So somebody ~~ and then there

9 isaguy, | have also been told, or by some journalist named Thaxter or Thaddeus or

10 something.

un Q Thad Cisneros?

2 A Yeah. Idon'tknow anything about him, and | have been told that's a lie.

13 Mr. Byme. If had oh, do you - did |give you my phone.

1 Mr. Driscoll. Yeah.

15 Mr. Bye. Because| actually texted 1 don't know why I'm sending this to you.

16 texted oh, I turned itall off. |texted Bianca and said, do you know this guy? And

17 she said, No, heis lying, and that he was not on the plane. So don't know if John

18 Sullivan was on that plane. tis possible there may have been another plane. | don't

19 recall setting up another flight that wasn't just taking dolphin people around and lawyers.

20 But so those are the — if there is any one beyond those three that you want to ask

21 about, letme know. But those are the three problematic ones. | totally remember.

2 Anyway.

5 oI
2 Q How did you say they made arrangements to take the plane?

2 A Ihave a woman as sort of my executive assistant in my lfe that - named
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1 Suzanne. She happened to have gone down with a bad aneurysm and was in the

2 hospital for months just in the middleofall of this. Another guy who happened to be

3 outside with me now, Carlito, was a former major in the Army. While Suzannewas.

4 down, he sort of took over that function. So | have actually asked for a manifest in the

5 plane trip that was scheduled to be created for me. | don't have ityet. So

6 somebody and it wasn't anyone from the Texas group. |think it was somebody — it

7 was somebody whowas just around that was in the Trump Hotel. It may have been a

8 woman named Regis who said there is ths group of these terrific Latinos from Texas

9 And think she is from Texas, and she knows that community. And the request may

10 have come from her. And thoughta few seconds, | said, Yeah, go ahead. And Iwas

11 justtrying to do something nice. And that was arrangements[EY

12 itwould have been turned over to Carlito to me. Carlito would have, you know, again,

13 would have made a phone call but not would have looked at manifest or researched any

14 ofthe people coming.

15 ovI:

16 Q But you would have approved i, just the assistant, whoever it was who was

17 filling in for Suzanne would have worked out the logistics?

15 A Yes

19 Q  Andwhois Bianca? How does she fit nto your orbit?

2 A Atthetime, notatall. And |asked her, also, on - did we meet back then?

21 And she said, No, we didn't meet until later. | think it was

2 Mr. Byrne. Like| aid, do you have that phone back

2 Mr. Driscoll. Yeah.

2 Mr. Byme. | want to find a message to send to you that

2 ovI
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1 Q  SoBianca is not someone who worked for you?

2 A Notthen. Later she — with the America Project, she got you know, we

3 areclose, she runs hergroup. And let me just send you there is ~ | want

a Mr. Driscoll. Youare sending me, correct?

5 Mr. Byme. Oh, okay. Yeah. Well, anyway, | asked her about some of this

6 stuff, and she sent me a quick text explaining. Let me - give me another-okay.

7 That'sbackthen. This must be the other one. There we go. Oh well, it only has

8 my-anyway. |said, remind me, how did this - this is June 29th. Remind me, how did

9 itcome that flew to Washington? Have | met you already? Or was it Regis who was

10 theintermediary? | kind of vaguely remembered hearing about a group of Latinos from

11 Texas Youwanted tocome toD.C.Can you fill me ina little bit? And had we already

12 met Derrickat Trump Hotel. And/or was this all through Regis or somebody else? And

13 ljustdon't see where she wrote me back. Butitwas Iam sorry. I'l have tolook.

14 oI

15 a okay.

16 A But she wrote me back and said, Mr. Rogers told you. 1 said, no,| have

17 heard about some guy named Thad. Whois that saying? She said, no, he is lying. He

18 isacrazy psycho, and he is just making trouble. And | have heard from reporters that it

19 has come out that John Sullivan said that he rode on the plane, and I'm not ~ it could be,

20 butidont.

21 Q  Sobacktothe November trp, because | think Thad and Sullivan might have

22 beenona flightfor January 6th. But back in November, there was a flight from Miami

23 to Washington with Latinos for Trump, and certain members of the Proud Boys, including

2 Tarrio.

ES A From Miami?
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1 Q From Miami. That's my understanding.

2 A Okay. Then what happened was there were - what | remember that there

3 werea bunch of Latino - that's the same day that Bianca came to D.C., right? Well,

4 think what happened was, that there were a group, and it turned out to be like ~ there

5 were twodifferent groups, and | said, Okay, have the jet go to the other place and pick

6 themupandtakethem. Anditjust turned out worked out to be cheaper just to have

7 twojetsbringthem. Sol sortof put that in my mind with my understanding was she

8 was on the plane from Texas. Was she not on the plane from Texas? He isupfrom

9 Miami? Thenitisthe sameday. It was the day

10 a Okay.

un A that we arranged plans to bringa bunch of patriotic Latinos to D.C.

2 Q Take look atexhibit 2. Is that the plane? Are you able to tell ifitis a net

13 jetsituation? Do you recognize that

1 An

5 Q  -itsays trail number?

16 A Well, first, the Trump tail - is Trump on the tail of this plane?

7 Q That was one of the questions for you as to whether you ever had a Trump.

18 insignia put up on the planes that you leased or had ownership interest in?

19 A No, and this doesn't make any sense because 156 Quebec Sierra,

20 Quebec November 156 Quebec Sierra, what | recognize is that's a plane that Netets

21 wereused. They end all their plane - their tail numbers Quebec Sierra. So that was a

22 Netlets plane with a Trump painting on it, which isvery odd tome. That does look like

23 the plane| imagined. |imagined that it was a Brazilian Embraer. And an Embraer is a

24 sort of lower cost, but big, mid-sized jet that can seata lot of people. And what| had

25 remembered was there were like 15 people, and itis coming back to me that. And so



1 that's why — | normally don't get a plane that big, but my understanding was there were

2 like 15 people. So | am just alittleconfused whether it came from Texas or Miami. Or

3 mavbe the people fom Texas went to Mis or someting ke that.
4 Q Okay. And you wouldn't know how the Trump logo got on the Netlets

5 plane?

. A Heise. Wiotmeyuelytsme, Tht States
7 Netlets plane, | don't understand how there could be a Trump logo on it.

. @ Gori. Andiustoretasewhat you deareryoumadethe Tarlo
9 connection because sometime fairly recently, you saw publicly a video that may be

10 released by a committeeof --

u A Hermestngot-
12 Q  - of Tarrio and some other people meeting in a parking garage, and you saw

13 Bianca in the video?

u Ave
15 Q Okay. And that caused you to reach out for her, and she identified Tarrio

16 and said he was one of the guys who was on the plane that we flew up to Washington in

¥ November?
18 A Yes, and there were two more of his crew. And this is how|know Enrique

© Taio
20 Q Okay.

21 A That he is actually might -- before he was Proud Boys, he was my guy.

22 Q Sean, any follow-up on that?

= oI
2 Q Justa couple quick questions. Are you aware of a company called Nereid,

25 LLC, N-e-r-e-i-d?
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1 A Ner-

2 Q eid?

3 A Nono.

a Q Okay. And then before this conversation that you had with Ms. Gracia

5 about Mr. Tarrio, were you awareofthe Proud Boys?

6 A Ive been less aware. I've been aware of it means different things to me.

7 Inotherwords, | actually I have met Gavin McGinnis, andhewas partof sortofthe

8 libertarian crowd that | knew. So knew him as sortof afunny comedian guy, or

9 something lie Nick Leslie. Sol understand there is some confusion. | guess | did not

10 underst I did not ~ my awareness of the Proud Boys, if you had asked metodescribe it,

11 Iwould have given a different impression than | would now, if that's what you mean.

2 a okay.

1B A Sothat| was aware of is existence. | could not have named anybody in it

14 or anything like that, or really what it was. | thought it was -to be honest, the way they

15 described it, I have seen Gavin McGinnis describe it where it was like a libertarian within

16 some office he worked, and it was ~ I think he was saying like one of the guys involved

17 wasgay. And they were going for Thursdaydrinking nights. They were making fun of

18 themabit, and they all started adopting his clothes or khakis and the cloth shirts or

19 something. And there's some Broadway song about I'm a Proud Boy. | don't know the

20 nature of the song from the musical or like some kid thing. And it was all just from the

21 facetiousness and good nature. And what Proud Boys was was just a group of guys like

22 that That's what | understood it to be. And, | guess, maybe later, since ~ maybe

23 since or since this stuff, | become more aware of it, an element it didn't ~ it really

24 didn'tsaythat. Theres an element, a skinhead-type element, or whatever you want to

25 callitis what | now --I don't, | although, I aso point out that the FBI leaked that
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1 wonderful - somebody in the FBI leaked that wonderful thing last week from Kansas City.

2 That bigleak, I'm sure, that the Proud Boys in Kansas City was infiltrated, and the

3 infiltrator reported they - his report of how they acted was what my understanding of

4 the Proud Boys would have been before all this. That it was actuallya - well, his

5 description - the FBI document describes thembeing there, being nonviolent, helping

6 people, pickinguptrash, deescalating, things like that. That's what | would have

7 imagined from the Libertarian drinking club. So anything

8 Q Oh, I'msorry. Canlaskyou about the relationship with Ms. Gracia? |

9 might have missed it. How did you come to know Ms. Gracia?

10 A Ibelieve I well, she did confirm | didn't meet her on those trips. | meant

11 toaskher, when did we meet? It's possible we may have met in early January, but my

12 earliest recollection, Ithinka lot of people ~ I think t was more like April or Mayor June

13 of 2021, is my first succinct impression. AndIthink it may be that's the time | actually

14 mether.

5 Q And what's that distinct impression that you are recalling?

16 A Well, it's just that | remember, she started -- she came to Florida. | met her

17 atmaybe it was oneof these ~ | guess it was these a Reawaken America tour is where |

18 started meeting. That'sright. And we spent some time, and | was impressed with her.

19 And, again, she is a real organizer. And so | think there was talk. So she is cooperative.

20 with the American Project andher group does.

2 a Okay.

2 A The American Project is about reaching out to different it's Civics 101.

23 It's reaching out to all of these different groups that are already there. And she was one

2 ofthe people alreadythere that we becamefriendly with.

2 oI
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1 Q Mr. Byme, did you have any conversations withheror anybody else

2 regarding the value of the in-kind contribution that you provided to them in their PAC?

3 A didnt even know they were a PAC. | understand that and I'm not

4 sure Idon'tknowitis a PAC. | understand there would be a bunch of sort of patriotic

5 Latinos who wanted to come to D.C.

s Q And so, to the bestofyour recollection, nobody in thatgroup asked you for

7 any records regarding what the value of that plane ride was?

8 A Ididnot. 1donot recall that.

° Q think you said at the time, it was Carlito; did | get that right

10 A Yes.

un Q who was covering for the woman thatgot sick?

2 A Uhhuh.

3 Q Did he evertalkwith you about anybody requesting paperwork or any

14 documentation after they flew on the plane?

15 A No. Ididnot understand it to be, and I still don't understand it to be, ike

16 we were an organization. What we understood -- | know it's kind of funny, it's not unlike

17 metodothings like this. Thereis a woman in town | see every day, the greatest

18 massage therapist in the world, I think. And I just senther and three girlfriends on

19 a-toaspainWestVirginia andpicked that up.

2 Sol just do things like this. It may turn out that if it turned out that there was

21 some 501(c)4), and 1 - you know, anyway, that - | didn't know that. | just heard that

20 there were Regis is a very ~ that's why | said in a text, did this come through Regis?

23 Regisisa gal whol just recently met at that time down in Texas who sort of wired into all

24 ofthese different ~ this community.

ES Q  Soare you aware of the issues involved of in-kind contributions to PACs, or
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1 candidates, or
2 A I'm aware|didn't see any of this as an in-kind kindof reason to anybody.

5 Fmjuctinyingoa Taras some Latinos wank 150me 10 0G, Satwould be ies
a Maybe they never got to fly on a jet and have a nice weekend in D.C. It seemed like a

5 nice thing to do. I'm not awareof any organization being associated with that. It

6 suprsedmetoleam. |thought these were ustaburchof frends, Thesepeopleare
7 an organization? These people who flew on that were all part of one organization?

s mp—————
9 A No, I'm asking you at that. If that's what you're telling me, that's news to

10 me. | thought this was like, literally, a bunchofjust Latinos who wanted to come to D.C.

H forsometning
» oI
13 Q On January 6th, it sounds like there was also a flight that you paidforor

# amanged-
1 A January ih?
16 Q maybe from Utah on January 6th, 2021; that people came for the

17 January th aly andthe eventsof January Sth?
18 A Idon't have any memory of that.

19 Q Okay. And your understanding of this Thad person and John Sullivan, have

20 you just heard from press accounts and you've tried to dig in on it?

2 Aves
2 a oy
23 A —well,1only heardof Thad recently, and |texted -- and she said, No, he was

24 not on the plane. He isa liar or something. And so that's what she said. | cangetthe

25 manifest to servewith these names.
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1 Q Okay. That would be helpful. And in the courseof inquiring on of

2 Bianca, did - and was it Bianca that had some understanding of Thad, or whether he was

3 orwasnot on the plane, if I'mgetting that right?

a A Well, I texted her, I said after she gave meheranswer, this must be another

5 message system, she said - | said, what about this guy Thad? Do you know a guy named

6 Thad? And she said he wasn't on the plane, and he is a big liar.

7 Q Okay. Well, she may be thinking of a different fight.

8 A Olay.

9 Q  Somy understanding is there was a flight in November, the one that we've

10 beentalking about. And then there was another flight maybe from Utah to Washington,

11 DC,onoraround January 6th. That probably would have been just before January 6th?

2 A That doesn't ringa bell. I'm not denyingit. And we can easily assess that

13 itdoesn'tringa bell. Butit could well be that maybe |did something like that like you

14 were or some people wanted to come and did it, but that doesn't ring a bell,

15 Q  Doyou remember anyone having a discussion with you in the early days of

16 January, saying, Hey, there is a groupfrom Utah, some Proud Boys in Utah who wanted to

17 come-

18 A No

19 Q  -toWashington?

2 A No.

21 Q and doyoumind?

2 A No. Absolutely not. And if somebody said Proud Boys, | would have said

23 no. Butifthat-- but don't remember the only favor trip that | remember off the top

24 of my head was the one | understood there was some Latinos that wanted to come in

25 from Texas and see Washington, D.C., and be part of things.



1 Q  Soyou got your computer team that are flying around from time to time that

2 you're arranging -- you're handling that, right; the so-called dolphins?

3 A Right
4 Q Then we talked about two Antrim County trips that you helped facilitate and

5 paid for?

s A There wasa Georgia trip. There wasa timelike Phil Waldron needed to get
7 from Texas to Phoenix. There were things like that.

s Q Other than thesort of election integritygroupor the lawyersor the cyber
9 guys, it sounds like you recall being asked if you would fly these folks from Texas/Miami.

10 Any other -- I'll call them Trump-related, meaning in sort of the election --

u A Sroadly speaking, Tramp supporters.
12 Q Trump supporter flights that you agreed to arrange?

13 A That's the only one | remember. The one from Texas, and now you remind

1 me,I remember that it was there was supposed ta be one trip and a plane makinga
15 couple of stops and we decided to make two different planes.

1 o
v Q But these have all been done through your — and pardon me for kindof not
18 really maybe knowing the mechanics to your Netlets account. | know you said it's

19 multipleplanes that you have shares in, but is there a central booking --

20 A Uh-huh.

2a Q  —oranything that keeps track of your reservation?

2 A Yeah,it maynot onlybeNetlets. Sometimesjustcharteredwithother
23 companies to depending. So it may not be NetJets, but there's one called Flight Options,

24 and there's a couple other ones. So between them, | could get -- | couldget all the

25 planesthat were arranged. Andi can get them 1 an contact they have to maintain
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1 manifest. |can get manifest, too.

2 Q And know earlier you said - and | can't remember if we are calling them
3 dolphins or cyber sleuths, but

a A Dolphins.

5 I. 0oiohin speakers.

6 oI
7 Q The dolphin speakers, earlier when we were talking, my understanding was
8 you had said that wasal pai to Deep Capture LLC. ~ But was the other trips, the Antrim

9 County trips, the Latinos for Trump, were those al paid out of pocket, or

10 A Deep Capture. | don't know about Latinos. But although | did issue a
11 standing order that just put these under Deep Capture - so maybe tht was included

12 underDeep Capture, but it was so al the fights would have been under Deep Capture,

13 would imagine.
1 Q Okay. Doyou have any reason to think that they weren't paid for by Deep

15 Capturelic?

Ig A No.
7 EE Wothing else?

# —
19 Q Just onesummary question to make sure we got everything for the 6th.
20 Did you pay for any travel for anybody to January 6th?

n A Not that | remember, but it - not that | - | don't remember anything like the
22 Latinos for America, or Latinos for that America irs that that like Bianca and those. |

23 don't remember doing that a second time. But itis possible somebody said, Hey — if this

24 tums out to be true, then, | mean - butifohn Sullivan came in, and my guess is what
25 happened is| heard something, like, Yeah, a bunch of good patriotic people want to come
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1 in from Utah and all, do | - and maybe | knew somebody on the plane or something

2 because | literally did the jobfor the 20 years -- | don't have any recollection of that, but |

3 may have provided a plane that just don't remember.
. oI
s Q What about other than flying the plane, other expenses, hotels, or other

REES EOESERIE
7 for folks to come to Washington for January 6th events?

s A Notfor Januaryth. | remember doing that, aotfor people in the
9 grassroots movements who were coming in from like Arizona, buying people commercial

10 jets that -- the people who were coming in with affidavits -- sort of take Shelby and Steve.

3H Theysstwonenisinidins. Wentnesimbsmmtind ioseed
12 citizens started finding each other and talking. And among them were this type of

13 Shelby and Steve. I'm sure you know them. And so they might say, oh, you know, we

borer tamreaaenAn LI ge her
15 tickets to pick up the hotel room and say, Please, while you're here, stay -- you know, stay

16 in Hilton; charge all your meals you want to the room; enjoy Washington, D.C.; we'll get

17 youwhieyoue here. So did thata bunch. 1 dont remember doingt for ts
18 possible | did that for some people on J6. | don't rememberajet, but | may have said

3 buymommenialicietiorpeapie, Lut loughtafoweommerdal divine teksts, |
20 don't remember setting up a jet for anybody for J6.

A o
2 Q How did you gethereforJanuary 6th?

23 A I was here.

2 Q Youwere already here? Okay.

25 A Well, I was here from really October, but | guess | left for a little bit, and then
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1 lcame backright like November Sth or something. And it turned out and | was there

2 until January ~ from lie November Sth, Gth until January Sth with the exception of about
3 Sdays over Christmas to Florida,
4 IE. vou want to reach a stopping point.

5 EE veoh, let's seeif -

6 Mr. Byme. We can push on if you want to go.

7 EE. 6. Amanda's got to ~ let's push through just a couple quick names

8 here

° IEEE nd if you want to push through, we don't have to break just because:

10 ofme. lcanstepout
u oEE
2 Q  Sotakea look at exhibit, starting at exhibit 3, and it's3 through 6, I

13 represent to you that these are photos that were al taken, | think, on the same day. It
14 could be taken on the same day. |believe it was December 12th. So there's a did

15 youattendarally in Washington on December 12th?

16 A Yes
7 Q And-

1 A This was by the Supreme Court.
1 Q  Ifyoutake a look at exhibit 3, that's you in the picture with General Flynn,

0 ge

2 A Yes
2 Q Okay. Andthendis sortofin that same general timeframe?

5 A Yes
2 Q Some of the same people.

2s A And these were the peopl thatwere — yeah.
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1 Q Are those folks around you, or do you know - are you able to identify any of

2 the people in this picture, for example, in exhibit 37

3 A No. Ican'tidentify them. Irecognize I remember seeing the face, the

4 mandirectly behind Flynn with the cap and the gray mustache. So the | understood

5 these people to be sort of off-duty police or retired policemen or retired vets. But no,|

6 didn't only remember that guy because he looked like an actor, and | remember

7 remarking to myself that he looked like an actor.

8 Q Ifyou go to exhibit 4, it's a more zoomed in picture, is that the same guy

9 you're talking about?

10 A Yes.

1 Q lsthat Yoda?

2 A No.

1B Q  Doyou recognize the guy on the right side of the photo to the left of General

14 Flynn's left?

15 A Withthe hat?

16 Q  Withthat hat? Thecowboy hat?

7 A No,ldonot.

18 Q Have you ever met Stewart Rhodes?

19 A No.

2 Q Have youheard that name?

2 A I've heard the nameafterallthis,

2 Q  Doyou knowwhetherMr. Rhodes had any connection to General Flynn?

23 A No.

2% Q  Doyou know why heiswith generalor near General Flynn in thisphoto?

2 A Yeah, Ihave heardof this. That what happened I think where |learned
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1 this a couple months ago, but somebody told me that this group, | forget their name ~ I

2 did see a pictureof Yoda n here. This guy on number

3 Q Oh, there is Yoda in exhibit 5, yeah, so.

a A That'sYoda. For some reason, well, because he is bald, | guess. | maybe

5 confused him in sort of - we understood all thesepeople ust to be volunteers, patriots,
6 the people that wanted to come and protect us. Somewhere several months | learned,

7 Oh, Pat, don't you know, while they were doing that, they were bringing in militia guys
5 taking pictures, and they were getting pictures of you, these militia guys and standing

9 around. I couldn't tellyouif this guy with the black hat is Mr. Rhodes, and things like

10 that. Iwould have no idea.

n Q What do you know about General Flynn's practices with respect to private

12 security? Did he have someone that he looked to to arrange that?

3 A twas all forming organically, and he - | remember he was the one who told

14 me about some patriotic some groupofvolunteers who when we —for these rallies,

15 there was going to be some group of volunteers come in, and they would come into

16 town. And forget the connection. Maybe they reached out to Joe or something.

17 And they said that they would protect us when we walked through Alex and things ike

3 that

19 Q And so, i's your understanding that Joe Flynn, Michael Flynn's brother, was

20 the one who was responsible for coordinatingthese folks?

2 A Myguessis that ~ | mean, so t's a guess, but whose ever in charge of these

2 folks and| don't think i's Yoda - it was a smaller guy, green beret, short, compact

23 fellow; had three names.

2 EE isit RobertPatrickLewis.

2s Mr. Bye. That's it. Him to be the leader, and he would have coordinating
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1 withloe. Like, okay, say and Joe saying, We are going to come down at 11:15

2 and-butthat'sa supposition. That that's how thecoordination would have been done,

3 ovI.
a Q Ifyougotoexhibits

5 A Yes

6 Q there's a guy seated to General Flynn's left with a beard. Isthat do.

7 you recognize that person?

8 A That looks ike Robert Lewis.

9 Q  Doyou knowif he is affiliatedwith anyorganization?

10 A understood him to be retired Green Beret.

un Q And have you ever heardof an organization called First Amendment

12 Pretoria?

1B A That's the name of the group there. | remember it had the word Pretoria in

14 it. This groupofwhat | understood to be volunteers was, yeah, we were told we didn't

15 havetopay. Itwasall'm just going to come for free and do this, First Pretorians.

16 Q Have you heard of an organization called Veterans for Trump?

7 A Ive heard ofa lot of organizations with names — is that me? I'm sorry.

18 Mr. Driscoll. Youwant to turn that off?

19 Mr. Bye. Yeah.

2 oIN

21 A Tobe honest, | have heard ofa lot of organizations. They all have very

22 similarsounding names. Sol stopped paying much attention to that.

23 Q  Doyou know someonenamed Joshua Macias?

2 AI have seen that namein connectionwith this, but | don't know.

ES Q  Takea look at exhibit 4. As understand it, hs face is obscured by a sort of
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1 a face mask, or a gator. Do you seethe guy with the American flag?

2 A Yes
3 Q  Doyou recognize that person?
a A No. Isthat Joshua Macias?

5 Q Ibelieveitis.

6 A Andis he the guy they call Spider,byanychance? Anyone know?

7 I. ot that on sware of.
8 Mr. Byrne. 1heard- okay.
5 oI

10 Q And how about the person whowe are referring to as Yoda who's in exhibits

11 Sand6 | believe? Do you see him there in the light-colored baseball cap and the
12 glasses on top of the cap?

5 A Yes.
1 Q  That'sYoda?

15 A Yes
16 Q And|think | asked you earlier, do you know himby any other name?

w A No. Myunderstanding heis a lawenforcement- a retired law
18 enforcement officer.

19 Q  Soanyofthesecurity folks thatwasall --you said thisacoupleof times -- |

20 think volunteers. You didn't pay for any of these people?

2a A Correct. |think| may have at the end ofitall to thank them; sortof grab at

22 the end ofthe last - at some point, | may have given them like what | call agangster wad,
23 500 bucks or something to thank them. I'm not even sure | did that. | may have just

22 asked or thought of maybe that's something we should do. | actually don't think we

25 ever did pay them is my recollection now. They insisted on being - as | recall, they
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1 insisted onbeingvolunteer.

2 Q  Doyou know if General Flynn had any relationship, other than the fact that

3 these folks would volunteer to provide security for them, any other relationship with the

4 OathKeepers?

5 A No. IknowGeneral Flynn doesn't yeah. ~Soif there is Oath Keepers in

6 here, it--oh, well that ~ | knowthe Oath Keepers are the people who are retired law

7 enforcement and soldiers. So, maybe. Anyway, no, we don't have any contact going
8 onwith militias. Not out of disrespect, but they got more maybe fixated on the same

9 Millard Star, but they have no, we don't. And he would not | think that the few

10 knewthat there were people, militia brought hewould probably be, Hey, | guess not.

un Q Why do you say that?

2 A Ithink that he doesn't really un in those circles. | think that he, you know,

13 he needs protection. And so, with having him retired vets and law enforcement seems

14 perfectly appropriate. But | think, in general, he doesn't - why he keeps his distance

15 from militias

16 Q  Itjust seems there is a lot of folks that are affiliated with various militia

17 groups who seem to show up, circling General Flynn in various public gatherings. And

18 so, Im just wondering why you think he has an aversion to those folks, those types of

19 people.

2 A Im not sure he actually has an aversion to them, but t's just not ourorbit.

21 Its not our ~ and you don't know what you're getting. But the fact that there are these

22 people around us, | mean, we don't - even, for example, what that FBI guy just leaked

23 from Kansas City, about what happened in Kansas City, t's quite possible somebody had

24 anassignment - get in there and say, Okay, you're a group of retired vets; get Byrne to

25 accept you as being around then; and wecan just going to start bringing people in; we
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1 canget snapshotsofyou two sothingslike that get done all the time. Andasyou

2 know, | sort of -- | am part ofthings like that, or I've done things like that for the

3 government. Soyou can't really things lie that happen al the time.

‘ Ico ou vant o followupon that,
5 oYI

6 Q Justa coupleof questions. So you described some of kind of like the

7 organization with the Oath Keepers and that are retired military and law enforcement.

8 Whowastelling you that, or who was giving you that sort of information?

9 A Oh, when | met them with this guy with the three-letter name, the

10 three-word names ~ that's what| understood from him about this.

n Q Robert Patrick Lewis?

2 A Yes

13 Q And so you had had a conversation with him?

1 A Yes.

15 Q Did they describe to you what -like did they have arole at the

16 December 12thrally? What did he say they were there to do?
7 A That they were just going to protect us. | remember Joe Flynn told me that

18 they said these people -- when we got to go to rallies, that thesegroup of retired vets and

19 lawenforcement were coming, and who are going to be provide failings around us. And

20 it was real volunteer. It was not -- they were not very slick. And| had to protect

21 General Flynn once.

2 So they thought it was funny. But they -- so that's what Robert -- this is what

23 was going on. We had -- there were lots of groups coming to the city. A hundred

22 people would come in -- | started thinking of them as boys from OshKosh. Groups would

25 come in, well-meaning Americans who just wanted to come in to be part of this. They
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1 generally hada leader. Those leaderswere basically telling their people, Oh, come with

2 metoD.C. from OshKosh because I'm in, I'm in. And then, once they're there, they're

3 sortof trying to muscle into our scene. So there was a lot of that kind of stuff. And so,

4 some ofit-andthat's okay. And some of itis innocent. But they want to get pictures

5 taken and such so they can go back and say to their hotel or their people and say, Oh, |

6 was just with General Flynn.

7 So, we kind of thought that wasgoing on. And so the town was filled with that.

8 And that's how we interpreted it. And these people came or showed up sort of in that

9 samecontext. | kindofunderstood them as that — just sort ofa group, some group like.

10 that of like law enforcement people who knew each other.

un Q And did you understand thatthey were doing that independently, like, on

12 theirownvolition

13 A Yes.

1 Q orwere they asked to do that by someone?

15 A No, my understanding was wewere just doing that independently. And it

16 wasforfree. And they were clear about saying it was for free, that | don't want any

17 money. Solthought that was nice. So when he walked into the Supreme Court, we

18 just, you know, there tended to be more of us.

19 Q Actually, sorry, oneother follow-up. So there was two organizations we

20 talked about: First Amendment Pretorians and the Oath Keepers. Robert Patrick Lewis

21 wasaFirst Amendment Pretorian, and we talked about Mr. Rhodes with the Oath

22 Keepers. When you met them, were they together?

23 A Iwas not aware of there being any, any folks like the Oath Keepers

2 around --any militias around this group. In fact, can tell you it never occurred to me.

25 Backin November, December that wasn't the current not that I'm looking - don't look
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1 downatthem. They're great Americans, too, as long as they stay peaceful. But, no, |

2 didnot if we had known that there was sortof --we wouldn't have not wanted militia

3 people around us, just because itis a lot of hair on it, which doesn't mean tosaythat | am

4 looking down on them or anything,it’s just not how we would have wanted to walk

5 around. Because we didn't see this as any sort of militia thing. This isa citizens’ thing.

6 did write about one of those militias contacting me, though. | know I told you about

7 that, right? No, thatis written aboutit. Thats written about. So you know that

8 story?

° ov[I:

10 Q Idon't. Orl'm not recalling it right now?

un A Well, there was one reach-out to me from a militia on January Sth. See |

12 thought ~ was so I'm nota big rally goer. Sol thought what happened -- when |

13 signed November and December,| was really proud of it. =A ot of people behaved the

14 waytobeproudof. They cleaned up. They were super polite to the police. Everyone

15 wasgreat. Anda wonderful | have never seen an America, such a multiracial crowd

16 with sucha wonderful energy. And | was debating -- | considered an outside, well,

17 possibility. Well, maybe we should go into this after lunch. It all ties together

18 with okay. On January Sth, somebody showed up at the Trump Tower and said, | was

19 trying to choose what to write, what to say on the morningof January 6th. And | had to

20 about keeping the peace. And I had two stories in mind, one concerns Moldova, and

21 concerns the Jerry Garcia story.

2 Q Ihavereadthat, yes.

23 A Sorry. Iwas just trying to decide what to say on the morning of

24 January 6th. And some militia guys came and came to my hotel room -- and the Feds

25 knowthis, by the way, the Feds know all about this - that he came to my hotel room and
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1 said, we want you to know you're the only man outside our militia that we listen to.

2 Andwe are coming totown. We are coming to town tomorrow. We are taking the city

3 with we got 10,000 long guns coming into town. And we're just waiting for your word.

4 And bum, bum, bum, bum, bum. And said -- everyone stepped outside in the hall.

5 And we were saying, | know Benson Holly told me allthis. As you could imagine, it was

6 kind of I think it was one of two conversations | was somewhat flabbergasted by. And

7 said, you are telling meif | give an order, you guys will follow it nomatter what? They

8 said, where are your men? | said here is my order | want you to take back. Under

9 no--Isaid, | thinkit was a little rude 1 said the order to take back s | think you're out of

10 your minds. Under no circumstances and| regret that | said |think you're out of your

11 minds -- but said under no circumstances isthere to be any weapon, any weapon

12 broughtinto D.C. Iftheres one weapon, I'l be so disappointed. And absolutely,

13 under no if there's any instruction that people will listen to, not only listen to me, but if

14 they have one instruction is no violence, no weapons, whatsoever.

15 And then | went and | immediately got on and wrote the Jerry Garcia story, and

16 tweeted that outa couple times. And | was going to tell the Moldova story the next

17 morning, but the whole schedule for January 6th got completely disrupted. And it was

18 supposed to be Flynn, myself, and two scientists speaking is what| understood it was. It

19 was not supposed to be a pep rally. It never occurred to me that anyone would put on a

20 peprally. It was supposed to be a very sober, clear explanation as to some scientists

21 about why people should be concerned, and what the real evidence was at that point and

22 why people should be concerned.

23 We felt that we owed that to the Senate, to the House, to the American people, to

2 theworld for whom our elections are ran. That's the whole point. ~ And so anyway, |

25 wrote | immediately wrote the Jerry Garcia story, tweeted it out. | had said a bunch of



107

1 times on the radio, of course, this is peaceful, of course. And | actually was going

2 to like said, | was so impressed with how people conducted themselves in November

3 andDecember. Istill thought it was kind of an outlier, although - and then, on

4 January 6th, | was going to tell the Moldova story, and instead, it outright cancelled.

5 Q  Sowe're going to talk little about the 6th. And just before we break,

6 though, I want to follow upa litle bit on this interaction you had at Trump Tower. Did

7 the person identify himself?

8 A No.

9 Q Did he tell you what made you think he was from a militia?

10 A Hesaid,

u Q Did he identify the organization?

2 A Hedidn't~ifhe did, | don't remember.

1B Q  Doyou remember what words he used other than the fact that there were

14 10,000 long guns? Did he specify that I'm a militia member or something?

15 A He said that I'm with the militia. I'm in the militia. 1think he named

16 Michigan. |don'tknowif there's one.

17 IE. Did you ask him who he was.

18 Mr. Byme. No. He was kind of an odd-looking character. Out of place in the

19 Trump Tower. Cadaverousface. Bald, cadaverous fellow. Very, | would say,

20 serious-looking, sober with a trench coat. And |didn't let him into the room. | stepped

21 outand was down the hall. And he and he told me this. | took him tomean that

22 they were kind of, come take Washington, D.C. | took him to - that's what | understood

23 himtomean. And|was imagining something like, are you familiar with what in Beirut,

24 Hezbollah did back in, like, the May 8th Movement, or whatever it was called. ~ Hezbollah

25 walkedinto the town, the Beirut, with, like, 20,000 people one day armed. And they
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1 justtookthe city for a few days just to show that they were so overwhelming. That's
2 what! thought the guy was saying. | had some image tht he thought they were going
3 to have people with machine guns on every comer. And I said, you're out of your mind.
4 Absolutely not. Blah, blah, bish.
s oYEE
6 Q Did you report this to anyone in real time? You said the Feds know about
7 this, but did you in the minutes or hours after the guy lft, did you report this
& conversation to anybody?
5 A Its really hard for me to talk about my relationship with the government,

10 even understanding - my understanding is they knew. ~My understanding s that they
0 knew
2 Mr. Driscoll, We'll probably leave this fo after lunch.
5 Mr. Byme. My understanding i they knew, but they had a very close eye, and
14 they knew everything. 1was given to understand that they knew everything that was
15 going on with me.

Ig EE sce. Oday. Lets gooffthe record,
w [Discussion off the record)
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1 [2:24pm]

2 I. <, oral, at the beginning, we make itclear that we are recording

3 andvideorecording and we make clear that you are not allowed to record anything and

4 we confirm that you are not, in fact, recording. |don't know that we did that at the.

5 beginning here.

6 Mr. Driscoll, I'm not recording anything.

7 Mr. Bye. We're not recording anything. 1 will state, | just found — and let

8 yourwoman know -- your young lady know about this ~ 1 just found there was a recorder

9 onme. However nota recorder; it was a microphone I did an interview with VICE

10 TVthismorning. And it's just one of those ltl interview mikes. And they walked

11 away, and they're in some other part of the city. Those only broadcast, in my

12 experience, about 50 feet, 100 feet

3 1 just discovered there was a mike on me this morning | knew nothing about.

14 You're welcome to take the mike and checkforyourself.

15 IEEE. hey eft it taped on you or something?

16 Mr. Bye. Yeah,they had it tapedin myshirt,and|

7 on

1s Mr. Byrne. forgot all bout it when they put it in this morning

19 But | just went through security again ~ and, actually, | must have gone through

20 security with it this morning and they didn't find t. It'sjust ~ 1 just left it with one of my

21 security detail. | had no idea it was there. |can't imagine I'm welcome to surrender

2 ittoyou. Ihadnoidea it was there.

zn EE. sslonyou?

2 Mr. Bye. No, justpulled it off-

2 oo
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1 Mr. Bye. and left it with one of the guys outside. And | turned my phone

2 off. lleftmy phone here, actually, during lunch.
3 I. vou didn't tun it of
a Mr. Byme. just did turn it off. just checked.

s No, I thought | mean, t crossed my mind that Project Veritas would've thought
6 how disrespectful and inappropriate that would be. And, of course, | would not do that

7 toyou
8 EE ve opreciate that

9 I. can go off the record fora second.

10 [Discussion off the record.
n EEE. Oy. Les go back on the record. Okay.

2 ovI

3 Q So, Mr. Byrne, when we left off, we had been talking about - we looked at
14 some pictures from a rally in mid-December wel, maybe we did't ~ yes, from

15 mid-December.

Ig Around that, ust to sort of get that timeframe in mind, that was around the time
17 that the electors met throughout the country to cast their votes in connection with the

18 Presidential election. December 14th is actualy the day.
1 Do you remember that being date of some consequence with respect o the
20 election?

n A Well just for the reasons you just stated, that it shifts things into a different
2 phase

» Q And you had that in mind, that that was a date that mattered in terms of

24 confirming the result of the 2020 election?
2s A I don't remember the ~ | don't - so what was | thinking a that moment? |
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1 don't remember, but that seems like a ational thing to be thinking.

2 Q think you said publiclythat, after that date had passed, that different

3 strategies were discussed in terms of ways that the election result might be challenged.

4 Aml, sort of recounting that properly?

5 A Idon'trecall that, but it sounds accurate.

s Q What do you remember about discussions that took place at or around or

7 shortlyafter the electoral college deadline, or count, on December 14th regarding what

8 strategies were still available to the Trump campaign to maybe change the result of the

9 election?

10 A Well first, | respectfully say, the phrasing using "changing the result of the

11 election" is itself begging the question, because we question the result of the election,

12 what the result of the election, what happened on that. We never saw -- ever saw

13 ourselves as trying to disrupt an election. We saw ourselves as trying to expose a

14 massive crime, a massive heist.

15 Q Sol use that term because the electoral the electors had met in the States

16 that Biden won by the announced count and by the secretaryof state's certified results

17 andso forth and they cast their electoral votes for then -- well for Mr. Biden. And that

18 would inexorably lead to Mr. Biden becoming President on January 20th, unless somehow

19 those resultswerechanged. Isthat

2 A Or challenged.

2 Q  Isthata fair way to - or challenged.

2 A Or challenged, such as Congresswoman Lee did in 2017 and | think

23 Congressman Raskin did.

2 Q sue

2 A Ifthey challenged, that would be legitimate.



12

1 Q Sure. So, when say "the outcome," I'm talking about the decisions of the

2 electors were leading towards an outcome, and the Trump campaign wanted a different

3 outcome. Is that fair tosay?

a A Ithink that you're framing it differently than it was understood by the Trump

5 people of whom I am speaking.

6 I'm aware of so, like | say, for some strange reason, | was excluded from a lot - |

7 just sort of got whispers, but this was sort of the — some of what was going on was, it was

8 reallya conflict between Rudy and Sidney about what strategy. And Sidney had been on

9 thecourt-heavy strategy, and Rudy had been on the strategy of thiswasall about it's

10 ultimately all up to the electors, it's al up to the legislatures in the State to look at it.

un There was sense that they had not — there was all kinds of stuff developing. |

12 mean, all kinds of stuff. As recall, the Wisconsin Supreme Court only ruled around

13 December 20th that, like, something that had created about 120,000 ballots or something

14 had been unlawful. And, of course, they recently have basically decided their 2020

15 election was fraudulent. Well, they you know, how they word that, but they've - that

16 stuff developed, like, in the days after.

7 Sothere was a sense that therewas a lot of developing information and a lot of

18 stuff that requires more of an exposition, more investigation.

19 And, actually, | would ike to revisit Antrim for a moment when you have time. |

20 don't want to dwell on it, but we should revisit that alittle bit. Because | think|

21 misunderstood something when you ~ I think if you look at the tape, you stumbled over

22 some words. Doyoumindif I revisit~

23 a sure.

2 A Antrimforabout2 minutes?

ES You said something about, it made me wonder if you were suggesting that Conan
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1 had admitted this was not definitive proofofelection fraud and such. And |

2 remembered that that was an issue, because he was quoted in a newspaper saying

3 something like that. Sol asked him about it

a He first wants to know — you know, this was a 4-day deadline. That's why it was

5 labeled "preliminary." And he was absolutely misquoted on that, that it was well, he

6 jumped on the same thing did. He said, atthe end of the day, they deleted all the audit

7 logs, so you really cannot say anything about what really happened on that machine.

8 But besides the audit log hacks, thenthere's the question of t's very sketchy that

9 they had the audit module and machine audited for a couple of years but then in 2020 for

10 some reason it'sallgone. But they didn't just delete audit log files or - they deleted

11 otherfiles. And he says,if you look in his report and that's somethingthat's never

12 beenaddressed. They deleted all kinds of other files from 2020.

13 And so his real answer to the journalist, he says, is, one cannot be certain because

14 of deletion of records, to which the journalist quotes him as saying, "So he's no longer

15 certain that there" — you know, the lack of certainty is because they deleted the records,

16 whichis a much bigger deal to us. | kind of saw that as definitive.

7 Once you discovered at 11:04 p.m. someone went in and overwrote all the

18 records, mean, whatisthat? You've solved crimes before. Does that seem odd, when

19 people do things like that?

20 ME. here's no world in which | could charge somebody for anything

21 simplyfordeletinga file without proof of the actual conductor any kind of evidence of

2 intent.

2 Mr.Bye. Yeah, you'reinthe

2 EE. so itso different - | understand the question.

2 Mr. Bye. You're in the legal world. I'm in
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1 cen
2 Mr. Byrne. reality world. We're trying to get to the bottomof the crime.

3 And it does seem funny, respectfully,that this wholetime there's been a group of

4 people saying, where's the evidence, where's the evidence? Oh, but no one's allowed to

5 lookatanything. No one's allowed to look at anything. This could al be looked at in

6 sixhard drives and have an answer in a few days.

7 oI
8 Q Okay. Was Mr. Hayes sharing other information regarding Antrim County

9 report writing or what he had produced versus what Mr. Ramsland produced?

10 A He did say that he drew some distinction between what he had written and

11 what they had gone with. He drew some distinction between them.

2 Q And would he be willing to talk to us? Did that come up in your

13 conversation?

14 A didnot. He'saveryshyguy. He's not-if he you doa bunchof the

15 normal intimidation I ike you people. This doesn't bother me. But there'sa lot of

16 people that would be shy about this.

7 1 mean, if you wanted to take one person to sit andtalkwith him - but he'd be

18 very he'sjusta very shy person. | think his natural inclination is to say no. Ifyou

19 wanted to, could probably get him to st with an investigator quietly and talk. ~He's just

20 a there's issues of lifesecurity and such, not just related to this butother cooperation

21 thathe's been provided.

2 Q What caused you to reach outfor him on our break?

23 A Because | had been thinking aboutwhat[Illllll said and got to thinking

24 about the different things that had been at issue, raised between us. And| just wanted

25 tobe clear if you - because got to replaying it in my head, and | remembered it
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1 sounded like you had stumbled.

2 I couldn't tell if you were suggesting that| said that Conan -- it was Conan had said

3 hedidn't stand by the results or something ike that. It was a weirdness in the

4 transcript. | was replaying that, and then | got to thinking about it. And |called him to

5 say, well, what -- and you folks had been asking about Antrim, and centered Antrim

6 heavily, which| understand. |think there's a lot more to talk about than that. But

7 what would you say to somebody who said this?

8 And he said, wel, it was a preliminary 4-day report, to me, very indicative, of

9 course, saying things have to be looked into. If they did hand-adjudicate, well, then

10 where's the paper recordsof that? Can we look at the paper records of that?

11 Everything you would do ina normal investigation. ~ But, ultimately, it's about deletion of

12 records.

13 And |said, yeah, | told them about that 11:04 p.m. thing. He said, yeah, there

14 was that, and of course that makes the entire audit impossible. When somebody's done

15 that, you but, in addition, there were a bunch of other records deleted.

16 And Isaid, yeah, but didn't Michigan come back and said that you had said there

17 wasa bunch of audit logs deleted because they weren't there? And then Antrim,

18 Michigan, said, oh, they didn't have - they weren't there because they never were there,

19 because they hand-audited that year.

2 Q Adjudication, you mean.

21 A I'msorry. Adjudication. Thankyou.

2 To which —that they hand-adjudicated that year, to which he immediately said,

23 well, that's pretty sketchy too, or that's extremely unusual, but there could be an

2 explanation. Butif it happened that way, if it really happenedthatway, then why isn't

25 there some papers? When they adjudicate, there's paperwork and stuff, and then we.
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1 don'thave to open anything.

2 But, ultimately, beyond that, Patrick, there were other deletions from 2020. And

3 ifyoulook, he said something| didn't quite catch about, if you looked in such and such a

4 place, you'll seea reference toit. And we didn't really go into that. There were

5 definitely files from 2020 deleted.

6 Soreally the true answer on that s, can't get to the bottom of it because of

7 deletion of records. And said, is that what you —whydid this New York Times or

8 somebody from New York Times I never read this story

9 Q Los Angeles Times.

10 A ~butlheard this. She said that you said -someother reporter quoted her

11 story to me, saying you admitted that it wasn't proof. And he said, well its not t's,

12 youknow, not definitive proof because of deletion of records. That's the answer. You

13 can't prove anything becauseultimately they deleted the records,

1 Andifa journalist quotes that and turns around and saying, "Well, he's saying it's

15 not definitive proof," you sort of get a taste of my world.

16 a okay.

7 Anything else you wanted to share about the conversation with Mr. Hayes or

18 Antrim?

19 A Nosir,

2 a okay.

21 Sol want to go back to thisissue of the strategies that were being discussed, and

22 without getting sort of hung up on sort of Il try not to characterize it in a controversial

23 wayintermsofwhat the objectives were,

2 But what discussions were you involved with in the mid-December timeframe

25 about what the best strategy was for the Trump campaign to achieve its objectives?
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1 A Its more like | was hearing of such discussions occurring in the Trump legal

2 circles. Butalsothere was a we were being inundated, frankly, by people with

3 strategy. | mentioned Mr. Raikiin, who seems like a very fine guy. But there were

4 people, like ay, trying to bump up on us and, within the bounds of being polite, trying to

5 keep them out and then later they were sending - in some cases, not even being polite.

6 That British fellow | messaged, Andrew, was one of them. ~ He got marched off of

7 property.

8 And yet later they're sending in suggestions and constitutional term papers. And

9 Idon't mean to be disrespectful to anyone, but it wasn't - you understand that there

10 was and so there that was stuff going on.

n 1 don't really remember the specifics other than being aware of conversations

12 goingon in the Rudy-Sidney kind of world. But it was more like, | think, less of a shift

13 thana Rudy was ust continuing on his strategy. In retrospect, with everything | came to

14 know, it's more like Rudy was continuing, and Sidney's strategy was burning out, and that

15 was the strategy to fightthroughthe courtsystem.

16 Q  Soina~itwasn'tan interview - it was a video that you posted in February,
17 and then there was some Q&A afterwards you talked about what you described as a

18 digital strategy, a bureaucratic strategy, and sort ofa politcal strategy which you then

19 sortof equated with the Green Bay Sweep.

2 Do you remember that what will we call that - that podeast or that sort of

21 presentation that you made in February?

2 A No, but take yourword for it. And feel lie | always have to apologize to

23 any people ina deposition. You've just reminded me you've spent hours of your ife

24 having to read and watch my stuff. I'm very sorry. | reallyam sorry. feel sorry for

3 you
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1 So the digital|understand. That would have been sort of “this stuff" strategy.

2 Q Asyou described it, it was the perfectly legitimate, white-glove, allegit

3 efforts to get access to machines in whatever appropriate legal ways were possible and

4 sortof getat some of the cyber forensic stuff that you've been talking about. That's

5 what! understood digital to mean.

6 A Correct. Political, what | did mean by that?

7 Q Well, I wasgoing ~ think you meant what you said, what basically came

8 into your mind this, what became the Green Bay Sweep. So want to put that one to

9 theside.

10 And there's what you've also called the bureaucratic

un A Okay.

2 Q which I'm trying to have you help me understand whether that was the

13 lawsuit track, whether that's moreof the Powell track you've described, ortheGiuliani

14 track that you were describing.

15 A No, I think of that more as the Powell track, although | don't remember using

16 thatterm. Its probablynot thebestchoice of term, butbythat, it sounds like it meant

17 the Powell strategy.

15 The Rudy strategy what | thoughtof at the time as the Rudy strategy, is what's

19 now known as the Green Bay Sweep. But | only heard ofthat | oly heard of that

20 many months after the fact. Like, maybe sometime last year | heard that that was the

21 name. | thinkl heard that was Navarro's name for it. But| had never known itby that

2 atthetime. just thoughtofitas the Rudy strategy.

2 Except, as said, there was some confusion left with me. If had known that was

24 Rudy's strategy from the beginning, | would havebeen just focused on supporting him

25 Sidney basically was telling me, Rudy doesn't really have a strategy, so just stick and
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1 support my court-based strategy.

2 The strategy~ | only came to understand much later that this was always Rudy's

3 strategy, that Sidney was too wed to the court case, and that Rudy, that his reason that

4 he wanted to have some hearings and do some things, wasn't able to generate, to do the

5 Green Bay Sweep, todo the Green Bay Sweep, to escalate or elevate surface information,

6 and that, ultimately, the right and appropriate way - he'sa very judicious fellow - and

7 that the right and appropriate way was through political activity in the States, bringing

8 attention of matters and what had happened to the State legislatures and having them

9 use their constitutional you know, ultimately, the Constitution centers the authority,

10 really extraordinarily, it seems to me, in the State legislatures. They kind of can do

11 whatever they want.

2 And it would seem to me, and given the reference in the Federalist Papers, that

13 they understood that, as a beautiful design, to create a watertight strategy 50 you could

14 contain everything within the States and the information passes up. And so the tumult

15 and discord of the and they knew how elections could go - that that could be made

16 watertight and contained.

7 And | saw that as beautiful and was kind of confused that nobody seemed to be

18 pursuing that strategy. Well, Sidney was the go-between for everything, and it was

19 neverreally clear to me that that is what Rudy had wanted to pursue. So | was really

20 kept very, very distant from this kind of theorizing.

21 Q When did you come to realize that this was thestrategy that Giuliani was

22 attemptingto pursue?

23 A don't even know if it was it wasn't before January 6th. | think it was.

24 monthsater. | think it was months later. Someone else - I sort of unraveled that |

25 hadijust gottena different version of the truth. This —| didn't ~ it was much later. It
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1 may have been after January 6th. | just know | don't remember — it may have been

2 months after, but it was that | came to understand that his strategy - Sidney's

3 explanation to me of what Rudy was about was maybe not right on the money and maybe

4 tended to favor a strategy that would let her be up in front of the Supreme Court in front

5 ofthe cameras.

s Q  Yousaid early on today, | think, that Ms. Powell's characterizationof

7 Mr. Giuliani's strategy was that he was going to make some sort of token effort but really

5 his heart wasn't nit and he was going to old the tent

9 A she specifically mentioned that he just wanted to file some objections and

10 hold afew hearing and then go home.

n Well it turns out, no, Rudy wanted to file and have somehearings and stuff, do

12 what Maricopa, what you know, Maricopa, November 30th, 300 citizens came in, and

13 1000r so gave testimony, and say what you wil about it, they were just - people gave

14 Sminute - citizens gave S-minute versions of what they saw and gave affidavits.

15 Ultimately, that's what started Maricopa. 1 didn't start Maricopa. Thisis the

16 waythey started. All other avenues of petitioning government for regressive grievance

17 atthe State level seemed to be closed. And those affidavits | came to understand this

18 muchlater from some of the State senators involved — that they tookall that to the State

19 Senate Judiciary Committee chairman, and that man said, "Well, that turns out to be a lot

20 of substantial evidence," and signed off on the subpoena or whatever that got that whole

21 process started.

2 Soit turns out that what Rudy was looking for was doing things like that. And

23 that's what he wanted to do. And that and so that was written. And then the State

24 legislatures would do their thing, and the Senate would dots thing. ~ So that was what |

25 later came to understand was called the Green Bay Sweep.
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1 Q  Soyou said in the same presentation that | was referring to that you had

2 reached a conclusion by November 10th that there was no way to unscramble this thing,

3 noway to Encyclopedia Brownyourway down to the bottom of it

a Do you remember talking about — you're talking about what | was referring to

5 earlier as the digital strategy, of trying to drill down and get to the underlying sort of

6 forensicanalysis? Or--

7 A No.

8 Q areyoutalking about something different?

9 A Tome, that would be more almost the mathematic and a prior strategy or

10 analysis.

un It was quite meaningful to me that | knew about, for several months, how these

12 different election scandals around the world - which all seemed to create the same kind

13 of graph, which I'm sure you've seen, the "F" that we speak of, the red line and the blue

14 line and the little - that has occurred in many places associated with things being shut

15 down

16 And 501 had - you know, there used to be videos on YouTube that showed guys

17 like ~ there was a guy named Barnaby Jack, a famoushacker who died, but he once made

18 a Diebold machine that spit out cash, you know, on the stage - people like that showing

19 how easy these were to and learned from these guys like Conan the different levels

20 and how compromised these machines are, but in specific.

21 Sol didn't have much trust to believe to begin with, but then, on the night of the

22 election, the shutting downof these different polling locations and the electoral

23 significance of all of those locations, that's some facts that line up. That's odd. That's

24 odd. Imean, its not decisive, but so that's odd, itself.

ES And then, by within a few days, digging into the numbers and the election results
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1 and seeing patterns that would never exist, of astronomical improbabilties, literally stuff

2 that we started working a scientific notation on and it's not explainable by down-ballot

3 analysis. These are | mean, so many statistical anomalies

a 50, to me, those were, | guess because of my math background maybe or

5 my~—thatmeansalottome. |know that, to lawyers, that that kind of evidence isn't in

6 general, | guess | know in general that that kind of evidence doesn't work for convincing

7 lawyers.

8 Isthat a fair analysis?

9 Q What I'm wondering, though, is, what was the piece that you sort of come to

10 the realization you weren't going to be able to Encyclopedia Brown your way down to the

1 bottomof it?

2 A Between those two facts and the reports that we were learning about

13 anomalies in how things were run, it was clear there was so much noise injected into the

14 election, one couldn't back out the noise and find what the original vote was.

15 Q  Sowhere did that lead in terms of what the strategy had to be to sort of

16 bring light to this, the problem that you perceived?

7 A Well, to be honest, the, kind of, purist in me, in a perfect world, would've

18 loved to have had a real new election, like, everybody got to vote clean again. Because

19 youcouldn't really find out the truth of what happened. Thatwas obviously nota

20 realistic probability.

21 The nextbestthing would be the State constitution. | mean, that's kindof - the

22 firststrategy isn'ta strategy. It's sort of a fantasy. The first real strategy is the State

23 legislatures, the State legislatures. | understand why the constitutional structure was to

24 putall this authority there, so you could make watertight the tumult and discord in the

25 States. They knew this kind of stuff was going to happen.
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1 So that's really where it belongs. It doesn't belong going up through the court

2 system and do challenges in the Federal -- and the judges, judiciary doesn't like to get

3 involved.

4 Q So, other than the hearings that you've mentioned, what did you understand

5 the mechanism to be in Mr. Giuliani's approach or this Green Bay Sweep as tohow the

6 State legislatures were going to be able to exercise this plenary authority that you've.

7 mentioned?

8 A That, really, the reason they were given such design is, at some point, you

9 might have elections thatwere just so rotten that no one could reallysay what -- you

10 know, if an election is a certain degree compromised and you realize somebody brought

11 in, you know, 400 ballots or something illegally, and then maybe you can track them into

12 the system and where they're going or where they went and back them out. ~Butif

13 there's something that has shown so little integrity at so many levels -- and that was my

14 impression certainly of Arizona by then.

15 Q  Iguess myquestion wasn't very -- wasn't clear. What was the mechanism,

16 what was the plan that you were, tothe extent you were aware of one, as to how

17 Mr. Giuliani or those working with him were going to have the State legislatures change

18 oraffect the outcome of the election?

19 A I understood them to be discussing that. | - well, again, not change;

20 challenge before it got set in concrete. Before it got set in concrete, we felt that there

21 wasalot of evidence pointing forth that the legislatures had not even had the ability to

22 consider and, at the very least, it was so compromised that what it really neededwas a

23 real, independent investigation. So theywere just trying to challenge —they were trying

2 tochallenge, just as the Democratsdid in 2017.

2 Beyond knowing that they were working on that strategy,| don't know. That's



124

1 probably just kindof came to me through channels, maybe through Phil Waldron or

2 something.

3 a okay.

4 And once you understood that that this was the path that was being taken, where

5 did that leave sort of your cyber crew and the folks that had been sort of trying to work

6 onthe forensicissues? Did that continue all through December and into January?

7 A They could only continue ~ I guess there's other so you're saying what are

8 the could you go back to that previous question? Are you asking why did think that

9 this you're asking~ okay. What are the strategies that Rudy was consideringto

10 challengeafter that point?

un Q Sol understood from your prior answer that you felt that the -- you came to

12 the realization that sort of getting down to, you know, a clear, complete understanding of

13 what had actually infected the election or trying to deconstruct the election was not

14 going to work and, instead, that there was this more political process that was probably

15 where the recourse was going to have to come from.

16 Am right on that?

7 A Close. It's that that deconstruction, it would take too much time, and

18 deconstructing it and feeding it to the court system --

19 a Okay.

2 A —wasfutile. Deconstructing, to the extent we could, and feeding into it

21 the political process to inform the decision-making was not futile.

2 Q Okay. Sol think you then maybe answered the next question | had, which

23 was: Where did this cyber forensic work or this deconstructing work fit in once you had

2 sort of come to this place where you understood it was heading inthis politcal direction?

25 Itakeitthat it continued.
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1 A Yes. Andwe're probably not as reductionist as you're imagining. We're

2 looking at - the way we were thinking of itis, we're looking at - we're supporting efforts
3 tolookintoall kinds of different areas. And yet we're being excluded from these

4 decision-makers, who seem to be making somewhat ~ ust always struck us as hilarious

5 thatthey had to keep us out of the - the only guys who should have been making the
6 decisions were these guys. They had so much better — they were on the front lines.

7 They had so much better information about what to lookat and such. _ Instead, they
8 were getting direction from these people lie Ms. Friess. And it was a very frustrating

5 relationship.

10 Q  Itakeit you don't think highly of Ms. Friess?
n A Iwouldn't say that. | have - well, Id ather not comment on that. She

12 was really sort of very impolite to people around me. It was really quite remarkable. |

13 wonder fths is how this town works. Like, you would never be able to work ata
14 company like Google and be disrespectful and sort of like, she got her manners - | don't

15 know. Maybe that's where she came from.

16 IE You haven't worked at enough tech companies.

7 Mr. Bye. Say again?

18 IE. vou haven't worked at enough tech companies.

19 Mr. Bye. Really? Well, maybe.
0 oI

2 Q Would you call her mediocre?
2 A Iwouldn't commenton that.

» a okay.
2 A wouldn't commentonthat.

2s Q  Sodid you understand Giuliani and his team to also be interested in trying to
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1 getaccess to voting machines? Obviously, Ms. Friess was involved in that

2 A Well, understood whatever she was doing was ontheir behalf. But we

3 didn't really have any contactafter that famous Thanksgiving dinner.

a Really, that's what got very frustrating to me. 1 was so far aut of the Rudy camp,
5 really was looked at ike this schlep. twas so funny, being one of the only guys who

6 actually knew anything or could do anything substantive, watching these lawyers off in

7 their stratosphere doing this stuff, writing each other's term papers.

8 So was 50 excluded that | didn't know - | thought he was over at the Mandarin

9 Oriental. 1 didn't know he moved to what is effectively across the street from the Trump.

10 when he moved. | only found out at the very end that he was there.

un Q Didyouwork with Mr. Bannon at all

2 A No

3 Q inthis time period in December?

14 A Bannon and | have an odd ~ | don't know what's up with Bannon and me,

15 but there's some do you know about that? Not really.

16 Q 1 don't know what you're referring to.

7 A Bannon — it's ind of funny. | thought maybe you you don't know

18 anything about that?

19 When he got fired from the White House, he went into, like, seclusion for 6

20 months, 9 months, and whenhe came out, he went to The NewYork Times editorial

21 board. Andl gota call from Nathaniel Popper after he left. And he said, "Whats it

20 between youand Bannon?" | said, "What are you talking about?" He said, "Steve.

23 Bannon was in here for 3 hours, and he spent the first 45 minutes raving about you,

24 saying you're the greatest American, you should be this, you should do that." 15aid, "I've

25 nevermetthe guy. Didn't even know he knows my name."
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1 1 learned that since October 2020 he does nothing but poison my name around

2 town. He tells every journalist not to talk to me, does everything he can to turn people:

3 againstme. And I'm still | actually spent | went by once and - years ago and shook

4 his hand for an hour.

5 Q So, inthistimeframe, in the

6 A Yeah

7 Q post-election timeframe, no interactions with him?

8 A Ive never met with him since - well, since early 2019 was the time | spent

9 justan hour with him.

10 Q How about Peter Navarro?

un A hada phone call with him. 1 had a phone call with him, and we talked

12 about China. His Chinese is great, and we talked about the book "The Hundred-Year

13 Marathon" and his relationshipwith Michael Pillsbury. He was kind of offended because

14 thought of him as a protege of Michael Pillsbury. Anyway, he - and that's what we

15 talked about.

16 No, I'm not even sure | understood -- when that Navarro report came out, things

17 started clicking for me that he was involved and what was happening with him and

18 Garrett. |had just understood Garrett as sort ofa social contact to have. Idid not

19 realize he was playing that back scene at all.

2 Q Because Mr. Navarro and to some extent Mr. Bannon have taken credit for

21 devising what they've called or named the Green Bay Sweep, and it'sa strategy that you

22 seem to have - you know, you acknowledge was sort of the right one. And I'm

23 wonderingifyou had any

2 A No.

ES Q partofany discussions in which they weretalking about how they came up
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1 withit or whatit meantto them.

2 A No. And that's the funny part, because everything Bannon -- Bannon writes

3 andreads ike he's readingmy email. We thinkalotalike. ~ People even say we look

4 alike. It's kind of an insult to him, but so you would think we would be attuned, but

S  thisguy hates my guts. Don't know why. You can ask him,

s Q How about Mr. Fynn, General Flynn? Was he involved in any -- were you

7 involved in any discussions with him about the appropriate strategy for obtaining the

5 objectives that President Trump and his supporters were heading towards?

9 A Its more like my sense was that Sidney was with him lie she was with me.

10 Like, | don't want | don't want Mike too close to anyof ths. So he was on the outside,

11 probably not as much on the outside as | was, but he was on the outside from that inner

12 crce

3 Q And did you ever

14 A Sidney wasvery careful about that.

15 Q Okay. Putting aside Ms. Powells communications with him, did you have

16 conversationswith him about what the best approach would be to try to impact the

17 election?

15 A Youknow, it's a funny story. His reaction to things was the same as mine.

19 And one was, what do | dowith these guys who are sending me constitutional term

20 papers aboutall this and that? I said, just don't answer it, just be polite, but don't I

21 didn't read anyof those. It was kind of funny that somebody, to us I don't know.

2 There were people trying to sort of muscle intoour circle and take pictures and

23 then writing term papers. | guess, I'm sure they're ~ God love them, and I'm sure

24 they're great Americans. But I'm sure they were telling people, | was in briefing the

25 President in the Oval Office on this strategy, and it's actually some guy that, like, got
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1 walked off to Tomotley for whatever he got walked off for it.

2 Q  Doyou remember who some of the people were who were sending you

3 these term papers?

a A Or sharing their ideas? Ivan Ivan, fine guy, liked him. Ivan was one.

5 There were several like that. There were a lot of people who had theories, who had

6 read the Constitution and they had analyzed it and they knew exactly what we should do.

7 Q Did you ever take any meetings with Mr. Raiklin on this

8 A No.

9 Q stuff?

10 A No. He'sawonderful fellow. He'sa wonderful fellow. He tries to

11 portray himself as Michael Flynn's like, lieutenant. He's not. But he's a fine guy, a

12 good American, just ~

1B Q Iwas going to ask you about the Flynn lieutenant piece, because he has been

14 characterizedas a close associate of General Flynn's. How would you characterize their

15 relationship?

16 A Idsaythat's outrageous. That's outrageous. That's just exactly what |

17 mean, people trying to muscle into the photograph. He's a ttle | don't mean to

18 offend him, but that's outrageous, whenhedoes that. And when | mentioned it to

19 Mike, he thought it was outrageous. He was angry but also shared my laughing at it

20 Buthe'slike, he shouldn't do that, he just shouldn't do that. It's not

21 Q  Butyou spenda lot of time with General Flynn. | mean, how you

22 characterize the relationship between IvanRaiklin and General Flynn? It's not what has

23 been said in the press, but how would you characterize it?

2 A He's like, ran a shop with 30,000 people; he was somebody who worked

25 there. So,yeah,Iknew the man by name, on sight. That's how| know him, and | was
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1 polite tohim

2 15aid to him, do you feel sometimes like it really bites you to be polite? Like

3 people are trying to muscle in, andifyou're notajerk to them and you et them in at a,

4 they're out there and he said, yeah, that's exactly what t feels like, that's exactly what

5 itfeelslike.

6 Q We have in the binder, |think it's towards the back, it's exhibit 14. It's an

7 email from Mr. Raikiin to several individuals in the White House. | think t's mostly

8 White House folks. Il represent to you, | think we've seen iterations of this sent to

9 other folks as well or posted online.

10 Were you familiarorwere you aware of fact that Mr. Raiklin was working upa

11 memorandum along these lines, which he's referred to as the Pence Card, Operation

12 Pence Card?

1B A Iwas not aware of tin specific, but this is what | meant about getting

14 somethingin the mail

15 Q Uhhh.

16 A that! respectfully think that not 30 seconds would be given this. But,

17 yeah, there were things like this and papers being left for us or something

18 a okay.

19 A That's what mean.

2 Q  Doyou remember any discussions in the December timeframe with anyone

21 thatyou were in closer contact with than Mr. Rakin regarding the role that the Vice

22 President should or couldplay on January6th?

23 A Ido remember that being mentioned as one of the steps but not much focus

24 beingputonit. It was more the focus was how to get information to surface that the

25 State legislatures could look at, figuring that if the State legislatures - you know, that is
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1 the political process.

2 If the State legislatures change their mind and I'l tell you, it's the truth. ~ Mike

3 andl on occasion said to eachother in frustration, you know, it really does not matter to

4 me;if the State legislatures look at the facts and they find that, yeah, there's some

5 skulduggery here but not enough for to us change our electoral votes, that's just totally

6 finewithus. But that's the political process our Founders wanted. That's what the

7 focus was all about.

8 And| guess there was an assumption that, once we had that, orifwe - ifwe got

9 that to reconsider, to having hearing like Maricopa and then just recommit your votes,

10 that's all they had to do, that we could - that things would work out.

un Q Theres, in mid-December and we've got some documents. ~ And, actualy,

12 let'stum to exhibit.

1B In mid-December, were you involved in any efforts to draft executive orders

14 relatingtothe seizureof voting machines?

15 A No. Although that may be what about the draft says, that's not - we,

16 didn't--I mean, there was a range of options. I'l say up front, I'm the guywho

17 described it to the President, the range of options. I'm the guy who said all the words,

18 sol'mtoblameif there's blame to be had, if this was inappropriate. But Il state to my

19 dying day that the range of options| had presented was reasonable. In that range, there

20 were different options discussed, a range of options discussed, and that being among

2 them.

2 Q So, before we get to the meeting with the President which think you're

23 referring to, which was December 18th, it looks like some effort went into drafting

24 Presidential findings regarding the 2020 general election and a proposal that the

25 President authorize the seizure of voting machines either by the Secretary of Defense,
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1 Department of Homeland Security, or some other sort of government agents.

2 Were you part of any effort to draft such Presidential findings?

3 A Not part of any effort to draft,

4 On the night of Friday the 18th, when I got this appointment from these two

5 young fellows, |called them and said, hey, we've been asked to come over for a tour, if

6 thisisa good time whichit absolutelywas not.

7 1let Mike and Sidney know - | don't have a clear memory if | actually let them

8 know specifically | thought we had a way to get to the Oval Office, but | let them know

9 thatwe hada very possibly important meeting. Again, she may have known. It may

10 have been a nudge and wink thing.

un But, anyway, so they had about 15 minutes. And Sidney had a suite of rooms

12 with her attorneys, and they shared a printer. And | went up to help her get her stuff,

13 and this was just coming - well, there was apaperjust coming off the printer. And |

14 remember the December -- | thought it said "December 18th." | just remember

15 "December 18th," centered. |did not read i, but | remember that coming off the

16 printer.

7 Other than that, | have ~other than that, | have with me what we brought the

18 President. |have the nuclear football that we brought the President.

19 Q Okay. |wanttogetto that, but what you sawcomingoffthe printer looked

20 alittle bit like what's on page 2 or page 7 of exhibit 72

21 A Itdid, except it said "December 18th," and | thought it had some

22 fancy -- some fanciness at the top.

zn a okay.

2% A That's what visually remember.

2 a okay.
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1 So,if you go back to the first page of this exhibit, it looks like General Flynn is

2 copied on this email. And then on the - that's a December 16th email. And then on

3 page 5of the exhibit, General Flynn respondsto the email and says he's reviewed, fixed

4 thespelling error in thetitle, and so forth.

5 Doyousee that? Page 57

6 A I'msorry. Okay. Yes.

7 Q  Soitlooks like General Flynn was asked to review and did review the

8 attachment to that December 16th email at 5:14 p.m. and responded at 5:50 with a

9 revised draft. Doyou see that?

10 A Yes. Yes,lsee that

un Q Okay. Did you have any conversations with General Flynn about his role or

12 involvement in drafting executive or Presidential findings regarding the seizure of voting

13 machines?

1 A Iwas not part of any of these discussions regarding challengingthe

15 election

16 a Okay.

7 Aorimaging hard drives, not the work-up to this not the work-up to this

18 document

19 And that's very much like Sidney. She kept me at arm's length from al this kind

20 ofstuff. |think it was abig deal that | was ableto take it off the printer and hand it to

21 her. So-

2 Q Okay. Ijust-well, and | understand your point about Ms. Powell. But|

23 thought the General Flynn reference might have brought it a littlecloser to one of your

24 more closer colleagues at that time.

2 A I don't well, they were equidistant for me at that time. And | don't no,|
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1 was not partofthese discussions about this strategy.

2 a okay.

3 A I mean, about the details of drafting this letter. I'm aware that this is the

4 onething don't have in my files, but | have the other things we brought the President.

5 a okay.

6 Take a look at exhibit 8, which is in roughly the same timeframe. I'm just

7 wondering if you've ever seen this document before. It seems to discuss some

8 A Ihave not.

9 Q strategy for determining

10 A Ivenot.

un Q or finding evidence of foreign interference in the evidence.

2 A Ihave not seen this before.

1B Q Atte very bottom, it references someone named Frank Colon. Do you

14 know that person?

15 A donot

16 Q How about Michael Del Rosso?

7 A lknowthe name. The name ringsabell. Inoticed that, And| know the

18 name Rich Higgins. I've never met him. | know the name Michael Del Rosso, but | can't

19 placeit. | may have heard him mentioned to me.

2 Q How do you know Rich Higgins?

21 A don't know him personally. He was a friend ofnumerous friends.

2 Q Including General Fiynn?

23 A Ibelieve so, yes, but | knew of him from someone else.

2 a okay.

ES Sol know you've started to talk about it; | know you've got a lot to say about it.
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1 Im familiar with generally the information you've written and published regarding your

2 December 18th meeting. But Id like to know a litle bit about - Id like you to dig ina

3 little on sortof the genesis of the meeting and how it was that you came to be at the

4 White House that night.

5 A Ihave to say, | am probably the genesis of that meeting. | got fed up with

6 lawyers talking to lawyers, and | wanted to get in front of President Trump myself.

7 And called | think Patrick Weaver or Garrett Ziegler, said, "You've been offering

5 meatour. Canlcome over?" And they thought it was strange | was doing it Friday

9 nightat6:15,but said yes.

10 And] told Sidney and General Flynn that we had an opportunity fora senior

11 meeting in the White House; can they come with me? | don't think -1 don't recall if

12 reall spelled out to them exactly where | thought we might be able to get to,

3 Q Let me stop you there, because | want to go to litle bit of sort of a

14 ticktock on this.

15 So, when you reached out to Mr. Weaver and Mr. Ziegler, you had in mind that

16 youwere going to try to get to see the President.

7 A Yes

1s Q Did youtell Mr. Ziegler or Mr. Weaver that's what you had in mind?

19 A Notwhen first called them. | thought it would be better explaining face to

0 face

2 Q Andwhen you said you wanted a tour, did they say, "Sure, maybe next

2 week’? Or

2 A No

2 Q You said, "Id like to get atour tonight"?

2 A I had said, "You've been asking me to come by anytime for a tour. How do
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1 youfeelificome by?" And they said, "Well, okay. Yeah, sure. We'll meet you down

2 atthe gate in 15 minutes."

3 And |went and got - told Mike and Sidney that we had an opportunity for a

4 meeting in the White House and to join me andcomewith me. I'm not sure if | spelled

5 outexactly what | was thinking of until maybe we got in the car or something.

6 And then we gotover there, and they met us at the gate. As soon as

7 Q  Letme stop you there again. Sowhen you called, were Mr. Flynn and

8 Ms. Powell together, that you were able to reach them together on a Friday night?

° A No. We wereallin the same hotel. They were down the hall

10 Q  Atthe Trump Hotel?

un A Yeah

2 Q How long - you'd been staying there for quite some time by then, maybe 6

1B weeks?

1 A Don'tremind me. Yes.

5 Q Was General Flynn also a long-term guest at the Trump Hotel?

16 A He was when said there was a block of rooms that contracted and

17 expanded based on the number of guests, he'd be the people within that ist that |

18 said -- he and Sidney, when they came, they started staying in those rooms.

19 Q So mostly through November and into December they were - other than

20 when they might be at Tomotley or someplace else, they were also at the Trump Hotel?

21 A Latter November and December, when they came to town, they were.

22 generally staying there. So they're staying there in my block of rooms, but Sidney

23 especially is off Sidney and Phil Waldron were off doing their thing with the

24 mucky-mucks. | basically was babysitting the dolphin speakers in the Trump Hotel.

2 a okay.
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1 So, on the night of the 18th, you've made this call to Weaver and Ziegler; they said
2 sure. Thenyou reached out to Ms. Powell and Mr. Flynn and told them there's
3 possibilty ofaWhite House meeting.
. A Ithink something like that. | think | dropped by their oom. 1 think
5 dropped by their room.
6 Q Okay. And you did't tell them who was going to be part of that meeting?
7 A Idon't think remember exactlywhat told them. ~ But | think |just
8 remember a very short period where they got themselves ready, and something was
9 printed off the printer, and | went over to get the printer, and saw something with

10 "December 18th" atthe top i the middle.
1 Q But did youtell them the types of materials that they should gatherup for
12 thatmeeting? Orwas that kind of self-evident, what a White House meeting would be
13 abou?
1 A Itwas self-evident because we had this idea that seemed to have been
15 welloverlooked that we wanted to make sure the President understood.
6 Can we take a break, please, so can use the washroom?
7 EEE. ve Lets co off the record.

1 (Recess)
1 EE oy. ack on the record
» o EE
n Q  Soyou were describing General Flynn and Ms. Powell pulling some materials
22 together for this meeting. And think you were explaining how tis that they would
3 knowwhattobringtoa-
» A ves
2s Q meeting that you had just announced without giving any details.
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1 A Iremember.

2 1also just remembered the Albert sensor. You asked if there was anything else

3 Conantoldme. I'lcomebackto that. That's the other thing | asked about

a Is that the day when did the DHSstuff about SolarWinds come out? Wasn't

5 that, like, December 14th or 15th?

s Q  don'tknow.

7 A That wasthetrigger. That was the trigger.

8 December 16th is the day the SolarWinds - | thought it was much earlier than

9 that. I've been saying December I thought it was, like, the 12th. The earliest | have is

10 December 16th.

n The SolarWinds hack was a very big deal. And it gets into an area that ~the

12 SolarWinds hack was a bigger deal to us than it was maybe to the public. This

13 SolarWinds admission by the government is a really big deal. That's because the

14 SolarWinds' Orion product - | think | walked you through before. We don't need to

15 repeatthat.

16 The SolarWinds' Orion product is embedded in all of the FTP product, and if that's

17 been hacked, then there is no integrity to any of the systems. ~ Anyone who has that

18 hack has administrative privileges over every database. So that's kind of decisive, to me.

19 Sothey initially denied that the SolarWinds hack affected them, but it laterwas

20 acknowledged by February or March, so that the SolarWinds' Orion product i in, sort of,

2a view

2 50, to me, once you know that, that the whole industry is architected on this FTP

23 product that itself has embedded in it something that the Federal Government is saying

24 is, you know, hacked to its teeth, the whole system is compromised. It's a horrible

25 thought, know, but the whole system is compromised for everybody.
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1 Q Okay. Sowhatwe'regetting at is how itis that General Flynn and

2 Ms. Powell knew what documents to pull together for a meeting when you gave them

3 verylittle detail about who was going to be there and what it was going to be about.

4 A Because, once the SolarWinds hack was announced, we saw this

5 strategy that's right. Once the SolarWinds hack was announced on December 16th,

6 there was a strategy that no one else had considered. And the strategy is the strategy

7 that President Obama and President Trump had independently signed an executive order

8 or some extension of an executive order or two very similar executive orders that said, in

9 the case of a foreign government interfering on our elections, the President had a vast

10 range of powers, from havinga quickie investigation, to, you know, a real investigation, a

11 Presidential commission, a this, that, anything, all the way up to really Draconian steps.

2 And what we wanted was him to acknowledge there was enough evidence and |

13 think there's some specific language -- of it that he could authorize a quickie investigation

14 and we could have an answer. We debated how long to say.

15 And, anyway, when -- so that all started happening on December 16th when this

16 announcement came out from - that that opportunity was open. When this.

17 announcement came out from FBI and CISA and the DNI, it, | think, tipped the scales.

18 And the scales were - so there were these executive orders which established

19 Presidential authority in the case of foreign involvement in an election.

2 Q Uh-huh.

21 A There had been, October the - I get the dates wrong. Il memorize them.

22 October 22, 2020, there was the CISA - “Iranian Advanced Persistent Threat Actors

23 Threaten Election-Related Systems." So that was their statement on October 22.

2% Andifyou say, does the fact that they had put out a report like this trigger the

25 President's authorities under these two executive orders, | would say that's a stretch
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1 Anaggressive person would say maybe they could make some argument t does, but I'd

2 sayitsastretch,

3 But then you put on the scale, if we're talking about a scale, you put on the

4 scale the next letter that came out, which |always call November 30th. It was last

5 revised November 30th, fist put out on October 30th. It actually would be quite

6 important to compare the two, because literally the verb tenses and everything is what

7 were discussed.

8 And these two documents together, where they've gone from saying Iranian

9 advanced persistent threat actors are threatening to hit our election systems, to here,

10 where they say it has happened, they've been successful in one State, there are other

11 States under attack, and somewhere in here there's an oblique sentence that says we've

12 analyzed the penetrations and we've realized they're not coming just from

13 around they're coming from other nation states, well, that starts looking a lt like what

14 authorizes the President to start doing something - doing something outside,

15 unconventional.

16 But, still, let's say that doesn't ~ | would argue that those twotogether are

17 pretty you know, once they've admitted that t's not a - that they were threatening

18 but, you know, they go well, as I've described, in the Oval Office it was quite strange.

19 Itwaslike sittingin agraduate class -

2 Mr. Driscoll. Let me just stop you.

21 Mr. Bye. Okay.

2 Mr. Driscoll. You can answer the question. ~ The question was, how did General

23 Flynn and Sidney know what to bring to the Oval Office?

2 Mr. Byme. Oh. Because for 2 days we've been talking about this stuff. We've

25 beentalking about this stuff and that this argument could be made. ~ So this all explains
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1 what we've been talking about for 2 days -- well, what we've been talking about for more

2 than 2 days.

3 But once this comes out, tis statement by the Federal Government, the
a argument is that these three things now trigger the Presidential authority to do a vast

5 range of options, of which, let's suggest, the most light-handed one possible, the most

6 minimal one possible, to doa quickie investigation.
; oIE
s Q So, ifm understanding you correctly, you had had some discussions in
9 ‘mid-December about the concept of triggering Executive Order 13848 and maybe

10 another executive order as well.

u A Yess
12 Q There's some information that now come out regarding SolarWinds that you

13 think really solidifies or bolsters --

1 A Bolsters.
15 Q whatever arguments you had been discussing.

1 Aves
wv Q You then have this dea of trying to get a White House meeting, which you
18 then initiate with Ziegler and Weaver

1 A Uno
20 Q right?

2 Aves
2 Q And when you mentioned to General Fyn and Ms. Powel, Hey, | might
23 have gotten us -- | might be able to get us a meeting at the White House," it's, in your

24 view, obvious to them that it has to do with what you've been discussing for the last

5 severaldays.
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1 A That's my recollection, yes. | don't remember specifically needing to do

2 anything more than, "Hey, | think we have I've got a meeting lined up. Let's get

3 ready," and they just pulled together what we've been discussing.

4 Q And so, given the context in which it was raised, it's not surprising to you

5 that they knew what tograb off the printer orwhat to pull together, because that's what

6 the meeting was going to be about, even though you didn't have to articulate that. Is

7 that

8 A I don't remember the details that precisely, whether I said this, that. | think

9 it may well just havebeen just understood, like, "Hey, | got us that meeting. Let's get

10 ready in the next 10 minutes," and boom, boom, boom, and they got ready.

1 Q Okay. Understood.

2 50 do you rememberhowyou gotto the White House?

13 A Yes. We hada chauffeured sedan that | understood -- not a sedan -- an

14 SUVthat | understood to be arranged by my arrangedbythe -- actually, because

15 Suzanne was sick by that point, arranged by my colleague here, Carlito, which is kind ofa

16 joke. He'saverybigguy. Sol-to-Icould get him down; he could tell you. But

17 he'd probably have to refresh his notes and memory.

1 But our understanding was that we arranged that, | understand somebody.

19 claims to have driven for us. | can't remember whoitis. That's not my understanding.

2 My recollection is that somebody, a company was arranged for us. It was a real

21 professional guy, | seem to remember, African-American gentleman, very professional.

22 Andhe took us over, and he waited. And when we left, we had — because it was, like,

23 ahours later, 4 hours and 20 minutes later, he found us in the snow.

2% That's how | remember it. | understand somebody's claiming to have secretly

25 beenthedriver. That'sall-
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1 B2sem)

2 oyI:

3 Q Yeah. Robert Patrick Lewis, the guy you mentioned earlier today from the
4 1st Amendment Practorians, he's the one who is takingcredit for bringing you to the

5 White House.
6 A That'snotmy-

7 Q Oroneofhis people.
8 A That's not my recollection.

° a okay.

10 A That's not my recollection. And find it improbable. But anything's
11 possible. But! find that definitely conflicts with my recollection

2 Q Solthink youraccountof how you got through security and into theWest

13 Wing has been I mean, I think you've described it many times. | understand Mr
14 Ziegler and Mr. Weaver played some role in helping you get in?

15 A Uhhuh. Yes

16 Q Whenyougot to the White House, did you tel eitherofthem that t
17 wasn't - you really didnt want a tour after all and that you had other goals in mind?

1s A think when they saw Sidney Powell and Mike Flynn, they already saw the

19 plan, because there was this moment where they were, like, for a split second, deer in the
20 headights. And then they looked at me, "Come on in."

2 So, yeah, | think they were down with the plan. They did tell me that this is going.
2 tocostus our WAVE-in privileges and things like that

3 Q Did they they didn't accompany you into the West Wing?

2 A We were in the old Eisenhower Building fora while. |forget whose offices.
25 remember we were in one and then we moved to someone else's. There was a female
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1 involved. forget her name. But shewas another person who worked for Navarro.

2 Not physically she was not involved, but | think her office was.

3 Q Maybe Joanna?

a A Idon'tremember. |don't remember.

s Q  OrHannah?

6 A Iwouldn't recognize the name.

7 She, herself, was not involved. It was involved in the sense that we staged in one

5 place, then we bounced to another. And then, before we knew it, we were ~ forget.

9 There were two or three just offices that were empty that we moved to, frankly.

10 Or don't thinkit was that simple. That we were escorted to, maybe visited

11 somebody, a couple offices anyway, before we got to - Mike called - General Flynn

12 called somebody he knew up near the Oval Office. And they got chatting. And the guy
13 said, "Come onby."

14 And we went up and dropped himoff, and Sidney and | walked around the corner

15 until we saw the Oval Office and waited until we - 1 think until we saw Donald Trump and

16 thenhesawus. He looked confused.

7 And so we walked in, and Mike came in. And there was a fourth person there. |

18 don't know why | always leave her name out.

1 Q Emily Newman?

2 A Yes. Canlcallher Allison? tend to be more respectful. |don't know

21 why. She was sort of young and somebody's junior lieutenant being brought along on

2 everything. | feel like | am very centered to that. But if you want, we can go with

3 Q Ithinkit' publicly known that she was part of this meeting. ~She works for

24 the America Project now, doesn't she?

2 A No.
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1 Q  Hassheatall?

2 A She did in the early setup phase. She did in the early setup phase. And

3 we sortof pursued one direction. And then we parted months - a long time ago,

4 months.

5 Q Okay. Atwhat point in this process did you tell - in the processyou've just

6 described - did you tell Ms. Powell, Mr. Flynn, or Ms. Newman that, in fact, you did not

7 have a meeting set up?

8 A Well, | did have a meeting set up. |think we were all on the ~~ you know, as

9 soon as somewhere probably on the drive over, about as we got in, | may have

10 whispered to them that we didn't have - that we had to sortofplay it by ear.

11 Somewhere in there | let them know.

2 Q And so at some point the President sees you and he motions you in, and you

13 meet with him in theOvalOffice?

1 A Yes.

5 Q How long were you in the Oval Office with just the — | guess it was the four

16 ofyou?

7 A Yes.

18 Q  Wasitjust four?

19 A Yes. Well, thefourofus,plus the President.

2 Q Right. Thefour, Ms. Newman,Ms.Powell,Mr. Flynn, and yourself

21 A Yes.

2 Q were meeting with the President in the Oval Office. So it was just five of

23 youinthe Oval Office for some period of time?

2% A Yes.

2 Q Howlong,approximately?
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1 A Ithink about 20 or 30minutes.

2 a okay.

3 A Yeah

a Q And

5 A No,no,no. Because the lawyers came in somewherenear the end of it.

6 They were infor if| have to estimate, | would say we were infor 25 minutes, and they

7 camein and they sat in the back for S minutes, and then they began engaging. That's

8 what! that's my recollection.

9 Q  Solet's just start with the portion of the meeting where it was just the five of

0 you

u A Yes.

2 Q The four visitors and the President.

1B A Yes.

1 Q Tellme how you - tell me howthat portion ofthe meeting started.

15 Mr. Bye. May|please?

16 Mr. Driscoll. Yes.

7 Mr. Bye. Well, think | was dressed in my yoga clothes with a motorcycle

18 jacket over them.

19 Itkind of gets weird. Okay? | mean, it's hard for me to talk about this, just

20 understand. | don't know whew. There's so thisis where its odd for me. And |

21 wouldn't be surprised if people want to edit this date.

2 You understand that - well, I've been told I'm a designated national intelligence:

23 assetand things like that. I've been this isn't so strange where my lfe goes. And my

24 understandingis that everything I'm involved i, I've beenforover a decade - or, well, a

25 longtime ago | was told that everything you're tasked with, the U.S. Government -- the
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1 WhiteHouseisin the loop on.

2 Sol don't know what that means, if someone told me some designation, like a U.S.

3 national asset, blah, blah, blah. So I'm not quite sure what my status is when I'm - it's

4 anodd-it's an ambiguous situation.

5 ovI

6 Q I'mnotsure follow.

7 1 want to know what was discussed at this Oval Office meeting and who started off

8 the meeting and who said what at the outset.

° A Hegreeted us. He was much more polite than | expected. He greeted

10 eachofus. He said something to General Flynn about how he had been -- my

11 understanding is they did not talk, that they had not spoken since the pardon, it was the

12 first time meeting and - or speaking and that he had - he just asked him about him.

13 He said something to Sidney.

1 50 he had -- well, she hadbeen fired. ~ She had been his lawyerfor8days and

15 thenfired througha tweet. So there was that moment between us. He greeted Emily.

16 He turned tome, and he said - he was very polite about it, but he said, "| understand you

17 didn't vote for me and you said some real unkind things about me."

1 And said, "Yes, sir, | did. My feelings about you have warmed since you've been

19 President. But really that's not why I'm here. I'm here because | think the election was

20 stolenand rigged." And he said, "Okay," and went on.

21 And then he went back and spoke with Mike fora while. And then it was.

22 basically, as Sidney explained, this strategy.

23 And these three papers were what were walked through, and it was quite odd

2 because there was this point where you had a three-star general and the President and

25 Sidney Powell and Emily Newman looking at verb tenses and showing how they had
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1 changed. And soit goes from being a threat to being a, you know, past participle or

2 something, that it did happen in this State, they re going after other States and there's

3 other nations, and they're all doing it, bum, bum, bum. ~ And then you layer on this

a Does that trigger— so that thatcreates enough ofa suspicion that it triggers the

5 authoritiesgranted in the law. And| don't knowif i's just this, but this law and maybe

6 that maybe theres quotations and ~| don't remember thatother document being

7 referredto until later.

5 The whole thing was kind ofphilosophical. It was these documents. The

9 goverment has now published this, this, and this. Do these trigger that?

10 Q And this is Ms. Powell for the most part, walking the President through

1 these documents?

2 A Yes, plus Emily, plus Emily sort of on the legal addressing legal fine points

13 and General Flynn addressing things when he was asked to address.

1 Q Did you speak at all in this inital portion of the meeting,other than the

15 pleasantries that you exchanged at the very beginning?

16 A No,notaword.

Q And did either Mr. Flynn or Ms. Newmanor Ms. Powell explain to the

18 President why it was that they felt it was important to have him understand his powers

19 under this executive order?

2 A Yes. They explained that if he understood his powers under these orders,

21 that he had the power, given what the government had already published about the

20 tenuousnessand the attacks on our system and the achievements of our opponents, that

23 that, infact, triggered his authorities, that that, in fact, triggered his powers, that that

24 was the argument that was being made.

ES Q Was there any discussion in that initial phase of the meeting about what
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1 those powers would be or how he could use the powers that were delegated to him

2 under these executive orders?

3 A No. That was not - so it was all about this philosophy, this language, this

4 verb tense changed from conjunctive to past participle. It was this kind ofstuff and

5s going back and forth between the papers.

s And then - and that's | was completely out of that. ~ The three of them had

7 their chairs kind of up in front of me a few feet and | was back. And at some point in

8 there these fellows came in behind me, the threeof them came in and sat in the back

9 and

10 Q Before you get to that

un A Three lawyers.

2 Qoyou're 20-plus minutes into the meeting before the lawyers come in,

13 right?

14 A Roughly.

15 Q And so there's — obviously, it tooka litle bit of time to walk through the

16 verbiage and the tenses and so forth in these various documents.

7 A Uhhuh.

1s Q  Atany point did the President say, "Well, why are you telling me al of this?

19 Whyis this important for me to know?"

2 A That's what happened about 20 minutes in. He said, "Okay." So there

21 was this moment that | metaphorically describe s, like, I'm going to lean back and smoke

22 the cigarette fora few seconds.

2 And then t continued in that he picked - that's when my recollection is he picked

24 up that the December 18th document that's in there, or a document like that, and he

25 said-- and! hadbeenso impressed actually.
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1 So my estimation of him before | was with him did changed. He's very quick.

2 Hestudied everything. Everything that was given to him he would, like, hold and study

3 very closely for like 45 seconds and then like have an intelligent -- we had an active

4 discussion about it, document by document, they had an active discussion.

5 When he got to this, he just said, "So what are you folks telling me?" ~ And that's

6 when! spoke up for the first time. And it's the best line in the whole thing that | forgot

7 inmybook. That was the first draft. That was the first draftofhistory. And the line

8 was that's when first spoke up, and | said, "Put us in, Coach."

9 And he looked back at me, and | said, "Put us in, and we'll get to the bottom of

10 thisvery quickly for you. We can - it's December 18th. If you and I think that you

11 ought toask Mike" - well, eventually | said no, that came later. The Mike and Sidney

12 stuff came later.

13 15aid, "If you pull thetriggeron this, we can do — that gives you this broad range

14 of powers. Andwhatwe're recommending s the most lighthanded investigation

15 possible. And if you agree tol, there's a range of there's three questions that you

16 needto answer, and each question I'l present you a range of options, fromlighthanded

17 toheavy-handed."

15 And practiced this once or twice in my room that day, so | had practiced it, and |

19 laidthem out. And your first questionis: How many places do we investigate, the 6

20 ones that are really at issue or another 6 that look dodgy, s0 127 Or there's a political

21 chap we know ~ I don't know if you've met Seth Keshel, whol think everyone - who

22 picked 31 counties that were a nice cross-section of urban, rural, suburban, White, Black,

23 Latino, Republican, Democrat.

2 Soanyway, what | said to him was, 50 the 6, the 12, or the 31, which has been

25 selected by a political science type, and that that wil give us an answer to this question
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1 that has bedeviled American politics: How much election fraud is there really in the

2 system? Ifthat's more objectionable than just doing -he said immediately, "Go with

3 thesix go withthesix” Sol said, "Okay."

a And then the next question is, "What are they to do?" And as | recall laid out

5 the options thisway: The most light-handed thing is just go in and image the hard drive.

6 Youcandoitina couple of hours, image the hard drive. The next thing up from that is

7 youimage the hard drive but you also open the ballot boxes on live-stream TV, recount

8 them andcheck the forensics on them live-stream TV. And the third thing you do's you

9 actually take the machines back to some government facility and exploit them and check

10 forallkindsof equipment and such.

un And | remember that he specifically asked me to — oh, and | said, "But, you know,

12 the truthis, sir, you really get 80, maybe 90 percent of the benefit of doing that you can

13 getjust by taking an image of the hard drive." And | maybe didn't say that so clearly the

14 first time, and | remember he asked me to repeatit. And| said, "Well," and then |

15 repeatedit clearly, that everything you would get from actually taking the machines

16 away, you can sort of get 80 or 90 percent from just getting an image of the hard drive.

17 And he said, "Well, do that, do that."

18 50 that was the and then| said, on the third issue, the question is, whos to do

19 it? Itcouldbe FB, it could be DHS, or it could be - | understand it could be a U.S.

20 marshal, teams made up ofa U.S. marshal with a small team of cyber experts from the

21 National Guard. I think General Flynn had mentioned to me that the National Guard has

22 good cyber groups. We mentioned in connection to my — the company | used to run,

23 that we were talking about, like, a labor force, and he had mentioned that.

2 Sol said my understanding is the cyber - the National Guard has very good cyber

25 groups who perform small teams with a U.S. marshal, who the people trust, and the
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1 National Guard. And! know that there's a taboo against having uniforms around

2 elections,but thisis a very special situation.

3 And to their credit - I'm sure you know |don't ike Pat Cipollone much, but

4 to whatever. He ~ that's when he pulled up from behind me, and he got up next to

5 me-andhe let me finish. He let me finish, and | give him credit. | give him credit.

6 Heletmefinish. Andwhen he thought was done and when was done, he turned and

7 said, "Mr. President, people will go nuts if they see any uniform around any of this."

5 At which point the President turned to his ~ well, Pat Cipollone said his peace.

9 The President turned to the speakerphone. Rudy and Mark Meadows had joined us.

10 Sowe weren't completely alone. In fact, | hadn't realized when theyhad joined us. |

11 had not realized | think that they had been on because | had said at some point| know|

12 said, "You know, love Rudy. Rudy isa wonderful man. He's not right for this. This

13 takesafield marshal. General Flynn should be yourfield marshal. He can manage this

14 beautifully. Rudy isa lawyer, and we love Rudy."

15 And President 45 said immediately on Rudy, "Rudyhas got to be the guy," or

16 somethinglike that. Rudy | didn't even realize that Rudy was on the phone. And |

17 had also said to the President ~ anyway. So

1s Q Can stop you there fora moment?

19 A Yes

2 Q  Sodoyou recall when in this explanation that you were giving Mr. Cipollone

2 arrived?

2 A They arrived after | think it may have been after | spoke up and said, "Put

23 usin, Coach” And then! thinkit was sometime during when | was walking through

24 you've got if you really go forward, you'vegot three questions you need to answer and

25 each question has a range of options. It was sometime in that explanation.
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1 1 know that by the time Ifinished the third point, he sort of came up hovering next

2 tome, but! had already heard him come in significantly earlier, like they had been sitting

3 inthe back fora while. And that's when he came up next to me, waited til | finished,

4 andthencameinwith his opinion.

5 The -- Trump turned to -- President Trump turned to the speakerphone. That's

6 when realized - only then didI realize Mark Meadows and Rudy were on the phone.

7 Headdressed them.

8 Q Let mestopyouon that.

° You were in a meeting with thePresident, just the four of you and the President.

10 Youdon't recall any point in that process him asking someone to get Mr. Giuliani or Mr.

11 Meadows on the phone or them calling in and just appearing on the speakerphone?

2 A No. And, infact, | took the I walked away with the impression that, oh,

13 when in that first moment between him letting us in, | remember there was a little bit

14 of fussing and this and that, maybe 45 seconds. | didn't know what it was. And | don't

15 knowif it was chairs being set out or something, but there was some fussing.

16 But | leftwith the impression that what had been done was he had told somebody

17 to get Rudy and Mark Meadows on the phone and actually they had probably been on the

18 phone the whole time. Ileft with that understanding, that they had actually been on

19 the phone the whole time orbasically the whole time.

2 Q Had there been any discussion prior to you launching intoyour "Put me in,

21 Coach” andthenyour explanation, any discussion in front of the President about the

22 dynamic between Ms. Powell and Mr. Giuliani?

23 A Notyet.

2% Q  Soitwasjust going through the documents with him, and then he sat back

25 andasked, "What do| do with this?" And you said
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1 A He said, "What are you folks telling us? What are you folks telling me?"

2 And then | spoke up, said, "Put us in, Coach. If you're willing to move forward,

3 there'sarange of options. There's three questions you need to answer. There's a

4 range of options that you have. We're recommending the most lighthearted [sic]

5 option, which is a quick investigation. If you agree to it, there's three questions that

6 needtobe answered. Eachhas a range of options from light-handed to heavy and youll

7 decide” And then! laid them out.

8 In each case he took the most minimal one, until we got to the third, and that's

9 the one where I laid out FB, DHS,or joint marshal and National Guard teams.

10 Cipollone, once | was finished, maybe made, say, a 30- to 45-second argument

11 against it, beginning with, "Mr. President, the country is going togo crazyifthey see one

12 uniform around this."

1B He listened. He heard him out. He listened to Mark Meadows and Rudy who.

14 each gave sort of 10- or 15-second versions of, "| agree with him."

15 He turned to Mike Flynn and said, "What do you think?" And General Flynn

16 thought fora bit, and he said something about the DHS has perfectly adequate resources

17 forthis. And don't recallifhe asked Sidney herself.

18 And then he turnedback to me and said, "Look, okay, continue. 50 DHS." And|

19 did something that | now understand was a faux pas. You're never supposed to

20 second-guess the President. But said, “Sir, of course this is your choice, of course, but

21 letme hit my reasons for that again. Our country has faced a real crisis of trust in the

22 election system. Arguably, | know that there's a taboo against uniforms, but arguably

23 we have to do what injects the most trust intothe system. I'm not sure how much the

24 populationtrusts the FBI, DHS. Everybodytrusts the U.S. Marshals. And| know

25 National Guard are in uniforms, but it's not like t's big Army. It's our local. It's our



155

1 brothers and sisters and coworkers and colleagues, citizen army. And those two groups

2 working together would reinject trust immediately into the system in awaythe others

3 wouldn't"

a And he heard me out, and he said, "No uniforms, Pat."

5 And I aid, "Yes, sir"

6 So that issue of uniforms was on the table for about 28 seconds. | put it there.

7 Itwas shot down by everybody in the room. That was me. Come after me if that's

8 seditious conspiracy. I'l defend to my dying day the reasonableness in that moment.

9 We werein an unprecedented time,

10 But that was me. ~The President, if he made an error, was he didn't hear me out

11 for 20 seconds - well, you know, a few minutes. But that was 100 percent me putting

12 that onthe table.

1B Q Okay. You said in an interview shortly after this meetingthat, in your view,

14 inthe first 30 minutes the President had agreed to your plan. Do you agree? I'm not

15 holding you to the 30 minutes. Butis that your sense of it, that fairly early on in

16 this-- what ended up being a multi-hour meeting
7 A No, that's probably not real. That's probably not real. The real agreement

18 came we had reached that point. Let's say, | would say he felt discouraged. We

19 were sounding itin the tone of, okay, assume for the moment this covers this. What are

20 yousaying? Whatare we talking about here? That's what it was. But| would say he

21 was undecided.

2 Some of the lawyers came in. And then this was all reviewed again. This was

23 all reviewed with the lawyers. They all had their chance to review, tolook at the

24 language. They satin the back. They opined, bum, bum, bum. They didn't really

25 have any | would say some meaning developed from it. But they all had their chance
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1 after they came in to review this stuff and talk about it with Sidney and Emily.

2 Q  Isittrue that Mr. Giuliani eventually came to the White House in person?

3 A Yes. Thatwasjust as things broke up. So there was a chapter where

4 there was 2 hours in the Oval Office and there was a half an hour in the Cabinet

5 meeting in the Cabinet Room with Sidney, Mike, Emily, and Rudy came in. And then

6 there was another well, maybe there was 20 minutes in the Cabinet Room, and then

7 there was another nearly 2 hours up in the Yellow Oval. So collectively it represented

8 4hours and 20 minutes.

9 Q  Isittrue that when Mr. Giuliani got to the Oval Office he took some of the

10 papers that had been provided to the President and went off somewhere and looked

11 through them and analyzed them himself?

2 A That's not how I remember it.

1B a okay.

1 A That's not how | remember it. We came in -- we waited -so, you asked

15 about the President addressing the Sidney-Rudy issue. You asked about that.

16 He said aswe were breaking up, you - "For this to work, Rudy and Sidney have to

17 getalong. Canyousmooth schmooze that?" | forget the words he used, but it was

18 something like that. And General Flynn and I said, "Yes, we'll settle that."

19 50we took Sidney into the Cabinet Room. We waited for Rudy. Rudy came in

20 tyinghistie. He had been at dinner as allthis had gone on. He came in tying his tie

2 andsat.

2 And | know he said something about reviewing affidavits or something. | never

23 sawanyaffidavits. There were no affidavits brought in or discussed, to the best of my

24 knowledge. don'tknow where he gets that, that he said that hesat and reviewed.

25 There were noaffidavits about vote flipping from space or Italy or Antrim or South Korean



157

1 jetsoranything. It had zeroto do with that. It was 100 percent to this. Why would

2 Rudy come in and say that he saw a stack of affidavits? | don'tknow. But didn't see

3 any. | don't rememberanyaffidavit being discussed.

a But the truth is the conversation in general ~ | mean, what he had, what he was

5 given and we saw was like a copyof the stack we'd given the President. There was no

6 affidavitin anything. Sol can't explain why he says that's what he saw.

7 Q Okay. Sol quoted back to you your comment about the first 30 minutes

8 the President agreeing to the plan. You said that may not be accurate. At some point

9 during the evening, did the President agree to the plan that you had proposed?

10 A Over the courseof that 2 hours, it really became this large, more and more

11 debate from those lawyers to him in the presence of Sidney, Mike, Emily, and myself.

12 And that's, frankly, when | heard that they said voices were raised. The only voices |

13 heard raised were those guys with the President.

1 It was really strange. We thought it was surreal. And they were just objecting

15 toeverything and not even trying. And they were the ones who were getting frustrated

16 and eventually started shouting at him. Eventually they were very immature to Emily.

7 1 remember sitting there thinking, "Boy, this is madman stuff." |didn't know that

18 in governmentit still worked like this, that men sit around and talk like this to a woman

19 andlording her. He was lording overhim. She wassitting down. | thought, "Well, it's

20 notmy place, I'm atourist, but thisiscrazy."

21 And then at one point Mike had stood up, like, super nonthreatening, like a

22 college professor. He was very gentle. And these guys cameover and got in his face:

23 eventually. And that's when | jumped up and interceded and got in one of the

24 guy's not Pat Cipollone, but the other guy's face. And, no, he never said anything lie,

25 “Sityour ass down, General, or ll sitit down for you." That's al total bullshit
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1 a okay.

2 A Infact, Sidney Powell and | happened to have been together on tape when,

3 like, the newsofthat came in orthe wordof that came in, and our peals of laughter were

4 [inaudible].

5 Another nice thing | could say about them, they were at least very deferential and

6 respectful to General Flynn through the entire thing, other than at the end when that

7 happened.

8 So the only voices | heard raised were those guys at President Trump, at Emily,

9 andsortof eventually at Flynn when | jumped up, but | didn't really catch what they said.

10 Q Okay. And-

un A Oh, I'msory.

2 Q  Butat some point during the discussion, did the President agree to

13 A Atsome point in the discussion when they were being super obstructionist

14 and there was a point where | confronted them. And | said, "Mr. President, just so you

15 know, there are peoplewho will confirm these folks have been saying since

16 Novemberdth, just get the President to concede.” Andthat turned into a bitof a shout

17 from the lawyers, and they stormed out

1 They stormed out on three different occasions, the third being that last one |

19 mentioned. At somewhere in there the President said, you know - he agreed. He

20 said, "Well, you know what? I'm making a decision. Okay. Sidney Powell, special

21 counsel”

2 And when they made some objections - you can't she just doesn't have a TS

23 clearance - he said and General Flynn pointed out, you can just giveher one verbally.

2 Andhesaid, "Okay. She's gota TS clearance.” And that's one of the times the guys

25 stormedout.
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1 Q  Letmestopyou on that.

2 And, by the way, I'l note for the record Mrs. Murphyhas joined us.

3 When you were describing the first 30 minutes or so of the meeting and you were

4 walking through the executive orders and the authorities that the President would have

5 under those orders, you didn't mention anything about the special counsel piece of it and

6 Ms Powell

7 When did that frst come up, the dea that the President should or could appointa

8 special counsel?

9 A It's when the lawyers came in that everything turned -- and after some

10 discussion of this, ofthese documents and the President's powers and such -- everything
11 tumed to everything tured more general ike that ike, Well, what would Sidney do?

12 Could she be special counsel? How would this run?

13 And also, but more - while they were trying to have that discussion of how it

14 might work, they kept just interceding and eventually saying things like - just obnoxious

15 things, being, like, "You're not even a lawyer," they said to Emily, which is when|got

16 confused. Iwas, like, "Why would you even say that? She's lawyer. They even

17 worktogether."

15 So they didn't we tried to bring them in to contribute, but their only

19 contribution was don'tdo it. And - but when challenged about why he couldn't dot,

20 there was they would not, | would say, enter that as an intelectual discussion. They

21 would not really engage why does this not authorize his powers here. | would say | did

22 not see them intellectually engage on that as | would have expected. Itwas just don't

3 doit

2 Q Okay. Butwhat i'm focused on hereis the "it" So when you say they
25 didn't want him to do "it" I'm wondering what - it seems like there are different aspects
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1 of what you were proposing.

2 First you were talking about the executiveorder and these findings and the use of

3 the lightest footprint possible and all that, but now you've mentioned the special counsel

4 piece. Sowhatwas the "it" that they were trying - that you were proposing and that

5 they were saying he shouldn't do?

6 A Totake the "it" was the plan of taking - picking six counties, sending in

7 joint teamsof a U.S. marshal with three National Guard people attached to spend an hour

8 imaginga hard drive in each of six questionable counties.

° And from that we can get to an answerreallywithin about three - oh, well,

10 that's - that was the answer -- and to do that under the authority, appoint Sidney Powell

11 as special counsel for one -there was some discussion of there's such a thing as

12 appointing a special counsel for one issue and appoint a special counsel for that

13 investigation. Something like that was discussed.

1 Soalthough that was less —the big "it" that was being discussed was the plan of

15 going ahead with these joint little teams to go into six counties and take an image ofa

16 harddrive. After refinement, that became what the plan was under discussion.

7 Q Okay. Andnote thatwe don't have the document that was presented to

18 the President, the December 18th version, but these December 16th and 17th versions

19 that are exhibit 7, oneof the items - in fact, the last item in eachof them is to appoint a

20 special prosecutor to oversee this operation.

21 Sothat's the piece that was partofthe proposal.

2 A That sounds right.

zn Q It wasn't discussed necessarily in your recitation of it or your summary of it

2 forthe President. That was part of the proposal, and that became a point of contention

25 with Mr. Cipollone and the others. Is that correct?
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1 A That'sfairtosay. It didn't right, that's fair to say. When they came

2 inthe proposal discussed with the President was nothing about Sidney Powell as special

3 counsel that remember. Maybe at the end of itit was. It was all focused on the range

4 of options andifyou agree to do something out of this set ofchoices, what would you

5 select. Thatwas 95 percent, 98 percent of the intellectual discussion.

6 The stuff with Sidney only became an issue. ~The other lawyers came in that we

7 fought about this. And then somewhere I think in their presence, and also it turned to

8 this question aboutSidney as special counsel and with some investigative ttle.

9 1 understood, as | recall, somebody had -- maybe Emily had it on her laptop

10 because there was an emphasis on having it - we saw it as a draft, and there was

11 emphasis on a willingness to edit it however you want to edit it

2 So there was some time with the lawyers there that | recall the discussion ended

13 up being off the "it" of what the plan was and this whole - all became about Sidney

14 Powell

15 Q Okay. And soyousaid,I think, just before maybe | interrupted you few

16 minutes ago, that the President indicated his intention or willingness to appoint Sidney

17 Powell as special counsel?

18 A Near the end of this whole 2 hours he got fed up. He several times turned

19 tomein frustration. Because it was all clear to everyone in the room that people were

20 just being obstructionists. They would not even really engage civilly in the conversation,

21 And at some point he got - he complained about the third time. And then the

22 guy said somethingelse, one of the lawyers said something else nasty or pushing back.

23 And Trump finally did say, "Well, you know what? You said that | can just make it

24 happen by making it happen."

ES That's ight, Cipollone had said somewhere in the middle of this argument, "You
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1 don't have to argue with me, Mr. President. You don't need my permission. You can

2 justsayitand legally that makes it happen.”

3 So later he referred to that, and he said, "Pat Cipollone, didn't you tell me that|

4 canjustsayitand it makes it happen? Okay. Sidney Powell is now special counsel."

5 Andthey stormed outat that. ~The three of them stormed out at that.

6 Q And did the issue come up that, well, she doesn't have security clearance,

7 and he said, "Well, fine, Il grant her a security clearance"?

8 A No, that happened. That happened. I'm sorry. They said the - he said,

9 Fine, special counsel." And then the guy objected and said the thing about the security

10 clearance. Trump answered, "Okay, she has a security clearance.” And that's when

11 they stormed out.

2 Q  So,to your mind, at that point in the meeting he had agreed to -- the

13 President had agreed to appoint Sidney Powell as special counsel?

1 A Well, | would have if you asked me my state of mind at the moment,|

15 would have said, yes, tentatively. We're clearly in a hot --| wouldn't really say anything

16 isreally settled yet. But, you know, he's just said that. Let's see if everything sticks.

7 Q What did he say, if anything, about his approval of or agreement to the other

18 parts of the plan that you had mentioned that we were just talking about with the six

19 counties and the marshals and so forth?

2 A He didn't say anything specific about that. Well, | mean, during the

21 discussion it made clear it was going to be six counties, an image, and DHS teams.

2 Soafter| laid out - that's where the thing had settled. Andthenwith the

23 lawyers and it continued. And then | suppose that's where this stuff about Sidney

2 started coming up, and it all became centric about Sidney as special counsel.

2 Q  Atany point in this lengthy multi-hour meeting at night, did the President
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1 accept orindicate that he was willing to pursue the path that you had laid out with the six
2 counties and DHS and the imaging of the hard drives?

3 A wouldn't say he - | wouldn't have ever called it definitive, but we thought
a we had reached a point where that was the clear choice, that thatwas theclear favorite.

5 And everybody had had their say, and the lawyers had the chance to say that the choice

6 of going and looking at six counties, imagingthe hard drive, with small DHS teams was — if
7 you would have asked me, | would have said, well, that's where things seemed to have

8 settled. Staytuned.
9 So | wouldn't have said no. Therewas like a --

10 Q Was there a document available for the President to sign along the lines of

11 these Presidential findings that we looked at as exhibit 77
12 A believe there was. | think that that was this document that you have

13 shown. | think there wassome finding or something for him to sign. | don't think he

1 signedit
15 Q  Wasit presented for a signature? | mean, was there a reason why you

16 didn't sort of close the deal that night if you felt that he was in agreement?

w A Itwas presented. It was amongthe papers on the table. It was among
18 the papers out. There was a folder. And there was even some discussion. Like, |

19 remember he was sitting considering it. But, no, he didn't signi
20 Q Did anyone call the question? | mean, wasthere a reason why,inyour

2a ‘mind, why it didn't get signed if you felt that he was willing to go along with it?

2 A Well itwas a ite bit pushy, because everyone| think understood there had
23 been a moment of heat between the lawyers. And he said, "Fine, make her special

24 counsel.” And they stormed out.

2s But there was no it would have been a bit pushy to say, "Well, all ight then.
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1 Canwe haveyour signature on this?" It would have been pushy. Itwas clearly a

2 matter up in the air for -- | mean, | thought that we werehavingthe better part of the

3 argument.

4 Q When,after the lawyers stormed out, you all reconvened again at some

5 point?

6 A No. It'slike we all started standing. ~ He said something about reconvening

7 upstairs inhalfan hour. Rudy's coming in and seeifyou can make things work. There

8 wasa moment he was sort of coming around the desk, and he said so Mike and | could

9 hear, and, like, Sidney was off talking to Emily for a moment, and| and he said

10 something about, "For this to work, it's really got to work between Sidney and Rudy.

11 Canyouworkon that?” And we said, "Of course, of course."

2 50we took Sidney into the Cabinet Room and we waited until and Emily-- and

13 we waited until Rudy came in.

1 Q You've described this meeting, a portionof this meeting in various

15 forums fora over the last many months. And in one telling -- maybe more than

16 one I think you said that when the White House lawyers were pushing back and saying,

17 "You can't do this, Mr. President,” he had a, what you felt was a very sort of pithy.

18 response, which was, "Well, what's your plan?" And that he said that multiple times.

19 Do you remember anything like that?

2 A Itwasn't quite ~ | wouldn't characterize it like that. ~ He said -- | remember

21 him once saying - it was just like, "Well, what's your plan?" It's like, "What's your plan?

22 Atleast they're showing me some options." He said, "Why haven't you even told me

23 about these letters, Pat Cipollone? You haven't -- why haven't" -- that's what he said,

24 "Why haven't you even told me about these?"

2 Q  Butdid he say at some point, "Hey, at least - you guys are complaining
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1 about this plan," or words to the effect, "you're complaining about this approach that

2 theyvegiven. Whatideas doyou have? What plan are you offering?"

3 A At somepointthe fellow said — but | don't knowifit was to that question.

a One of the moments of frustration was when, like, Trump asked him about, "Why

5 haven'tyou shown me these letters?"

6 That Pat Cipollone answered, "I'm your White House lawyer. I'm not your campaign

7 lawyer”

8 And it didn't sound at all appropriate to what was being asked about. | thinkit

9 wasthese letters or it may have been the executive orders as well. It didn't sound

10 appropriate. It sounded like a guy just doing this. That's -

un Q  Butdoyou remember the President saying words to the effect of, "You guys

12 aren't coming up with an alternative plan?"

1B A remember him saying words to the effect of, "Yeah, at least they have a

14 plan. You guys aren't even showing - you guys haven't even tried helping me. You

15 haven't -- why didn't you even show me about this? Why didn't you" - and that's when

16 itsortof melted down.

7 Q  Andisit true that there was some disagreement between General Flynn and

18 the White House lawyers about General Flynn saying that they weren't fighting hard

19 enoughfor the President?

2 A don't recall him ever saying that at al. | remember him saying 1

21 remember the President - it was surreal because it was clear to everybody in the room,

22 andl said at some point I spoke up. | had been quiet for a while. | said, “This is the

23 most surreal meeting I've ever been in." Because they were shouting at the President

24 and wouldn't join the argument like a civilized business meeting would be held.

ES 1 don't — Flynn didn't say that, “You're not fighting hard for the President." |
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1 remember when | read that in one of these stories thinking that's somebody putting

2 words in his mouth.

3 Therewas a point where heverygently - and he reminded meof a college

4 professor | had named Etchemendy - stood up and like hunched over, like a guywho just

5 hada thought, wanted to charge the blackboard. And he said, "Can |askyou folksa

6 question? Pat, can you tell me, what do you think happened onNovember 3rd? Did

7 anything unusual happen, Pat?" But it was, like, very gentle like that. "Do you think

8 anyunusual happened?"

° 1 don't remember him ever saying anything like, “You're not fighting hard enough

10 forthe President” Hejust - that was the confrontation moment when he just said that

11 very gently, not sarcastically, and they wouldn't answer. They wouldn't answer. He

12 was, like, "Do you think anything unusual happened? Do you see anything unusual in

13 whathappened?" It was almost sarcastic he was being so low key about it.

1 Q  Soafter you said that the meeting broke for alittle bit, did you end up.

15 reconvening in the -- what they call the Yellow Oval in the residence?

16 A Yes,after 30 minutes in the Cabinet Room, which ended with Rudy coming

17 in, and things escalated — you know, try as we could, things escalated between them

18 withina minute.

19 So then that broke up, and we all made our way to the Yellow Oval. Trump was

20 notin the Cabinet Room with us. So then we made itto the Yellow Oval. We were

21 there for about - well, | think we left at 12:15 or 12:20.

2 Q And was there any difference in terms of the nature of the discussionor the

23 topic of discussion once the meeting sort of reconvened in the residence, or was this

24 more of the same?

2 A Its more of the same. Actually there was no - it's not like we went
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1 backwards. It was the understanding was we had left — there was discussion that

2 Sidney would be starting on Monday. So there was sort of a sense that we were but it

3 wasstil discussion. It was still discussion.

a 1 know just what happened subject to what we have learned. Like, I'm kind of

S vague what was happening as| lived through it. have retrospectively or retroactively

6 uncovered what happened.

7 Q What do you mean?

8 A What happened was, so we left. Again, | thought it had been roughly

9 decided upon. |wouldn't be shocked if it had fallen apart. But we had not covered

10 that ground again. We had not while in the Yellow Oval gone back over the ground with

1 Sidney. And, in fact, we had talked about it didn't seem to be a very productive way

12 tospend2 hours, other than tried the President's grandmother's meatballs, which were

13 great

14 And we — but we understood it to have been resolved in our favor, and we left at

15 12:40with an understanding Sidney would start on Monday at the White House. And

16 we walked out to the east, saw - in the snow, and we were excited because we thought it

17 had been done.

15 Sothat's that. Doyou wanttoknow about the Jan. 6th tweet? Is that the

19 ultimate thing we're getting to or -

2 Q No. Ijustwant to know what you're talking about when you said you put t

21 together.

2 A Sothen later | so we went home actually we were excited. And that

23 was one of the times that Mike Fiynn and | said to each other, "You know, t really doesn't

24 matter. Let'sjust get whatever they find, service it. Andifthe legislatures want to

25 lookatitand say, ‘Eh, we've got to check nto these and investigate later, but we still are
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1 comfortable with our votes going to Joe Biden,’ that's fine."

2 We were like, "We'll go off" - he said, "I'm going to be off surfing. I'm going

3 to"-that'sfine. We were sohappy that we thought that we knew we were going to

4 bein this constitutional crisis without it.

5 And so that was the tone. And | found out by Monday that it had all fizzled, but

6 nobody told me, as recall, until Sunday or Monday. And I --but it all fizzled the next

7 dayis what really found out when Sidney called and said, "Hey," to Mark Meadows, "I'm

8 going toneeda press pass, I'm going to need a White House ID," and it all got pulled out

9 the next morning.

10 Sothere's that storyline. Okay? Let me take up a different storyline, the story

uo ofls

2 There had been discussion among us that some of the people who was here - or

13 here with me actually were in that discussion, about what to do about

14 the - something - we were going to do something about - by December inour circles we.

15 were discussing about organizing rallies around J6. The discussion was whether to do it

16 inD.C.ortodoitat the State capitals.

7 Somebody, some people who had been involved in this, had organized the Jericho

18 March, which had been some kind of march that started in the fall and people organized

19 atthe State capitals. It went really wel

2 So we were sort of debating among ourselves on Sunday about what was the right

21 thingtodo. I'm told that | had a modest or clear preference for -- well, | had a modest

22 preference for, hey, let's do it at the State capitals.

23 On that Sunday or Monday, | found out that Trump had come out and said

2 something about come to D.C. January 6th. So, of course, | immediately went out and

25 said and supportedthat and reminded people over and over about the need to stay
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1 peaceful et cetera.

2 Only sometime later did| ever notice that Trump had sent that tweet like an hour

3 and 15 minutes after we had been in the White House, and that always kind of stuck in

4 my mind as unusual because there had been no discussion of the wholewhat about

5 January 6th, other than that | had mentioned it twice about this al had to be over.

6 I realize we've skipped over some stuff we should hit back from the conversations.

7 And so didn't know — | wondered | noted it was odd. And | wondered what

8 happened. | recently spoke | saw Rudy again for thefirst time a couple months ago, a

9 few months ago, and he let me know, "Patrick, by the time you walked out, | went back

10 and told the President, "You can't go forward with this plan, absolutely can't go forward

11 withthis plan. We'llall end up in prison. ~ And you can'tgoforward with this plan."

2 Sowhen we walked out, he already had decided that and they had already

13 decided that. They just hadn't told me, told anybody. So as we broke up and left the

14 meeting, he had gone back and done that.

15 EE. Rudy had?

16 Mr.Bye. Rudy had.

7 MEE. Okay. And Rudy was telling you, "After you left, | went back and had

1B a

19 Mr. Byme. Yeah. Rudy said that after we left, he had gone back and told the

20 President, "You can't go forward with this." And only found that out, he told me

21 directly recently, saw him for the first time. So that's what happened.

2 oI.
23 Q And how do you connect that, if at al, to the tweet about January 6th?

2 A My guessis that he had had about 4 hoursofhis spirits lfted and had been

25 excited and then got hishopes dashed and sort of went back and said and went back to
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1 the strategy that would have been.

2 And that -- 50 by him going back to the J6, he's really goingback to the Green Bay

3 Sweep strategy, which we did not see as antithetical to us. We saw ours as informing

4 the Green Bay Sweep strategy. But it was just kind of funny because J6 had not come up

5 between this,other than me bringing it up.

6 And then | walked you through how at least twicepublicly and once privately he

7 said, "Pat" "When said at some point we will know, I'm telling you, Mr. President, it's

8 going totake 14 days, but the truth is we'll havean answer in 7. By Christmas Eve we

9 can give this country an answer," which seemed like a pretty good idea. "And the truth

10 is,sir, we can give you quick read in a few days if we haven't found what we think we are

1 goingtofind.

2 He cut me off. At least twice | went there, and | said, Sir, if we don't find what

13 we're going to have to find, you're going to have to concede immediately."

1 He cut me off and said, "Pat, you have no idea how - you have no idea, you have

15 noidea. On January 20th, ight over there, Pat, Marine One is going to land, and you

16 have noidea how easy it's going to be for me towalk out and get on that helicopter and

17 go. Iwill never spenda day in this town again, let me tell you. I've got my golf courses

18 Ivegotmy friends. My lifes going to get lot better, Pat, | promise you. It'sjust fl

19 think this election has been stolen and suspect that there might be a foreign

20 government involved, how canI do that? Can I really do that?"

2 It seemed entirely appropriate and normal deliberation, and twice| tried

22 to-twice he cut me off to drill me on that. And then once when we were alone-ish, in

23 the sense of it's like we all got up to move from the Resolute and we had the thing about

24 Sidney, there was a moment where he was going up to the main door, he turned to me,

25 and wehad just sort of a moment, him leaning in to say, like, "Pat, you have no idea how
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1 easyit's going to be for me to walk away fromthis job. | promise you. just don't

2 knowhow can ldo that? | know this was rigged. And, you know, if there's a foreign

3 government's involved in this, howcan | do that?"

a I swear in my eyes he was entirely appropriate, more deliberation in my view. |

kind of thought maybe he - I wish he had deliberated more.

s QI want to go back to something you said about your belief or understanding

7 astowhatled to that tweet.

8 My understanding of what you just said is that your thinking is that he had - he,

9 the President, had some expectations built up by you all after that multi-hour meeting

10 that there was aclear path through to get to the answer that he had been working

11 towards, and that after Mr. Giuliani threw water on that and told him, "Sir, you can't do

12 that," and talked him out of doing it, that he shifted to reverted to this Green Bay

13 Sweep plan?

14 A Okay. That's whatit feels ike. In reconstruction afterwards, after my

15 conversation with Rudy and putting the dots together, that's what it feels like to me.

16 Q And howis it, in your understanding, that the tweet fed into the Green Bay

17 Sweep plan?

15 A Well the Green Bay Sweep plan was to ask ultimately the folks at the Senate

19 to sustain enoughobjectionsthat Vice President Pence would say -~ and as is provided for

20 inthe 1887 electoral law act-- that there's a dispute resolution process in there and that

21 atsome point the Vice President might say, “This is not something that's going to be

2 resolved. As someone presidingover this meeting, | announce a 1-week suspension.

23 Andwe wantall the States’ legislatures to revit to do things, whatever they want to do,

24 have a coupleof days of Maricopaike hearings, have the State legislatures look at it all

25 and say, "We're keeping our electoral votes where we put them or we're shifting them."
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1 Andthatwasit.

2 Sowe wanted -- well, for that to work, Pence had to be willing to announce a

3 lweeksuspension.

4 Q And how would calling people to Washington on the 6th impact that strategy.

5 orthe ability or the willingness of Vice President Pence to make that decision?

6 A Isawitlessin termsof Pence and more in terms of the Senate and the

7 House,

8 Q And how would calling people to Washington --

° A Tobolster—

10 Q  --on the 6th impact what the Congress might do on the 6th?

un A Tobolster the Senators and House Members who werewillingto do

12 something that they thought was right, they knew was right, but it was going to take

13 some political courage. And to have people coming to show support would not to

14 intimidate - but would give ~ at all — but that it would show - that it wouldbolster the

15 politicians who seemed to think that was the right thing to do anyway.

16 Q  Twodays I'm sorry, not 2days. On the 22nd,so 4 daysafterthis

17 meeting, you gave an interview to a guy named Dave Zanda. Do you know who that is?

1 A Notoff the top. The name rings a bell. | don't remember the - oh, is he a

19 doctor?

2 Q Yes. He calls himself Or. Dave Zanda. |don't know if he'sa real doctor.

21 A He might bea medical doctor,forexample.

2 Q  Itappears that you may have been on the show more than once. You seem

23 tobe somewhatfamiliarwith him?

2% A I remember him, nice guy. No, he knows a doctor. | don't --

2 Q  Atthe very end of that, of that interview, so this is after the December 18th
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1 meeting, you talked about - Dr. Dave Zanda asked whathis audience could do. He

2 talked about how enthusiastic they were and that they would do anything for President

3 Trump. Andthen he asked you what you thought they could do.

a Doyou remember that, any partof thatdiscussion?

5 A Notspecifically.

6 Q And you said, "American patriots on January 4th, 5th, and 6th need to know

7 that they will not allow an election to be stolen and they need to let theirfeelings be

8 known. They should goto their State capitals or come to D.C., camp out on the mall,

9 andsoforth."

10 Youalsothen quoted John Locke and started talking about John Locke and the

11 social contract. And you said, If they" ~ meaning, | guess, government or

12 society “renege on the notion of free elections, then you, quote, ‘regain your right to

13 self-help justice.”

1 Doyou remembertalking about that?

15 A remember John Locke talking about it. | don't remember | remember

16 talking about that fundamental trade in our philosophy, the creation of constitutional

17 republics that were that that's part of what Locke describes.

18 Q And that if, in fact, that social contract is broken and there aren't free and

19 fairelections, then the other part of that contract shouldn't necessarily be held up either.

20 Thatis, that there could be self-help, what you calledself-help justice.

21 A Well, there can't be - I've never been a proponent of self-help justice in

22 regards to anything about an election, but | feel | emphasize I'm told | emphasize to the

23 point of beingtedious about how often we have to stay peaceful, how we have to stay

24 peaceful

ES However, it is I'm not saying self-help justice in terms of taking back an election
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1 or something, but that this is a huge violation of the social contract, a broken election.

2 Q  Soyoualso said at thevery end of that interview that, "We have to make it

3 clear to our politicians" -- and then you didn't finish that sentence. You said, “This can

4 all be resolved on January 6th." You told people they need to be prepared to make their

5 dissatisfaction known. You referenced goons, certain goons that might bring violence.

6 And you said be prepared, be prepared for violence.

7 Do you remember having that discussion?

8 A don't remember having a discussion. We definitely expected to be

9 attacked as had been - happened in so many cities and towns at that point.

10 In the few days before the election, | started noting that, in fact, somethingelse

11 might happen. But! did think that there was going to be a bunch of the other times

12 there had been things going on in D.C, antifa had been roughing up people in D.C., and

13 there had been lots of fights and stabbings and things like that.

1 So felt had to ~ I remember now the philosophy of the discussion that

15 felt] the philosophy of the discussion on the show, but explaining to people we don't

16 want to be violent, no violence, no violence. You have a right you can't ~ you know,

17 we're not saying people are going to if people show up and start attacking you, you

18 have to have - be prepared, you know, to defend you to, you know, not get beat up.

19 Im not saying you should just let get yourself beat up. But otherthan that, we want to

20 beaspeacefulaspossible.

21 That to me was the message | saidover and over. You can find some words

22 whereit'sjust part of that. But the message | said was telling people over and over

23 peace, peace, peace, peace. Don't let yourselfget beat up, but other than that peace.

2 Q Did you other than the - before January Sth when the guy from Michigan

25 came toyour hotel room and told you that he had 10,000 long guns stashed in D.C. and
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1 wasawaiting an order from you as to what to do, did you have any sense that there was

2 goingtobe violence at the Capitol on January 6th?

3 A Notreally. And he didn't tell me he had 10,000 long guns. He told me he

4 had 10,000 people coming with long guns.

5 Q Okay. Well

6 A Justtobea stickler.

7 a sure

8 A Whichis equally scary. And like | said, | thought that we -- | though he was

9 talking about a Beirut-ike scene where every streetcorner was going to be occupied by

10 somebody.

un Yeah. I'm sorry. So what was your question again? I'm sorry.

2 Q Did you expect there would be violence on January 6th?

1B A No, Idid not up until then. | really expected - | was so pleased with how

14 people behaved in the two rallies| had seen, how| hadnever seen, just like | said, such a

15 multicultural, loving, cool group of people. Everybody was super polite and respectful.

16 Q Were you involved in any meetingsordiscussions actually before | move

17 on, does anyone, Mrs. Murphy or anyone else, have any questions about December 18th

18 and that meeting?

19 Okay. Were you involved in any meetingsordiscussions about having people

20 come to Washington on January 6th, other than the comment that alluded to, but did

21 you have internaldiscussionswith General Flynn or anybody else associated with sort of

22 these election integrity efforts about trying to draw people to Washington on the 6th?

23 A Not specifically that recall, not specifically that | recall. 1 did ask | just

24 asked Carlito (ph), who was booking the jets then because his name was down, do you

25 remember anything about a plane, remember who flew some Latinos for America in at
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1 some point? He kindof vaguely remembered.

2 152d, "Do you remember anything like that around January 6th, bringing anybody

3 in?" And he said, "I would have to check my notes, but not at all. | can't remember

4 any plane coming in like that" But he saidif given direction, he can find it.

5 50, no, | don't recall 1 don't recall any specific conversations. But other - there:

6 mayhave been some incidental ones like, "hey, some people are coming in" kindof stuff,

7 butl don't remembera big plan.

8 Q And was talking more just generally about the idea of how are we going to

9 getsort of this — sort of along the lines what you described with the President and his.

10 tweet, trying to get people to come to Washington to make their voices heard?

u A Yes

2 Q Were you involved in any of that effort?

1B A No.

1 Q  Takea lookatexhibit 10.

15 A Waita second. Did you say that | said about the President's tweet? We

16 did not discuss anything like that in the Oval Office, and it was quite a surprise.

7 When | discovered later that had he tweeted that an hour afterwards, | always

18 wondered what was was there a connection that|missed? Then | had the Rudy

19 conversation which cleared it up.

2 What did you ask for, 107

21 Q  Exhibit10, yes.

2 This is a tweet of yours. ~The first page is a tweet from January 4th, and you

23 tweeteda link to the document that's behind it

2 Do you remember this document or this tweet?

ES A Not specifically. I'm retweetinga CD Media piece.
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1 Q What do you understand, what do you know about CD Media?

2 A There's a gentleman named Todd Wood, and | know that he's bought a

3 couple well, Todd Wood is a journalist and a publisher in Georgia

4 Q What's your relationship with Mr. Wood?

5 A We've meta few times. And he does - | respect his research quite a bit,

6 and his journalism is small but focused. For example, on the Georgia election stuff, he

7 followed those issues through on Georgia better than anyone else reporting. So sort of

8 tuned to him on that kindof as afavorto him. When | see a good story from him, I'l

9 tweetitout. He sends me all his stories, and | pick sort ofa quarterof them.

10 Q  Doyou know of - okay. I'l leaveitatthat.

un Do you recognize the document that's attached to your tweet? It's marked as.

12 108, exhibit 10A.

13 A I don't remember this. | remember this picture. | don't

14 remember who may | see who wrote this? "The Tipping Point,"is this purportedly.

15 thenan article in CD Media? Isthis what | tweeted?

16 Q That's my understanding, is that it was published by Todd Wood on his

17 website. It's called "Reclaiming a Superpower: Americans Prepare for War."

1 A Yes.
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1 4:23pm.)

2 ovI

3 Q  Doyou remember if you read it before you tweeted it out, i all?

4 A I don't rememberif | read it.

5 Q Ise on page 9, after describes, it goes on for 8 pages talking about the

6 claimsofelection fraud and foreign influence. And on page 9, it has a page at the top.

7 ltsays, "our choices," do you see that?

8 A Yes. No, havenever read this.

9 Q  Itsays, Our remaining options are (A) contingent election for U.S. President,

10 (8) accept all obvious corruption in U.S. government, or (C) war.

un A Yeah, that's inappropriate. | did not see that. Absolutely not. On --and

12 he was rejecting me only the plan we had. |didhear that there was a - | always

13 described itasa week. did become aware that the - sortof the official thing being,

14 discussed was 10 days somewhere in the process. But, no, | never knew that he rejected

15 that, but as an alternative. That was the only alternative we got.

16 Q Were you involved in any meetings or discussions aboutthe plans for the

17 joint sessionof Congress on January 6th?

1 A I wasin the Trump Hotel on, | believe, it was January 5th, the morning of

19 January Sth. There was a meeting -- however, there were two meetings that get

20 confused. You understand it was one evening. There is ~ in Trump Hotel, there is an

21 odd room on the ground floor that'satwo-story condominium where the swanky suites

22 are. Thatevening there was one meetingand by the way, Mike Lindell was not there.

23 Ihappen to have crossed paths. He was -- Mike Lindell. Mike Lindell went off to see

2 Balsinero. And it was on at that meeting since we were falselyreporting that. In the

25 morning, there was a meeting there and that | was in that meeting -- and that was
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1 some people, three Senators, and | know some people from the Houseaswell as some

2 delegates and ambassadors from other people from the Senate and House, as well as Don

3 Berlin (ph) and then some people ~ some people who to speak on our side speaking
a aboutthe election.

5 Q How did you come to be that meeting?

6 A think | wasa late addition. | think | just got told this morning, Hey, ths is

7 about to start, we are going to bring you. And some somebody came into contact with

5 me

5 Q  Doyou remember who?

10 A don't rememberhowthat came about.

n Q Do you remember which Senators were there?

12 A believe Ron Johnsonwas on the -- it was either there or on the phone. It

13 may have been two more there. | am not as current on my Senators. | used to know

14 themall. | don't these days.

15 Q Who were the presenters?

16 A Well, really Jim Penrose. And there was another government guy involved,

17 thatname Jeff. And jim Penrose | know had quite acareer at the NSA. In part, he

18 attributed to his -- he is an excellent briefer. Very,veryclear briefer. And there was

19 another guy named Jeff. 1am blocking his last name. | probably know it. And they

20 were the substance of the presentation. | think there may have been a third person in

21 that category of a scientist, but those were the main ones. Then there was Phil

22 Waldron. There was Sidney, myself. | think that was about it on that side. And then,

23 these political types in and around. And somewhere, | think there was a -- if I'm not

24 mistaken - we were on a video feed and some people may have been watching over in

25 the office.
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1 Q Mr. Waldron prepared a PowerPoint deck, probably a 30, 35-page

2 PowerPoint deck that he was showing at various places around Washington, and those

3 daysbefore the 6th. Do you recall whether he made his PowerPoint presentation this

4 January Sth meeting?

5 A I don't believe he did. He was not centric to the meeting. Like say, he is

6 the kind of guy withatie that you put up in front of other people with ties. But we are

7 the actual scientists there, and it was really ~ he did some talk. ~ And the same kind of

8 stuff he has talked about, he did a quick talk. But, no, it was centric on these two

9 scientists specific - well, on Jim Penrose and this other scientist, Jeff.

10 Q And was the purpose, to the extent you knew, wasthe purpose of the

11 meeting for these scientists to provide evidenceto the Members of Congress, or the

12 Senators who were going to be who would have the opportunity to object at the joint

13 session the following day?

14 A Yes, more broadly, yes. To explain, or explain why we doubted the

15 election, and why what everybody was saying about the debunking themselves had to be

16 debunked. That the debunking of our position were very superficial and not

17 appropriate. And the deeperquestionsaboutwhy we thought what we thought. And

18 sothat and theyre very sober, sort of scientific, straightforward.

1 Q You saidpreviously about this meeting that there was a ~ this presentations

20 phase. And then not too long into the meeting, it sort of became a strategy session. Is

21 that your recollection?

2 A Ithinkitis about half and half, or maybe 60/40. It was 60/40 presentation,

23 andthe people did a bunch of poking at it. Well, what about ths we've read? What

24 aboutthat? And these two fellows, they were very clear - to be honest, they were my

25 first choices to speak on January 6th. |thought January 6th was going to be Flynn,
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1 myself, and these two scientists. We could have explained in 30 minutes. And |

2 thought that was the whole point. | didn't think t was supposed to be a pep rally. But

3 those two guys are - 0, it was all centric on them, and they explained it, and they

4 debunked when people said, Well, what about this that we've read in The Washington

5 Post? Whataboutthat? They wereverygood at debunking them.

6 Q And then what was the strategy portion of the meeting? What did that

7 consistof?

8 A Canwe -- 40 percent, |will hit it just as soon as| run back. But the strategy

9 was

10 Q  Let'sgooff the record.

un [Discussion off the record.]

2 ov[I:

1B Q  Backonthe record. Sol think when we broke, we were - | was asking you

14 about the sort of strategy portion of this January Sth meeting.

15 A Oh, yes.

16 Q  Sowhat canyoutell me about howthatwent?

7 A Itwas really implementation of the Green Bay Sweep. Thatif the if

18 we if the Senators and House Members were convinced, and they didn't start

19 off there were a lotof objections, a lot of discussions. Like | say, it was 60 percent that

20 side, that the goal was to get to - if they were convinced, then they would, on

21 January 6th,| forget the legal terms, but it's what the Democrats -- a number of

22 Democratic people did on January 6th, 2017, sending up objectionsto the recognition of

23 electoral votes. They did not have Senators with them. | thought that there was a

2 small number - | would have left that I think | only found out later that there may have

25 been 140, 150 House Members, and like 12 Senators who were ready to go along with it
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1 all. And they were just going to object in making these objections to the recognition

2 from the stage that we had convinced them of. And they were noncommittal with us.

3 They were noncommittal with us. Like | didn't walk out - | would saypoker face with us.

4 Somebody observed the meeting who could ~ no one could characterize, it would be Don

5 Berlin. And understand he isa fellow well-respected on Capitol Hill. And there was

6 somebody who was a --| would designate as like an ambassador for Pence. And | was

7 told Pence, this person is going to leave this meeting when it's over and go directly back

8 toPenceandreport

9 Q  Doyou know who that person was?

10 A Iwas shown the person, maybe shook hands, but | didn't catch a name. A

11 male. Amiddie-agedmale,as recall. Not middle-aged. Younger. Much younger

12 guy. Anyway.

1B So even then -- oh, guess we left without me understanding. ~ Like I say, |

14 stepped out for about sometime in the middle of it and came back. It was just stuff |

15 had heard before. Sot was just implementing —that seeing if we could - whether

16 Senators who had an objection and would be willing to stand and object, and if they did

17 had we convinced enough that on January 6th, they would stand and object and follow

18 basically what people have tried to doin 2017. But it was not decided, because |

19 remember now | gota phone call and | may have mentioned this in the book - that it

20 was |didn't leave that meeting with a clear understanding of where they were coming

21 out, because they were so poker-faced and played thecards closer to vest. But gota

22 phone call that evening around 6 o'clock or 5:30. | seem to recall it was a woman. And

23 maybe it was woman all over in Capitol Hill who had been part of this, caling to say, We

24 aregoingforward. And it wasa bit ofa surprise because they had been so - no one had

25 come outand say, Gosh, you are right, this amount. ~ They were really poker-faced.
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1 Evidently, theyall went back and discussed it in Congress. People had been on the

2 phone, and people had been there. And then at some point, | heard there were 12

3 Senators, and| think 140 or 150 House Members ready to go along. And | heard that - |

4 actually heard that at some point well, that's what| heard. ~1also heard that Mike

5 Pence had been briefed like some for some reason, like 2:30 to 5:30 sticks in my mind,

6 and then he had ultimately come around and agreed. And |, specifically, | placed some

7 phone calls

8 Q Okay. Iwant to come back to that conversation or that information about

9 Vice President Pence. | want to ask, though, about generally about how this discussion

10 proceeded. Who was leading this discussion of the strategy and whatwas going to

11 happen the next day?

2 A Really, it was more — it was leaderless because we have a bunch of Senators

13 inthe room and some Congressmen, some House Members. So say it was being driven

14 bythem and their questions. | don't remember there being a specific leader to it.

15 They were questioning. It was them questioning these people until they ran out of

16 questions and objections. Andthe answers from Jim Penrose and Jeff, the scientist,

17 were soclear and convincing that that's the ~ that eventually became thegroup of

18 questions that dwindled out.

19 Q Well, but | understand your description of this, both today and previously,
20 was that there was this presentation, then a Q&A session, and then after that, it turned

21 intoabout 60/40, oreither 40 to 50 percent of the meeting was about strategy. And I'm

22 talking about that latter portion of the meeting, who was leading that discussion?

23 A don'tremember there's been a leader. | do believe Senator Johnson was

24 there and was speaking.

ES Q Who else was - the non-elected officials, who else was participating in that
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1 discussion?

2 A 1don't =I dont ~ it may have been more among thepoliticians themselves,

3 frankly, at that point

a Q  Wasityou? Wereyou participatingin that?

5 A No. Infact, stepped out and came back in sortof well nto that. Maybe

6 with 10 or 15 percentofthe meeting left. That's not my bailiwick. ~My bailiwick is the

7 Jim Penrose and Jeff, the scientist suff.

5 Q Right. How about Mr. Waldron? Mr. Waldron, was he helping guide that

9 discussion and talk about what the options would be for the following day?

10 A What remember at some pointwas that events had became discussions,

11 mostly amongst the politcal figures with some sort of chiming in from guys ike Phil,

12 chiming in from the other people there. Maybe Sidney, maybe Phil, or something. |

13 don't specifically rememberthat Sidney, but it was at some point became a lot of

14 discussion among them with a bunch of with the other people there to sort of answer a

15 question when asked.

16 Q Was there discussion about the Vice President's role when you were in the

17 strategy portion of the meeting, discussion about theVice President's role at the joint

18 session?

19 A I don't remember it specifically, but it had - it had to have been discussed.

20 AndlikeIsaid, Pence's guy was in the meeting.

2 Q Was there any discussion about the - what the outcomeofthe joint session,
22 or this plan was supposed to be in terms ofwhether the Vice President was going to

23 declare that the proceeding was suspended fora week or 10 days, or whether he was

24 going to accept certain votes or not? Or was there any discussion about what those

25 options looked like for January 6th?
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1 A Yes, that it was — that the option was for him to suspend for a week, and

2 then given the legislature's time to spend on what they call hearings like happened in

3 Maricopa. Justdo2 or3 days of hearings, reprint the electoral votes. | thought we

4 were always talking about a week. Somewhere in the process, | became aware of

5 10days. | don't remember if that was where | became aware; if maybe it was after the

6 whole mess. Butitwas - they - the discussionwasthat whether- if they raised these

7 objections, and Pence — that the plan would be that - they would raise these objections,

8 and ultimately, if it worked, that Pence would say, this is ~ needs another week of study,

9 andsetit up for the legislatures to go and then make whatever decision that they wanted

10 tomake. And,again, that was spoken of - | don't recall if it was spoken of in that

11 meeting, but General Flynn and| sure spoke enough of ike, We are fine. Whatever the

12 State legislatures decide, give them another look at it.

1B Q Yeah. Yeah. Igotthat. Butwho presented at this meeting to the

14 Senators and Members of Congress and their staffs and the Vice President's delegate that

15 this notion that that's the plan, we are going to ask for 7 to 10 days?

16 A Idon't remember. Normally | remember. | have really good memories of

17 meetings. Butin this case, it was like | was tuned into the discussion of the evidence.

18 Andatsome point, | drifted out because I thought it became now is the time for the

19 lawyers and the politicians to figure out what tis they're going to do with us. Andthe

20 other people in the room to answer questions, | stepped out, and | came back. It

21 seemed like the 10 or 15 minutes left in the meeting, just people summarizing. So |

22 can'treally tell you how that developed. But | would imagine Don Berlin would have a

23 veryclearaswellas anyone. He is the one name | remember that - well, who was,

24 probably observing from that point of view.

2 ovI:
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1 Q Do yourememberany discussion and | apologizeifyoualreadyasked

2 this but if 'm understanding you right, this is January Sth, correct?

3 A lbelieve so.

a Q And do you remember any discussion about whether there would be people

5 present outside of the Capitol

6 A No.

7 Q during the certification?

8 A No.

° Q You don'tremember any discussion about whether there would be people

10 from the rally marching? There is no discussion about what impact protesters would

11 have f they were present at the timeof the certification?

2 A Correct. Therewasno thatwasn't — thatwasn't ~ thatwas a completely

13 separate track, guess, in our lives. We were thinking of it this way: People were

14 coming to the Capitol anyway. | mean we - so, no, there was no discussion of the

15 crowds that | caught that of the crowds in the during the process.

16 Q And what | mean, | don't want to limit in terms of what discussion there

17 might have been in the sense that was there even mention of, Oh - would there have

18 been mention in the sense of - to the extent that anybody gets cold feet, or to the extent

19 that you're on the fence, people would be outside, cheering for you, supporting you,
20 there wasnodiscussion about

2 A No.

2 Q the presenceof people?

2 A No

2 a okay.

2 A That was nota part of the plan. | mean, like the plan was the legal Green
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1 GaySweepthatwe were talking about
2 Q No, I understand. |just was curious if there was any discussion or planning

3 forthe fact that povle woudbethere?
a A 1 did not hear much of that.

5 oI
. Toke alook atest 11, Andi think you sled this usta few minutes
7 ago that this was in your book. This is a brief discussion ofa portion of that meeting and

© theinteractionwitthedelegatefo VicPresidentPence. Dae this ok aifar?
9 A This looks familiar.

10 Q And this is the same meeting we've just been talking about?

u A Yes uty recollection wasth rumber 230 and Shows, Samaybe got
12 to maybe -- so it was -- so | was confirmed at 3:30 that Pence was solved in.

13 Q What did you meanbythat?

A That somebody rom his afc hadrelayed ~ think may have forget
15 who called me. | seem to remember a woman, but maybe I'm -- | don't know why they

16 felt the need to call me. It was kind of funny. But that Pence had heard out the person

17 for some time, a couple of ourso something, and the agreed that thi was something
18 that we are going to do. It was the right thing to do.

19 Q Meaning asfor the 7-day suspension?

20 A If -- well, | suppose it comes down to the -- how the objection process runs in

2a the Congress. But if 140 congressional House Members stand up and a dozen Senators

22 stand up and they don't give up -- I'm not sureif -- | would have to look at 1887 Electoral

23 Act of what it says then happens eventually. | don't know how it gets resolved. So, but

24 yeah | was that -- my understanding was aftera coupleof hours, Pence was fully on

25 board. And then gotacll ater that evering tht he hd, thin, pulled out. 1 yesh.
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1 Well, heard Ithink that happened that evening, but it wasn't definitive or something.

2 ltwasn'tclear.

3 Q  Sowho did you hear from at or around 3:30that Vice President was solidly

4 there?

5 AI don't remember, because | went up fora nap, and somebody woke me up.

6 Ithink that was the woman. There was a woman that I'm not --wasn't used to calling,

7 butitwas a woman in this process maybe who had gotten involved either from Congress.

8 orfrom the White House. But somebody called, and | think it was a female who |

9 didn't who was not probably the only time that personevercalled me, called me to

10 tell me that on the House phone. Sothey didn't have my cell phone number. | just had

11 mywork because it woke me upfroma nap.

2 Q  Doyou know why the person was calling you to tell you that?

13 A Iguess they felt like | was part of the team, and they were keeping me.

14 informed or something.

5 Q Okay. And you found out subsequently that Vice President Pence was not

16 onboard with the plan?

7 A 1did hear that later, or late that evening. | believe| heard that, but didn't

18 know whether it was - I didn't accept it as final, or didn't | may not have thought it was.

19 completely final.

2 Q Who was it who called you later in the evening or told you later in the

21 evening that the Vice President was not necessarily agreeing to proceed with this plan

22 that had been laid out?

23 A Idon't remember. | don't remember.

2% Q Excuse me, me was it the same woman who woke you from your nap.

2 A really don't remember. 1 really don't,[E+would tei youn
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1 knew. just remember vaguely blurring with that that evening, and that there had been

2 sortofapullback. |didn't know if it was a decisive pullback or not, | suppose.

3 Q That night, did you attend the rally on Freedom Plaza?

a A Idon't have ais that - a lot of the rallies blend in, but| know| never spoke

5 with Freedom Plaza some - several times.

s Q Did you speak ata rally the night before January 6th?

7 A Yes

8 Q And General Flynn did as well?

9 A Yeah, kind of gave a quick introduction, as | recall or maybe not. No,

10 maybe spoke alittle more. Yes. Itwasa Ido remember it wasn't ~ it was sol was

11 pulled up. Iwas notas prepared as| might have been.

2 Q Doyou remember having any discussions with General Flynn in the days

13 leading up to January 6th about the plan that we were just talking about as to how the

14 joint session was supposed to go, or hopefully would go?

15 A Notwith General Flynn. He was more talking to Sidney and that side, but it

16 is more like when we met and talked, we stayed in tune with each other, but there wasn't

17 heavy discussions between us. | do rememberwe talked at some point about — but this

18 was maybe inlate November about what is the road to - just making sure we were

19 calibrated. And he said, on everything, we always have to have moral high ground.

20 We donot engage inviolence. We have to make sure these people do not engage in

21 violence. Itis all about making sure that our side always has the moral high ground,

22 whichis hard, given how much information dominance the other side has is what he said.

3 Q Well, and | was referring not to the potential for violence on the th, but to

24 the plan regarding what was supposed to happen within the joint session, that is, the Vice

25 President seeking a 7-day suspension. Did you ever talk about that with General Flynn
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1 that that was the operative plan that you were hoping to be able to implement?

2 A I don't remembera specific conversation. It was a conversation with him

3 aboutthat. That understood him to be on the samepage and part of the same

4 planning circle through Sidney and such. That everybody was attuned to that idea.

5 Q  Doyou know if General Flynn was in touch with the President on

6 January 5th?

7 A Iwas surprised - well, no, | do not know that he was. Itwould be a

8 surprise tome orif he was.

9 Q  Soltakeit he never told you that he had communicated with the President

10 thatday?

un A He wouldn't have told me something like that.

2 Q  Sothere were -- I'm sorry?

13 A Well, one doesn't share something like that in general. | was -- you know, |

14 would never have spoken about the December 18th meeting, and then, | had been

15 reading about itn The New York Times 24 hours later. So | came out and wrote what

16 really happened. So it would be unlike Mikeif he had a phone call with the President to

17 shareitwith meor share it with anybody.

18 Q Even ona matter that you had been working together on and actually met

19 with the President on, you would still be surprised that he would -~ you would expect him

20 not to share further information he had on that topic with you?

21 A Yes.

2 Q There were phone calls between Mike Flynn and the White House on

23 January Sth. Do you~ well | guess you don't know if those were with the President?

2% A No, don't have any knowledge of them.

2 Q And you don't know the substance ofthe calls?
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1 A No.

2 Q Are you aware of any communications between Mike Flynn and President

3 Trump between the December 18th meeting andthe January 6th?

a A Im notawareofany.

5 Q Did you have any communications with the President after December 18th?

6 A No.

7 Q Were you at the Willard Hotel at any point on the 5th?

8 A Iwalked over | was over at the Willard. My memories are a bit vague. |

9 thinkit was that first few daysof January. And when | wentover one day on the 12th

10 floor, I think there was a big room with a bunch of - | called the folks from

11 Oshkosh the people comingin. And just people | didn't know, but these different

12 groups. But they wanted me to come over. | found out | found out as | was leaving,

13 that Rudy was staying on the 7th, I think. And they didn't know about each other, and

14 there was some kindofscuffle or something with security guards. The security guards

15 from one group got it on with security guards from another and stuff like that, because

16 they did not know about each other. Or somebody got it on with the hotel security.

17 guards or something.

18 But they were both there, but they weren't staying with each other. And | did

19 not know Rudy was there until about 10:00, or even January 6th. |thought he had been

20 overatthe that's when | found out Rudy was there. And | think that was a

21 couple 50, ves, | was over - think | wasover a few days before. | met some people

22 onthe top floor, and I was over on the 6th floor on the night of the 6th to see at Rudy's

23 request.

2 Q  Soyou weren't part of any meetings over there on the Sth with anybody

25 whowas working on this sortofelection effort?
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1 A No. No, there was no, the people on the Sth that | remember was

2 a-therewasa- there was a big crowd, a big party almost. There werea lot of people

3 like spring not spring break, but and thatwas the 12th floor. And it wasn't really

4 workbeing done. But they were unarmed. There were people like Alex Jones, | think,

5 setupthere. And stuff ike that was going on up there, but not ~ just as said, there are

6 people coming in who were groups coming in with leaders who were positioning

7 themselves as sort of on the inside loop, and there was a lot of that kind of suff, think,

8 goingon. Maybe people saying, Oh, I'm really embedded in the process who maybe

9 weren't so embedded.

10 Q  Unheh,

un A Sol was just passing Rudy Giuliani in the elevator and | were just taking

12 the elevator up I'm not making that up. But there were people who are very much

13 trying to sort of present themselves as inside the group. My understanding was it was

14 completely unrelated that Rudy ends up being at the same hotel. | don't know why he

15 moved him there.

16 Q How about Roger Stone? Do you know Roger Stone?

7 A know him. knowhim.

1s Q Did you see him on the Sth or the 6th?

1 A Imean, [know him that we have interacted. We meet at conferences. He

20 have hada couple meals. He -1 remember him being around. 1 don't remember if

21 interacted with him then.

2 Q Beingaround on one ofthose 2 days, the Sth or the 6th?

2 A Yes,I don't remember which day | saw him. | know | saw him somewhere.

2 Q How about Steve Bannon? Did you see him at the Willard oneither the 5th

2 orthesth?
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1 A No,Ididnot. I~ other than that one time | saw Bannon at his house, |

2 neverbeenin his presence. But| don't know.

3 Q How about John Eastman? Have you ever met John Eastman?

4 A The only — I met John Eastman on the night of the 6th when | went over at

5 Rudy's request

6 Q Why don't we - takinga lttle out of order chronologically, but tell me

7 what - when Rudy requested that you come see him on the 6th?

8 A lunderstand - recall it was about 10:30 at night. And he called -- I got a

9 phonecall that the mayor wants you over at the Willard. And, oh, it was for Waldron.

10 And he said, The mayor wants towalk through what you weretalking about before. And

11 Iwentover. Soitwas like 10:30 or 10 o'clockat night on I got the call. So lam over

12 about 10:30at the Willard.

1B Q And did Mr. Waldron explain what it was that he wanted you to talk to the

14 mayorabout? You said the things you talked about before.

15 A He wanted me to walk through the --what | walked through in the Oval

16 office. And he had wanted to walk through that idea. Well, he -- maybe it was all in

17 thelines of- themayor wanted us to make sure maybe - somewhere between the

18 mayor wanted to seeuswalk through all the information and make sure nothing has

19 been missed. Somewhere between that assertion and he wants you to walk through the

20 December 18th again. It was something about me come over and walk through

21 something again, and Rudy making sure nothing had been missedorsomething.

2 Q And you went over to the Willard, and did you meet with Mayor Giuliani?

23 A Yes.

2% Q For how long?

2 A Idon't believe it was long. It was about an hour. There was a party going
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1 on kind ofa roundtable. Rudy, Katherine Friess, Mike Tremarco. The guy called The

2 Commishin the book. |assume you will figure out who The Commish is.

3 Q Bernie Kerik?

a A Yeah, that would be a good guess. John Eastman. There was a fellow |

5 didn'tknow. | couldn't have told you his name, but given subsequent events, think that

6 wasloe Oltmann. Joe Oltmann. But that was not | don't know if | if he registered

7 asJoe Oltmannatthe timeatthe table.

8 Q And what wasgoing on within the - was the party that you referenced, was

9 that within Giuliani's suite or somewhere else at the Willard?

10 A No, the party was up on the 12th floor, and that wasbefore January 6th.

11 That wasa couple days early. It had a party atmosphere. | would say nota

12 party-party, but people are excited excited to be there. Rudy's suite was sober, and

13 there were - there was like a living room, TV on, and some people sitting quietly over

14 there watching the TV. | don't remember who they were. But they were not part of

15 thediscussion. They were more like the support people or something. They were not

16 partofthe discussionatthe table.

7 Q And the discussion you talked about is the discussion that you ended up

18 having,or was there some ongoing discussion when you arrived amongst these people?

19 A think

2 Q That's a terrible question. Let me ask it differently. What was going on

21 whenyou gotto the suite? What were the folks you ticked off? You mentioned five

22 different names, and then Mr. Oltmann as a sixth, a potential Mr. Oltmann. What was

23 everybody doing when you got there?

2 A Ibelieve we kind of gathered at the table. | don't remember precisely what

25 people were doing, but | know we allsortof gathered at the table within a few minutes of
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1 me getting there, lie, maybe they had been off. So you might think that it was like,

2 maybe twasn'tso bifurcated until | got there. It was a more general group. And then

3 oncelgot there, | was directed to the table, and some people came over and bifurcated

4 into one group havinga discussion, one group watching television and watching the

5 news.

s Q Was MariaRyan there?

7 A There were some females there that | didn't know, and | would not know

8 whothatis. Oh,is that Rudy's paramour or

° a ves

10 A I don't know if shewasthere. |was introduced to her onlya few months

11 ago when! met Rudy and for the first time since these events.

2 Q Okay. Sowhat happened once you got there and the group gathered at the

13 table?

14 A They said we'd like you towalk through what you were saying could be done

15 before byway of an investigation. And they and so, | walked through those I forget

16 if walked through these statements again. | walked through the statements from the

17 FBI and the Presidential I forget if | walked through that by way again. But | walked

18 through the explanation of there are three questions that need to be answered. Boom,

19 boom, boom. These are the choices. And where we sat in the Oval Office was| believe

20 in six counties with imaging hard drives, with small teams of four people from the DHS.

21 And that could have, in fact, be done in about 3 days. | walked - it probably took me 20

22 minutes to walk through it carefully, and what al that meant.

3 Q What happenedafter you walked throughthis, the same sort of scenario and

24 opposite that youhad talked about on the 18th?

2 A Itwas kind of funny because | was really frustrated by then. | had
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1 communicated thatin my book. | don't need to repeat that story, actually. And it was

2 thefirst time that they actually sort of put down their phone and listened to me. And

3 there was this long silence, but | wantto explain how quickly and easily this could be

4 done. Andif we don't do this, this country is going to be in a real problem, because

5 thereisat least half the country who don't buy thiselection. And |can tell younone of

6 usbuyit. | mean, noneofus atthe timethat the -- Trump believed it was stolen. Rudy

7 believed it wasstolen. Theyall knew it was stolen.

8 The only question is was it stolen in a way that could be unearthed and put

9 together and reassembled quickly? Noone had any doubts. We all believed - you

10 may think we are delusional, of course. We think that you folks are - | don't I don't

11 mean tobe disrespectful. You think the word "delusional," and | think you're just, you

12 know, looking at a mountain of evidence and say, Woo, we don't see anything. So we

13 will get past that someday. But that would be a really bad situation for the country.

14 And this needed to be resolved.

15 And so anyway, we walked through how quickly it could be done. | walked

16 throughitina very sober I actually got kind of pissed, and I think let him know it.

17 They had asked me, not 10:30 at night, they're al sitting there being happy, and then |

18 finally waited until everybody came to attention and stopped, andI said, | am not going to

19 talk until everyputs down the cell phones. Stop. And | walked through what| thought

20 was an obvious plan that was how a businessman would solve something. Get to the

21 answer. We got to get the - you see it, as| understand, get Trump in charge, get Trump

22 incharge. Itwasn't. Itwasgettothe answer. We've got to unearth the truth.

23 That-and| thought it made so much sense. | walked through it, and there was this

2 longsilence. And then, frankly, Bernie Kerik who always sits at the end and doesn't say

25 anything, until he says something, it was always really hard. He just said, Hmm. |
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1 forget what the words were. But itis like, Yeah, it sounds about right. ~ And everybody

2 atthe table started seeing logic of it and said, yeah, that does sound right. Boy, we

3 couldn't have gotten an answer ina few days. Wow, why don't we just do that? And

4 then so that's what happened at the table. And | think Eastman opined and different

5 people opined, butts sort of the table went around and around, like they thought it

6 wasagoodidea. Somewhere in there did say - anyway, Ill stop there.

7 Q When you say Eastman opined, do you remember what he shared?

8 A Idon't, but I remember that plan sounded -- like the logic of that plan

9 sounded good. I'm not saying they were saying, they were agreeing to do it now, but

10 theyall seemed to appreciate - that was the only option left. And then, actually, it was.

11 apretty sensible option. And but at some point, | told Rudy, | think it was as we were

12 abouttoleave, said if we I said to the President in the Oval Office that we really have

13 todo thisifyou're going to do it before January 6th. Once January 6th comes and goes,

14 and things are sent, it really would be a sore loser. And that's ~ | didn't tell him what he

15 could do, but always tell him that was my thoughts on it.

16 Q And did anyone express a contrary view that it wasn't too late to try and do

7 this?

18 A remember it more as a discussion of what the plan is. And like | would be

19 outside of the discussion ofifthey're going ahead to pull the triggeron it. But |did

20 seem to think that it seemed to be ~ it seemed to be sensible to people, except -

21 Mr. Driscoll. You meanafter January 6th? Because itis not January 6th. So

22 you're sayingafterallthis, everyone started and liked and figured outa role?

23 Mr. Bye. No, it was like, the sensibility of the plan seemed obvious, but Rudy

24 said, as) was parted - 50, Rudy says as we were parting, he said, You know, if only we had

25 another month, if only we had another month. ~ Because he saw the logic of the plan and
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1 realized we could have done it a month ago, and could have got an answer by Christmas.

2 Andinstead, they all blocked it. And now he seemed silent to see that actually as a

3 sense, but he was still saying regretfully - | mean, nobody signed off oniit. Everybody

4 sortof accepted it as beinga sensible plan. And I kind of - was figured it wasmy job to

5 explain that and then to leave from there, and they workit out. ~ But Rudy, as we were

6 sort getting up to leave said, Ifonly we had another month

7 And I wrote in my book, | the way things were running, they could

8 have-anyway. Sothat'swhat he said.  Sothat was indicated to me, they probably

9 weren'tgoingtodoit. There was no surprise that they weren't.

10 Q After this partof the discussion ended, were you asked to leave? Did you

11 stickaround foralittle bit longer? Did you voluntarily leave? Tell me what happened

12 afteryou made your presentation?

1B A don't remember being asked to leave. felt like the business was done,

14 andweall kind of stood up, andI left. Like | had been asked to come over and give an

15 explanation or something and give t. | think they could tell was a bit peevish

16 and -- because it was obviously a sensible plan, and they should have listened. But

17 because they're such a bunchof such arrogant lawyers, frankly, that they don't listen to

18 people who don't have a sheepskin until they're completely against the wall, and then

19 they open their minds. And it finally took Bernie Kerik saying, Hmm, makes sense. But

20 they werealllike, yeah, it does make sense. Yeah, | guess that does make sense. And

21 then Rudyis saying, but only we only had another month. Sorry, | sound peeved, but

22 that's really| - what thought.

23 Q Okay. Ifyou look at exhibits 12 and 13, let me just start with 12, | guess; 13

24 isone that givesus the timing on it. But this is a text message involvingSteve Bannon.

25 Andhe's he says at the beginning, Call me. Just off with Trump. ~ And then asked is



199

1 Patrick Byres sorry, its a typo - with Rudy?

2 A Noanswer.

3 Q And he is trying to figure out whether you're with Mayor Giuliani. Maria

4 wouldn't confirm. That's Maria Ryan. And then the person responds, She just wrote

5 back. He was, butl asked him toleave.

6 A Hmm.

7 Q  Andif you go to 13, that's the text message between the person who was

8 texting Mr. Bannon and Ms. Ryan. At 11:27 p.m, Steve asked if the mayor's with Patrick

9B. Hewas, butl asked him toleave. So do you first, do you have any idea or do you

10 know how Mr. Bannon knew that you were or -- why he was questioning whether you

11 were meetingwith the Mayor Giuliani?

2 A Yeah

1B Q You suggest from this that it came up in the conversation with the

14 President?

15 A Yes.

16 Q And do you know -- did the President know that you were meeting with

17 Rudy Giuliani?

1 A No,no, I don't no, the only thing about what the President knew, |

19 indicated earlier that my understanding, since like October of 2020, people were letting.

20 me know that Steve Bannon was going around town trying to turn - Byres an idiot,

21 Byme'sanidiot. Getout. Don'tlike, don't listen to Bye kind of stuff. Soldon't

22 know, because, like, the first too many | heard that he knew me was this, it was, it was

23 super--he was - anyway.

2% Sol don't know if - this is exactly the impression that I've been - other - many.

25 people have told me that Steve Bannon spends all this time doing this and trying to do it
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1 topeoplein Washington. Byme'sanidiot. Don't talkto him. Keep away from him.

2 Q Okay. Ijust~it looks as if Mr. Bannon was on the phone with President

3 Trump

a A Itisasurprise. Thisisatotal surprise.

5 Q Okay. And he asked whether you're with Rudy Giuliani. ~ So, but you don't

6 knowhow the President would have known that you were meeting with Mr. Giuliani? Is

7 thatfairtosay? I meanit's possible Mr. Giuliani told him, but do you have any

8 knowledge on that?

9 A don't have any knowledge. | wouldn't agree that it's not totallyclearthat

10 Trump knew that, Thatits

un Q Agreed. Agreed.

2 A Itmay have could have been. | don't have any explanation for this.

1B Q Okey

1 A always heard that Steve Bannon was hovering in the background doing this

15 kindof thing. 1 heard from all 2 or 3 months.

16 a okay.

7 EE. oon har?

18 Mr. Bye. Telling people, Byrne's an idiot, stay away from Byrne, don't talk to

19 Bymeandsuch. His friends have told me he's very jealous, is what his friends tell me.

20 And that's what this s all about.

21 ovI:

2 Q Okay. And then Ms. Ryan says that you were there, but they asked you to

23 leave. That doesn't sound like an accurate representation, you know, based on your

2 account?

ES A Howl remember itis we sort of finished what we discussed. Maybe some
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1 ofitcame up or whatever. |felt like we had discussed everything fully. There was

2 nothing else. | was probably alittle peeved, and | got up and | - but anyway, it was a

3 pleasant goodbye. | don't recall anyone asking me to leave. | feel like we discussed

4 everything that needed to be discussed with me.

5 Q You were summoned, you came, you answered their questions, and then

6 youleft?

7 A Yes.

8 Q While you were there, did you ask Mr. Giuliani to try and get you a pardon?

° A Notauite. |know that that's come out. When I got up to leave, |

10 said -- when | cameback from Indonesia - this sort of gets into the stuff. Anyway.

11 When came back from Indonesia, something was said about getting me a pardon. And

12 he said something like | hadn't thought of this, but he said as the President's private

13 attorney,| have to think about the appropriateness of discussing it with you or bringing it

14 upwith himornot. Sohe just shutit down. My understanding was don't talk to him

15 aboutit. Itwasn'tabigdealtome. Ithad been offered tome, and said initially,

16 don'treally care aboutit. But -- so anyway, yes.

7 Q  I'msorry. 1am going to have to have you go over that again because |

18 didn't get the sequence and the timing and the Indonesia. On the night of January 6th,

19 did you ask Mr. Giuliani to see if he can get you a pardon?

2 A Notquite. Isaid that when 1 said to him, that when | came back -- |

21 came back -- when they asked me to come back from Indonesia, there was something

22 abouta pardon had been mentioned.

zn Q Okay. And were you - by that, were you suggesting that maybe you would

24 like to reopen that discussion?

2 A Iwas maybe suggestingit. Itis okay. Itis okay.
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1 Anyway, so |was bringing it up, ata pace as | walked out the door and literally

2 stood and he said this thing to me about if we only had another month. ~ Ronnie smiled

3 andshook his hand. Isaid,| literally was like putting on my coat, and I said, You know,

4 something was mentioned to me, but when | came back from Indonesia about a pardon.

5 Anything about that? And he is like, Well, I got to think about when it will be

6 appropriate to have this discussion or to discuss this with the President, or something like

7 that.

8 I. 5.2 pardon for what

9 Mr. Byme. For legacyof a misspent youth,IN

10 ovIE:

un Q  Sowhen you raised the topic, were you for -

2 A Wella pardon for | bribed Hilary Clinton $18 million. It's one of the things

13 Igotto use you know about this, right? So you guys knowall about this.

1 Q  1just want to understand when you raised the - when you sort of

15 backhandedly raised this issue with Giuliani, were you suggesting that, Hey, maybe Id like

16 torevisit that issueof the pardon? Was that your point in raising it?

7 A Im not sure why raisedit. | knew that | felt some unease because| had

18 bribed Hilary Clinton 18 million bucks, as well as lots of other things. As well as things

19 that gobackyears that you probably don't know about. So-- soit seemed like a

20 reasonable time if | were ever going to bring that up. But overwhelmingly, it would be

21 thebribery of Hillary Clinton and setting up the Russian collusion delusion, which | did

22 bothofthose. Well,I assume you —but you at least have read my account ont.

23 Maybe you think I'm all delusional. AndI said the deep state had me set up Hillary

24 Clinton fora $18 million bribe. The deep state had me set upHillaryClinton for a

25 $18 million bribe. Il say this underoath: They had me construct the early stages of
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1 the Russian collusion delusion sting. And I setup the deep state on a rape and murder

2 sting. Andidid that because in 2006, the Senate Judiciary Chairman Specter told me to

3 investigate the Federal Government. | assume you've read all that stuff in Deep

4 Capture.

5 Q  Sothat's what you had in mind whenyou brought the topicupwith Mr.

6 Giuliani?

7 A Yes

8 Q Did it have anything to do with the January with the 2020 election and the

9 post-election activities that you were involved in?

10 A No. The itall had been brought up with me when | was in Indonesia.

11 Andlwas saying, | don't want to come back. And | was being told | had to come back.

12 And one of the things that was mentioned to me was that there would be a pardon

13 before you. Isaid|-notonlydolwanta pardon, but | don't need think | need a

14 pardon. Butlam not sure |wanta pardon. But!didn'tthink | wasever coming back.

15 And was told, Look, you guys are going to arrest me or something when | come back.

16 They said, No, we're not we're not - Iget these funny messages.

7 One of them was we don't care thatyou are in such and such a village, we can |

18 have no electronics in this nothing place village. | got a message saying, it doesn't

19 matterthat you are in such a such a village in Indonesia. We cankill you there. We

20 can kill you anywhere you want. You can't run from us. You got to come back.

21 Q Were you aware that Mr. Giuliani wasentertaining pardon requests that

22 nightat the Willard?

23 A Iwasnot. Andi was not making the mental distinction between the

24 personal attorney and the official attorney. | was just not making that distinction.

ES Q  152id1 had skippedover some stuf to get to the nighttime meeting, but |
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1 think I'm going to sort of leave it at that.

2 I,co you want to - before we move on to that, is there ~ no? |don't

3 see Mrs. Murphys stil on. Mrs. Murphy, do you have any questions on any of these

4 issues?

5 Mrs. Murphy. No, I don't tink so. Thanks

6 EE Okay. Thankyou.

7 ovI.

5 Q Yeah, so, I'm sorry this is going to feel a litle bit skipping around

5 A Sue

10 Q  —butljust want to go back in time a ltl bit. In December of 2020, do you

11 remember giving an interview? | think t was a show, maybe a podcast called

12 Information Operation with L. Todd Wood?

3 A That's Todd Wood - | don't remember that, but that's the Todd Wood from

18 thew

15 Q That we were talking earlier? During the interview | don't know - | know.

16 yougive alot of interviews, sof you don't remember it but you specifically mentioned

17 the fact the RNC had raised $200 million but hadn't spent any of it on - I'm paraphrasing

18 what you said, but basically that they hadn't spent any of it on the election. And you

19 said something to the effect of do not give a penny to them, they're a bunch socialites,
20 they don't care if Trump loses. If it gets played off as a two, they want to distance

21 themselves. Don't give another dollar tothe RNC. Its heinous that they're raising
22 money off it, and not a dollar is coming through to help. Can you tell me what you

23 meantby that?

2 A Wasthat after Christmas? What was the date?

2 Q Sothis was December 6th, 2020.
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1 A Wow. Iwas--2020, that was I had formed that impression early. |

2 really gota vivid impression of that. As these months went on - 50 as you know, | don't

3 consider myself a Republican. Although, I'm starting to say this new term, Frederick

4 Douglass is a Republican. And it was sort of my first exposure in the long time, the

5 Republican infrastructure. And | guess started to see them just like | know you

6 Democrats see them asa bunch of plutocrats, especially when | got down to Mar-a-Lago

7 trying to get another interaction with the President.

8 And | got really fed up with the Republican Party. And my understanding became

9 ultimately they raised $300 million and did nothing with it. 1 know| had said that

10 publicly many times. And somebody from the RNC says, Well, we did do something.

11 We had the legislative push over the last 2 years, and we did this electoral integrity stuff

12 inlotsofdifferent States. And, yeah,| mean that, but none of their money — well, that

13 must have cost something, but none of their money flowed into anyof these kinds of

14 efforts.

15 Q When you say these kind of efforts, what do you mean?

16 A The kinds of things that we were doing. ~The kinds of things that ~ flying

17 people around and putting people up in front of hearings in a State senate somewhere.

18 Andall that kind of stuff they would have nothing to do with. ~ Sending Phil Waldron to

19 Michigan to get in front ofa bunch of State senators and explain what we thought.

2 Q You suggested that people at that point in time give money to defending the

21 republic.org and citizensforfairelections.org. I'm going to come back to defending the

22 republic. Let's just table that fora moment. But who wascitizensforfairelections.org?

23 A lactually don't remember them or ever recommending them. Where did |

24 say, that was with L. Todd -

ES Q That wasin the interview. You literally said, don't give another dollar to
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1 the RN, give to defendingtherepublic.org,citizensforfairelections.org.

2 A I don't remembercitizensforfairelections. But if you reminded me of who

3 the people were, that's probably who | would know.

a Q Myquestion was if youknew who the people were. ~ Sositting here today,

5 youcan't remember them? Were you involved with them?

s A don'tremembereven knowing that name.

7 Q Okay. Soif that's not an association that you remember participating in or

5 collaborating with or raising money for?

9 A Correct.

10 a okay.

n A don't even remember who - even using that in an interview.

2 Q Did you ever actually --a moment ago, I think you said you had

13 conversations with somebody, or somehow you had some idea what of the RNC was

14 spending the money on in terms of election integrity? Who told you that?

15 A About 5 months ago | was speaking in Florida to a bunch of ~ to a large

16 group, and | made that same claim. | said basically the same thing. ~ And somebody

17 who was the Republican county chair of such and such a county in Florida came up and

18 said no, no, no, the Party used you did use that money for something. We've put on

19 this election. You know, we've been involved in election integrity performed at the

20 State level over the last couple of years.

2 Q You said 5 months ago, 5 months ago from today or 5 months prior to the

2 interview day?

2 A Five months prior today. Like sometime earlier this year. And said the

24 samething. And some guy from the Republican establishment corrected me. And he

25 said, t's not fai to say we did nothing because it supported these general efforts we.
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1 made.

2 Q  OhIsee. Okay. Sobackin approximately February of 2022, somebody

3 corrected what you said. But at the time that you were saying it, when you were saying

4 the Republicans didn't spend any of the $200 millon, do you know how you knew that or

5 where you got that information?

s A Yeah - wel, | know that | remembered hearing it also down in Florida, but

7 that was several weeks later. Where | had heard it December 6th, | don't know. 1 just

5 rememberat some point | heard $100 milion, and then at some point several weeks

9 later, heard $200 million. And that's because in the Trump Hotel, as you would

10 imagine, there's various Republican RNC big shots floating around, they're sitting at the

11 bar, having pieces of chocolate cake, or something, and things like that.

2 1 don't remember who specifically gave me that, but | was hearing about this

13 rivers of money coming in. | was hearing rivers of money. | think | was including

14 myself that they were not spending it on anything that we — you know, just buying

15 somebodya plane ticket to Michigan.

16 Q Okay. Soisit fair to say that you heard about the $200 million - well let

17 mebackup. Doyou remember where you even got that number, the $200 millon?

15 A No, but remember at some point heard $100 million. At one point|

19 heard $200 million. At one point, maybe around Christmas, | heard $300 million. ~ And

20 justlike various Republican Party-type people is why | remember hearing that. And it

21 was my observation that noneofthat was ~ they didn't tell me none of this makes sense.

22 Itwas my observation that none of it was being spent in anything that | may have asked

23 a coupleoftimes like can - can the Republican Partypick this up, that up, fying some

24 people somewhere? | was always told they were just hands off.

ES Q  Doyou remember who you asked that of that the RNC pick upany of the tab.
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1 ofthe expenses that you were incurring?

2 A Idon't remember.

3 Q Howwould you have -

a A Imay have it to like Sidney or something.

s Q sidney

6 A Powell

7 Q Powell. And was it your understanding that she was asking somebody at

8 theRNC?

9 A Nother, but! don't remember who. But they were - you know,

10 somewhere between the Rudy camp, and all these people seemed to have dual ~ they'd

11 slide out of one camp and go to this party or something. So shewas just in that crowd,

12 orPhilwasjustin that crowd. And | was asking them to ask, and they were saying they

13 were getting no yeses from the Republicans.

1 Q  Solwantto make sure | understand. You'reat the Trump Hotel and you

15 overhear people talking about the rivers of money coming in. You hear the numbers,

16 $100 million, $200 million, at some point, $300 million. This is where you were getting
17 your information about how much the RNCis raising?

15 A No, not that overheard conversations. That | was meeting these people,

19 sitting at tables next to them, being introduced to this guy, that guy, here and there.

20 And this coming up in general discussions with me. Not that | was overhearing people

2 talking
2 Q  Gotit. Andlunderstand. Soyou're conversing with people, you're

23 hearing that the rivers of money are coming in. And then the not spending itis based on

24 attempts that you or others made on your behalf totry to get your election integrity
25 expenses covered, and they would not do that?
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1 A Oreven donotour election integrity here is something that we want to do

2 in~hereis something we want to doin Florida. Or here is something we want to doin

3 Texastoseeif they will support it. And getting word back that they don't or

4 something that is going in Texas that we think is a good idea. So canvassing efforts on

5 this or that to see if they have any interest. And | know that that has been said several

6 times, and we always have heard back no.

7 Q And just to clarify, when you say that we wanted to do, you and the

8 cyber-dolphins, or you and Ms. Powell and Mr. Giuliani?

9 A Ithink maybe, more generally, just, you know, we are hearing that Joe

10 Vaughn needs another $100,000, and -- wherever he lives, Georgia -- and at some point,

11 know that a couple of times he said, could someone reach out to the RNC whose raising

12 allthis money. And always heardback they had said no. So it was more like,

13 yeah there are these different grassroots-things starting that we had to start it up and

14 we were trying to feed.

15 a okay.

16 A And theywerenever joining in that.

7 Q  Andif| understood you, that was your understanding of the RNC not

18 spending money was from your perception that they weren't covering those expenses.

19 And then early in 2022, somebody in Florida said Oh, no, that's not fair and explained to

20 you some of what they paid for?

21 A Yes.

2 Q Okay. Sonow do want to turn to defending the republic. | think you've

23 called itDTR. Il callit that for short if that's okay just for time. When did you get

24 involved in that organization?

ES A OnMarchSth. Mike and Sidney both called me and said, would you move
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1 toFlorida and take over andhelpstand up DR.

2 Q  Andthat~

3 Mr. Driscoll. Could we go off the record for literally 30 seconds before we get

4 intothis.

s Ho
6 Discussion off the record.]
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1 [5:22p.m.)

2 ME. ve can go back on the record.

3 Mr. Driscoll. Ifyou could recall exactly what you told the U.S. Attorney's Office in

4 D.C.and repeat it the same way exactly —

5 Mr.Byme. It's easy whenyoutell the truth.

6 Mr. Driscoll. ~~ and do not deviate fora second and make at all an inconsistent

7 statement, please do that.

8 oyI:

9 Q Just to be clear, we might have very different questions. So rather than

10 volunteering a bunch of information that | may not want to ask, let measkquestions.

11 Andthenif it's outside the scope,if there'sa reason why there's an issue, just let me

12 know.

13 Amoment ago you said you got involved in March Sth. ~ But was that 20217

14 A 2021

15 a okay.

16 A That's when got invited. | got down there about the - really was kind of

17 surprised. And | but General Flynn asked me todo t. And so that meanta lot. And

18 it meant something thatSidneydid. We weren't on much terms at all, but at least the

19 terms that were there were friendly.

2 Q  Solet me go back fora second. Ms. Powell was running Defending the

21 Republic or in some form or fashion she was fundraising prior to Defending the Republic's

22 creation, whichwe have as December1, 2020.

2 Were you involved during that time period?

2 A No.

ES Q Okay. Had no conversations with her about Defending the Republic prior



12

1 toDecember1?

2 A That's correct, prior to them calling me on March Sth. It was kind ofa

3 backgroundthing.

a Like I say, Sidney and | were at a real distance anyway. She was cordial to me.

5 Buteven when we were living in the Trump Tower, she's off doing her thing. Maybe

6 once aweekwe're sitting together and catching up. But I'm not -- | was not in her inner

7 circle. We see we saw thatas one camp. That's not our camp.

8 Q Okay. Soyourinvolvement in Defending the Republic

9 A Would have been March Sth they called me. | went down there maybe

10 March12thto 15th. Wein a week had located an office, moved into by March 22nd.

un Sidney showed up. She was there and, Il just jump quickly - she was quite

12 sick, like bronchitis type sick. That had been going on for months. ~ And she stayed in

13 her hotel for all but 3 days, and she came 3 or4 days over those days she was there.

14 Anditwas not going well.

15 And so we all split up by April 6th. ~ And everybody walked out and left with her.

16 Q And there was an article where you were reported to have said that General

17 Flynn called you later that same day, on March Sth, and said your business experience

18 was needed with Defending the Republic in Florida? Is that correct?

19 A Yes, that's what it was about. You want me to tell you real quick what it

20 wasabout?

21 Q Uhhh

2 A She had so only kind of found this out as we went - but it was my general

23 impression that she had maybe - this had started with her saying something on a show

24 like Lou Dobbs or Rush Limbaugh. She said something on a show, like, we're raising

25 money, this and that.
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1 Money started pouring in. ~ It's not unusual, and I've been in this situation ten

2 timesin myife, people start companies, and there's a process you're supposed to follow.

3 You registerwith the secretaryof state. You get your organizational meeting, adopt

4 bylaws 1 mean a shareholders meeting, org meeting, bylaws, appoint a board of

5 directors. Theyappointa CEO, a CFO. The board passes resolutions that say we

6 authorize this CFO to go to a bank and open abankaccount.

7 And you really want to do all that. Alot of people start companies and they skip.

8 allthosestages. And they think I'l digit up. I'l excavate later. Every hour you save

9 yourself doing that costs you a hundred hours of excavation and getting it right.

10 I've been in that situation a number of times where I've stepped in, was asked to

11 stepintoasituationlike that. I've learned. Andthat's my understandingofwhat they

12 had, and that's my understanding of what they were asking me to come down and solve.

13 That's my understanding of what they were asking me to come down and solve.

1 And that's not --|mean, it's not — t's not ideal, but there's ways to resolve that

15 thatare - there's ways to solve that very cleanly. And the way you doit, you draw a

16 line. Andyou say here's the present. Everything from this moment, we fix the systems

17 and get totally clean, so every dollar coming in is properly accounted for.

1 And once you have that, you then go back to the beginning and you excavate the

19 beginning. Ifyou try to begin by excavating, you never sort of catch up to reality.

2 So that's what | thought | was going todo. | went down there. March 22nd we

21 started. And, okay, so now I've caught up. So that was what | was doing.

2 Q Sowhen General Flynn called you on March Sth, he and his brother, Joseph,

23 my understanding is, had been involved since December.

2% Did they speak with you about - did he, when he called you, did he mention

25 problems that they'd had since they'd been involved in December until the time that he
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1 wascalling youin March?

2 AI don't recall him mentioning problems. | think our common understanding

3 wasthatit was the situation | just described, that there would be someone who knew

4 howto run a business and organize a boardofdirectors andbank accounts and stuff

5 would come in and get tall set up. Do accounting software, personnel policies, just get

6 itorganized, and tum it intoa real business and step out.

7 Q What I'm trying to figure out s it sounds like Ms. Powell called you that day

8 onMarch 5th and General Flynn called you. Was there a difference in terms of

9 Ms. Powell saying, "Hey, we need you, come down," and General Flynn saying, "Hey, this.

10 thing really needs you becauseA, B, C, D"? Was there color that General Flynn gave you

11 that was above and beyond what Ms. Powell told you?

2 A No. The impression took from both of us - both of them - was that there

13 was personnel stuff going on. And | even gota call from one of Sidney's people.

14 Sidney has a number of young female attorneys around her.

15 And one of them called, | remember now, had called me the night before and had

16 said, “This is all melting down. We need you to come down. Blah, blah, blah." And|

17 hadsaid no.

1 And then Sidney called andI still hadn't said yes — the next day and then

19 General Flynn called.

2 Q Okay. And there was also public reporting that said in April -- maybe this is

21 what you were alluding to - many membersofthe staff and board resigned, including the

22 CFO, Robert Weaver. Were you aware of that?

23 A Yeah, |was partofall that.

2% Q  Isthat when you resigned?

2 A Yeah, we all resigned the same day.
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1 Q Okay. And Mr. Weaver currently wrote ina memo that he had, quote, "no

2 way of knowing the true financial position of Defending the Republic because some of its

3 bankaccounts wereofflimits even to him."

a Did you have any conversations with him about that?

5 A Yes. Ill walkyou through that quickly if you want

6 a okay.

7 A Andgohbackastep. My understanding was that there was some sort of

8 political - not political personal stuff and people were having squabbles and that they.

9 were asking me to come in and pour oil on troubled water. That's along with getting the

10 basics of a business set up. And thought that would be 2 months’ work and Id leave.

11 Andas| said, General Flynn said, "Can you make it to the end of July?" said, "Yes, si."

2 So that was the origin story. ~ But, again, | thought | was dealing with some sort of

13 personal squabbles. And | didn't know who was squabbling with whom.

1 Iwent down. We started March 22nd. So Ill just walk you through it in one.

15 without makingyou pullit out of me.

16 Isthat okay?

7 Mr. Driscoll. Yeah.

18 Mr. Bye. We still have the same explanation?

19 Mr. Driscoll. Yeah.

2 Mr. Bye. On Sidney's phone call, she had told me, "You won't have to worry

21 about money. There's 15 million in the tll that's come in."

2 And somewhere in there | developed this understanding, that there was - make

23 this Texas and this Florida ~ that when Sidney had gone on television and radio and said

24 we've started something, my understanding is checks had started coming in and people

25 didn't even know where to send them.
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1 And sometimes it's just people sending a few dollar bills in a little card or

2 something. And they were addressing the things like Sidney Powell, Dallas Texas; Sidney

3 Powell law firm, Dallas, Texas; you know, Escrow Account; Sidney Powell, Escrow

4 Account, Dallas, things like this.

5 And then it just sort of splashed into a numberofdifferent law firms - bank

6 account. Sidney had created one bank account at Wells Fargo, and we were relaunching

7 DIRin Florida and - or moving it and were going get thebankaccount here and move all

8 the money, the 15 million bucks.

° 1 got down there. ~ She told me, "Well, | may have misspoken. It was $12

10 million

un said, "Okay. Well, this what is we need to do. We need to pull all so we

12 need to getall this money scraped in here. And then we're going to move it from here

13 toa new bank account in Florida and start." And she said -- and leave enough behind to

14 settle whatever remaining debts.

15 And she said she had done this and scraped it all into Wells Fargo. AndIthink

16 that's when | asked, "So there's $15 million in Wells Fargo?" And she said something.

17 like, "Well it may bemorelike 12."

1 She had initially sent a million dollars to an operating account up in Rhode Island

19 that Mary Flynn, the motherofMichael and Joe, she was acting as controller. So she

20 had access to that million dollars to startpaying checks and buy plane tickets and such.

21 Sidney said move that, what's left of that half million, which was |think about

22 $500,000 or$600,000, down toa new account in Florida.

23 15aid okay, but we need what we need to do, the way you clean this, | gave her

2 the explanation | just gave you. We draw the line in the sand. We get everything fixed

25 as quickly as we can so everydolarthat comes in is buttoned downand in the right place
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1 andthe account, boom, boom, boom.

2 And when all that's good, which we can do very quickly, like in under a month, we

3 canthen go backto the beginning. And we'll excavate from the beginning.

4 “And what we need to do, Sidney, we need to go into any account that received

5 any money and we got to verify, scrape all the money together that is in here."

6 And, you know, and, to be honest, | told her if, like, your law firm escrow account

7 had several million dollars in it and it made $103.18ofinterest, we're then going to write

8 acheck for $103.18 from here to here and that's how you do this.

° So's it not optimal that we started off here so sloppy. But you want it so that if

10 weever stand up in front ofa judge, they can say --we can point to things like that and so

11 make clear we did everything possible to scrape it together and rectify it

2 And she said something weird like, "Well, you're going to get to audit this account

13 but not the other accounts.”

1 And said, "Squeeze me?" Like | didn't getit. Iwas, like -- | thought | wasn't

15 processing it right.

16 And at some point | said, "Sidney, it doesn't work that way. |sign letters to the

17 government. I'l have to sign you know, to the IRS. | don't get to tell the IRS you're

18 goingtoget tolook at this account. It doesn'tworkthat way."

19 But after like the second -- | didn't make a big fuss of it and | marked it down as,

20 gee, isn't this funny? Not the first time I've seen this. There's a world famous lawyer in

21 one area, | don't know whatherarea is, but she doesn't know, like, the basis of how a

22 corporation runs. And how a corporation is, there's a CEO, a CFO, a bank account. You

23 have maybe this is whyit's all so gummed up.

2% But you know what? Rob Weaver's going be here in an another two days and

25 Emily knew Rob Weaver and Emily had suggested we hire him as CFO. And I'l leave it to
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1 Roband well get it cleaned up and then we'll go back. He'll explain it to her how a

2 corporation runs. I really thought she just didn't understand how it worked.

3 And then Rob showed up, and he did a very credible job. | was very impressed.

4 He showed up, say, March 23rd. And by April 1st we were buttoned down. ~ He drew

5 the line March 30th or - how many days hath March, 30 or 31?

6 EE Thirty-one?

7 Mr. Bye. Thirty-one? He drew the line then, he worked very hard, and by

8 March 31st he said everything was buttoned down and everydollar that came in was

9 good. Andlsaidgreat. And he did avery good job.

10 Then he went back to talk to Sidney and said, "Okay, it's time that we start going,

11 digging up the past.” And she told him the same thing, excavating the same thing. And

12 then and like I say, she'd only been in like, 3 days out of 12 or 14 and | have to,

13 meaning, no disrespect to the marvelous Ms. Powell, our working styles were different.

1 And 1 will only | don't know how | can say this without it soundingdisrespectful,

15 but the quickest way to say itis if you've ever seen the movie, “The Devil Wears Prada."

16 ltwasthat. Itwas that. And Iwas kind of in shock.

1” ovIE:

18 Q I'm assuming you are referring to her as the Meryl Streep character and you

19 asthe Hathaway character?

2 A Well, everyone is the Hathaway character, everyone. And | thought it was

21 hilarious because here she'd asked me to come down anddothis. ~ Actually she was

22 differenttome. Butit was super unpleasant and no one ~ and it seemed to get worse

23 overthose 12 days.

2 And then therewas the last day | flew herto Texas. And | brought up this thing

25 about, you know, "Rob told me that you said this weird thing to her about that we don't
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1 gettolookat thisor that. | don't think you understand how it works."

2 And then she said something funny about, well, she's got problems, she's -- about

3 money and just take hera little bit to open up.

4 And then a couple of days later she sent this letter, which you probably know

5 about, that's been in the papers, the letter, saying, "I'm in charge. I'm in charge of this.

6 Andldon't care who you are, who this is and that. And |built this place. And | say

7 what happens here, boom, boom, boom, boom, boom, boom."

8 And actually, when | had agreed to come down, the people who had joined, had

9 joined on the condition and Sidney had agreed to it that she was not an executive and

10 notincharge. And thenat just at the last minute she asked if she could be on the board.

11 Andto honor her, respect her, we said - but | could tell there was such bad blood

12 betweenthemall. But! probably Ikind of let them down by telling them, okay, that

13 she couldbeon the board.

1 And then she kind of wrangled that into, aftera couple days, the chief legal

15 officer. And then she wrangled that into a letter that says, "I'm running this place. |

16 don't care what your titles are. | don't care this, that. | say what happens, boom,

17 boom, boom."

1 And so the next day, it was kind of funny because it wasn't like a big discussion.

19 Weallwentin. “Are you quitting?" "Yeah, I'm quitting," "Oh, yeah, yeah, we're all

20 there. Okay. We're all quitting.

21 "Solet's get everything cleaned up as well as we could by 5 o'clock today, just get

22 everything. And, Rob, | want you to write a memo that explains, ‘Sidney, you have

23 to" whatyou have todo. Whatever he wrote. And saying, "You have to have an

2 outside audit. You have to go back and do allthis and scrape all this money together

25 andaccount for it and report it to the IRS, boom, boom, boom."
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1 And that was — and we did -- we spent the day laying out carefully everything that

2 should be done and everyone walked out the door.

3 Q And soa moment ago - just want to make sure| have these people as

4 beinginvolved. You tell me if | missed anyone.

5 I've got Rob Weaver. | believe he's one of the co-founders of the Jericho March

6 thatyoutalked about earlier. I've got Emily Newman, Joseph Flynn, and - Joseph Flynn

7 was on the board of directors and Michael Flynn was an adviser?

8 A Yes.

9 Q  Isthere anyone else I'm missing?

10 A There was some at level, | mean, names that not - other people, | mean,

11 people who were helping set up computers. Well, Todd Sanders, Todd Sanders, that's

12 whenhewasin. And also some people like getting computers wired together and an

13 accountant named Mary something. | forget her last name. There are one or two

14 more but not - people who put computers together type stuff.

5 Q Understood. And soa moment ago think you alluded to this, your April

16 Sthdeparture. Yousenta resignation email. Itwas publicly reported that you wrote,

17 quote, a detailed - excuse me. You hinted at concerns about the organization's finances

18 and wrote, quote, "A detailed accounting of every donation that has come in to any bank

19 account must be made and subsequent flows accounted for."

2 Does that sound right?

21 A That sounds right.

2 Q Okay. Doyou know what happened to the donations that were made to

23 Defending the Republic?

2% A Well, I'l putit this way. I'l jump to the chase. | heard -- at the time|left,

25 lleft sort of 95 percent, because of the personal unpleasantness towards everybody,
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1 Defending the Republic, it wasn't yet registering for me. And it was after| left and sort

2 ofthought about ita bit got | wondered why I started noticing, my recollection, it

3 wasthis, as we had asked about the money thing, is when her unpleasantness had

4 increased, increased.

5 We thought, | thoughtshe just didn't understand how it worked. And that's why

6 Iwas going back, saying, "No, we're going to have to go back and get this account and

7 lookat these documents and such."

8 And sometime later in the day, she's pickinga fight about something else. |

9 wasn't connecting it. But she was and it started occurring to me.

10 ll add this. 1 don't know if any money was taken or not, but there's a very

11 simple way and | explained to the DOJ, you can find out in about 5 minutes, because what

12 happened sometime after left is | found out I was told that, oh, no, no, in just such and

13 suchaccount and alone $20 million came in. It was thecredit card account.

1 Well, I'm not sure. So just be aware that the - that information, who passed it to

15 me, I'm not sure the person is a hundred percent credible on it. But, anyway, if that's

16 true, what it meant was that there was probably, when you think of the personal checks

17 that came in and things like that and maybe big wires, maybe there was $25 or $30

18 million.

19 Soll you have to do, I told the DOJ, is you find out if hat Stripe account -it's

20 calleda Stripe account and if there was if $20 million had flown into that by the

21 middle of April, then - well ififonly, you know, $10 million had flown in and there was

22 some other check, then she's telling the truth. ~ And if more than $12 or $15 million

23 flowed into there, then somebody's making off with a bunch of money.

2 And, frankly, if she made off with a bunch of money, | can tell you my hypothesis

25 would be, and boom, boom, boom. laid it out.
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1 And | went to DOJ and explained that. ~ And they 1 know 10 days later and they

2 said Sidney Powell's cooperating with us. So | don't know, but it would take them 5

3 minutes tolookinto one account and find out.

a And | didhear that later in July of 2021 she published financials that said she had

5 takenin $12 million by July. So you now know everything | know.

6 Q know you weren't there that long, butto the extent that you spoke with

7 anyone who was there, did you ever actually see Defending the Republic pay for any

8 expenses related to election integrity issues?

9 A Well we're just getting going. ~ But, yeah, we started | mean, we started.

10 Wecutacheck. | mean, likeliterally we're setting up bank accounts and such. But

11 getting doing all the things, forming the board, having itgive resolutions, then authorize:

12 the CFOtogotoa bank, all that takes several days.

1B Yeah, they were - | mean, we were lining up and starting to meet with people,

14 liningup. There was defend -- defending Florida was one we gave angel money to. We

15 agreed and we talked about it at the board to give money, like, $2 million to Maricopa

16 andthings like - and some $500,000 checks.

7 That was all rescinded after weleft, and so | picked up the halfa million dollars.

18 Actually, | ended up picking up about five o six.

19 50, yeah, | mean, we were the ones there that were sincere about finding things to

20 do. Butlike literally we spent that 2 weeks getting bank accounts organized and chairs

21 and computers set up and starting to figure out how we were going to do what we do.

22 Okay? And so we were sincere about finding places to -- but not much got going before

23 like 1 was there 12 days and we all walked out the door.

2 Q Yeah, and do understand you had expenses. |think you leased office

25 space, and you were setting up staff. Sol understand there were expenses related to
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1 Defending the Republic. was talking about expenses that you actually outlaid related

2 toelection fraud or election integrity issues. And if | heard you, the one that you started

3 tosay Maricopa, you left, it got rescinded, and you ended up personally payingfor that?

4 A Ipaidabout yeah. Yeah. Well,yeah, roughly, that's roughly true. |

5 don't that's how it unfolded. That's - yeah, that's how it unfolded. I've said all that

6 publicly. I never clued in on the DTR portion where she initially had said that that

7 was that they would fund $2 million if an audit got going. But that's what really

8 happened and then they - she welched after we left.

° 1 did not and I've indicated it did not -- her focus seemed to be on defending the

10 Sidney Powell and it was about law cases involving her stuff. And that was another

11 observation, that she didn't seem as interested as we thought this was about was getting

12 allthisstarted. She was interested in lawyers that are defending the bar actions and

13 defending lawsuits and all that kind of stuff. So that was amongthe things that was

14 becoming clear tous.

5 Q  Sositting here today, are you actually aware of any funds thatDefendingthe

16 Republic paid to actually overturn the 2020 election?

7 A Well, we don't view it as overturning. We view it as challenging.

18 Q Challenging the 2020election?

19 A Okay. It's pretty hard for me to name any. | have heard ofa lttle bit. |

20 think she bought some billboards. She put up some billboards. | heard that she was

21 involved in the defense ofa few of the JG people. It looked like she put up some

22 billboardsa few places. | think onceortwice ~ I think once I've heard abouta donation

23 of several hundred thousand dollars to something. | couldn't name anything, but that's

uit

2 Q Isitfair to say that your understanding right now in terms of the $12 to $15
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1 million dollars that Defending the Republic made that you were aware of, that most of

2 that has not to your knowledge been spent on challenging the 2020 election?

3 A Well, I think that most of what's been spent has been spent on the lawsuits

4 thatare involved and the lawsuits that she's involved in.

5 Q  Ijustwant to be clear. The lawsuits that she's personally involved in or the

6 lawsuits that were brought to challenge the 2020elections?

7 A The lawsuits that were brought — oh, not well, the lawsuits | don't know

5 what Ithinkof them - I don't know what. But she had some very high she had

9 some very expensive lawyers. | was not | heard some astronomical figures about what

10 they were being paid. | brought it to try to find out and | was - told | wasn't going to get

1 toknowthat, So-

2 Q Andi want to be clear, because | don't want there to be confusion. The

13 lawyers that are defending her, like in the Dominion lawsuit, et cetera, or lawyers that

14 she hired to bring lawsuits to challenge the 2020 election?

15 A We did not see much of the latter. We did not see much of the latter

16 a okay.

7 A is whatis I'm saying or much interest in the latter. We saw a lot of the

18 former.

1 Q Okay. Sojusttobe clear, i's your understanding that a significant portion

20 ofthe funds went to lawsuits to defend her personally, not lawsuits that were brought to

21 challenge the 2020 election.

2 A Well I didn't know there being any lawsuits to challenge the 2020 election

23 after that initial stuff before January 6th. I'm not aware of there even being further

24 lawsuits from her. Sol don't want to walk into a trick question. Like we're not

ES Q No, no, that's a fair point. ~ Your understandingwas al that all of that
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1 tigation had been filed. | guess what I'm trying to get at is, what did you think the

2 money was being spent on? | mean, you said itgation. I'm trying to make it clear that

3 itwas not litigation challenging the 2020 election. It was her personal ligation that she

4 wasinvolvedin

5 A thought I got you I thought what the money was being gathered for

6 was todo everything ~ to do what The America Project is doing now. ~ And all - there

7 were discussions of things like the billboard campaign. There were discussions of things

8 todo. Butlwould say she was very tightfisted

9 And that's why she explained to me on that plane that had though do with her

10 being Scottish and Scottish people arevery tightfisted and just give me some time and I'l

11 get more comfortable of loosening the purse strings, or something, and which just

12 doesn't fit with my idea of the kindof answer an adult would give about how this

13 company's going to run,

1 Q Anda momentagothink you started tosay that what America Project did,

15 and that wasactually what | was going toask you about next.

16 Right after your resignation, it sounds like quite quickly afterward you launched a

17 new nonprofit with General Flynn and that's The America Project. Is that correct?

15 A Withina couple weeks, ves.

1 Q Withinacouple weeks. Okay.

2 A think we all kind of took a couple weeks off and then reformed and figured

21 outwhat we were going to do.

2 Q  Soitwasn'tin the works. It was not anticipated. It was in response to the

23 unexpected implosion of Defending the Republic?

2 A Yes

ES Q Okay. And do you know -Ibelieve you ended up funding the April 2021
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1 Arizona recount. And public reporting said that you contributed $3.25 million to that

2 effort. Isthat number correct?

3 A Well, we usually count General Flynn's 1.25 that came from America's Future

4 andwealso had | mean, that was at one stage. But there are other things that

5 happened. There were other things.

6 1 think the numbers, when it all totaled up, cameto about $5 million from my side

7 ofthe table. But that $5 million from my side of the table represents I think it came to

8 about $3 million from me and $2 million from —flowing through from donations to The

9 America Project.

10 Q Okay. thinkin the ~ maybe in the same article you told — well, the

11 reporter claimed that you said that you had spent nearly $12 million from your own

12 fortune on efforts to expose what you called a, quote, "deeply flawed election

13 system.” Does that number sound correct, $12 million?

1 A Yes,although it's substantially above that now. Well, $4 million -- 3-ish

15 would have been gone through Deep Capture. And then the rest would have gone

16 through The America Project,

7 Q  Imsorry. couldn't hear you.

18 A Imsorry. The America Project ~

19 a okay.

2 A the rest would have gone. So that counted the fist three orfour through

21 Deep Capture.

2 Q Okay. Andis that the expenses we were talking about earlier where you

23 were flying people around and the cyber people?

2 A Yes.

ES Q keep calling them cyber dolphins, but | feel like those are separate. Cyber
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1 andthen dolphin people?
2 A Right. Dolphin-speakers.

3 Q  Dolphin-speakers. Okay.
a A You've heard -- you know -- okay.

5 Q | was combining them, and | think they're separate groups.

5 A White hat hackers is the preferred -- ethical hackers.
7 Q That one I'm familiar with. ~ Dolphin-speakers| had not heard. = So, the

8 white hat hackers and the cyber people and flying them around in planes, et cetera,
9 everything Deep Capture you think came to $3 million and $9 million was The America

10 Project.
1 A Yes.
12 Q Okay. Andssitting here, | understand that's a lot of money. But to the best

13 of your recollection, what were the big expenses related to election fraud or challenging

14 the election that was in that $9 million that The America Project spent?
15 A Well, 70 percent of what The America Project spends is about election

16 integrity. It's --that'sthe —- so it's -- some of it is supporting things like Maricopa and

17 Jovan. Some of itis supportingother ~ other in otherStates there are people who
18 want to talk to State legislatures.

19 And so we fund the American Candidates for Election Integrity and they go and

20 they rent a Holiday Inn conference room and some State senators show up and the public

21 shows up andgivestheir -- tells the legislatures what's their impressions.

2 And then there's a group, a big thing was a big expense is what happened in
23 Virginia last year. We worked with Bishop Leon Benjamin and he went out to lots of

22 Black churches, frankly, he got a lot of volunteers, as well as White, somewhere between

25 500andmore.
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1 Andthey just put together a plan for election integrity in Virginia, which largely

2 amountstojust going and takinga camera and saying to the county official, "Will you

3 read this ine from this law about how citizens have the right to observe?" And they do

4 that. And then they took observations levels in the precincts from 20 people to 20

5 percentto95 percent.

6 So my understanding is that's what theydid in Virginia. And it takes some

7 analysis of the laws and figuring out what their best thing is. And then thisyear we've

8 cookie-cuttered that, you know, supersized that to, I think, ten different Statesat this

9 point

10 Q  Doyou happen to know America Project, is ita SO1(c)3)? (4)? (67

u A itsa().

2 a wsa@p

1B And do you, to the extent that you know off the top of your head, do you know if

14 they paid Cyber Ninjas for any portion of the audit that they did in Arizona?

15 A Well, yeah, think all of that money was paid to cyber. | mean, cyber was

16 the general - Cyber Ninjas was the general contractor and divwied it up to others,

17 although maybe it wasn't paid directly. |think there's some fundthat we setupthat is

18 thebankaccount. |forget the plumbing details but | think there's some - some bank

19 account set up that was for people to donate into and we sent that money to them.

2 Q Who would have set that up? Who set up the plumbing that you just

2 referredto?

2 A don't ~I don't recall.

23 Q Would it have been somebody at The America Project?

2 A No. Doug we were told Doug was running it and | was told

ES Q Whois Doug?
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1 A Doug Logan of the Cyber Ninjas was running it, and | was told stay the way.

2 thehellaway. We don'twant you, Byme. You can write checks, but don't come

3 anywhere near this. You will taint the audit. = So that message allegedly came to me.

4 from Karen Fann, the Senate president.

5 So really had - was kept very, like, very much out of the loop. | only found now

6 the middle of summer what the audit was, what they were, in fact, doing.

7 Sol think it may have been one -if that was set up, we may have set that up.

8 America Project may have set up some kind of account that the public could get - could

9 givetothat would flow to Doug. And then we sent our money to that. Maybe it was

10 Doug who set up that account himself. | don't recall.

un Q Why do you think Ms. - was it Fann that you just said, Karen Fann?

2 A Uh-huh.

1B Q Why did shethink you would taint the audit?

1 A Because if| were involved at all, then nomatter what | do, people are going.

15 tosay, well, that was just Patrick Byme's audit. It turns out theysaythat anyway, even

16 though had nothing to do with it other than sending checks. But that's why.

7 Q And do you happen to know if The America Project also fundraised from

18 people for the audit?

19 A Yes.

2 Q Okay. Soearlier when you said that you were self-funding some things, |

21 got the impression that Deep Capture was self-funded, that you werepaying that?

2 A Oh,yes. I'msorryiflwasn'tclear. Ithink about 75 percent of the money

23 that's come in to America project is my money and about 25 percent from the public,

24 maybe 20 percent from the public?

2 Q And Deep Capture, 100 percent self-funded?
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1 A Yes.

2 Q Okay. Doyou remember having any conversations with Ken Bennett, who |

3 believe was the spokesmanfor the audit? Oh, do you know Mr. Bennett?

4 A Ibelieve we've met. |don't recalla meeting. | believe sort of shaking.

5 hands. Butwe may have we have met --we're not --we're not close. And |think he

6 was isnota good guy and he knows | think that. So we've kept our distance.

7 Q Why do you think he's not a good guy, or what gave you that impression?

8 A He was from the beginning doing everything he could to sabotage, slow,

9 beatdown that audit and in an extremely inappropriate way and submarine it basically.

10 And he's much despised by all the volunteers who worked on it. They feel very - the

11 Arizonans who went and worked and volunteered feel very much sold out by Ken

12 Bennett. |think that they very - that he very much misled thepublic and misled the

13 House whenhe came here.

1 Q Soin April public reporting said that he gave a press conference where he

15 actually called on people to donateto the audit through The America Project's website.

16 Did hetalk with you about that before he said anything?

7 A InApril?

1 Q April 28th,

19 A of2021?

2 a Yes.

21 A That's news to me.

2 Q Did you have any conversations with him before he did that?

23 A No. Itreally surprisesme, frankly. But| maybealittle vague.

2% Q Was it understood at the time that The America Project was paying Cyber

25 Ninjas? Soif you wanted to pay Cyber Ninjas, you had to pay The America Project?
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1 A No, no, my understanding no. That - my understanding was they had a

2 freestanding mechanism with Doug and we were stepping up and saying, okay, we'll

3 contribute and such to that or we'll help you out any way we can. You need us to set up

4 an-youneed us to set up an escrow account or whatever, maybe we did that.

5 You need to us - | thought we were being much more helpful than it turns out we.

6 were. Andi thought that what was going to happen was Doug was going to get going

7 and we were going to support him with a bunch of assets, with bookkeepers, people who

8 knew how to setup a production line andthis and that

° Doug is a small -- was running a small, elite company that — but it’s different than

10 runningan organization with, like, 600 volunteers or 2,000 volunteers. Sol thought we

11 were going to help him. Iwas told that he was saying, Well, no, no, no, stay away, stay

12 away, stay away.

1B I found out in the middle of the summer that he, in fact, had been asking for help

14 andfelt like we had not been supportive enough, which drove me crazy because | had

15 been saying the whole time, why don't we get more assets out to support him? And I'd

16 been so there thatwasdisconnect.

7 Q  Doyou remember who asked -- a minute ago you said it was your

18 understanding or somebody asked you. You said something about setting up an escrow

19 account, or basically | think earlier you called it setting up the plumbing. Do you

20 remember the conversations about setting up the plumbing that would allow funds to get

21 toCyberNinjas?

2 A Notspecifically. don't know if we set it up or he set t up.

zn Q  Youdon't know if you, America Project, set it up, or Doug, Cyber Ninjas, set it

2% up?

2 A Yes.
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1 Q You don't remember having conversations with Doug about who do you

2 remember having conversations with Doug about who would have to set that up?

3 A No. Like! said, Doug and | had very rare conversations. Sot was people

4 in my company dealing with him but and The America Project dealing with him. But,

Sno, I don't remember any specifics. | know we we've given far more than the public

6 has given us to give to Doug.

7 Q Donowif there's somebody who works at The America Project whose job it

8 would tobe handle that orbe awareof the details of how things would have gotten set

9 up or how donations would have worked to Cyber Ninjas?

10 A Well, at the time it would have been Rob Weaver and Emily, but they're not

11 withthe project anymore. They've moved on toother things that they re pursuing.

2 Q  Ibelieve you also employed General Flynn as a paid special adviser at The

13 America Project. Is that right?

14 A Well, he's unpaid now. ~ But he was for several months in 2021, he was a

15 paid reallyapaid spokesman

16 a okay.

7 A Butheinthe oh, for S or 6 months and then he said, "Let's stop, let's stop.

18 that and | just want to dotfor free."

1 Q Doyou remember how much you paid him?

2 A Itwas| think about 50 grand.

2 Q Total ora month?

2 A No,50grandover the time ofthe year, 50 or 60 grand.

3 Q Okay. | think whenyou were talking with the reporter, you said that any

24 money that was left overafter Arizona would be used to fund the audits elsewhere, and

25 youkindof alluded to otheraudits. Have you funded any audits elsewhere since
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1 Arizona?

2 A There was no money left over, first of all, by a country mile. Like I said, |

3 thinkits more like over $6 millon collected, over $5million from The America Project

4 andi think about twoofthat came from the public.

5 And at far as funding audits elsewhere, we have funded a ot of audit type and

6 election integrity stuffelsewhere. We're sort of everywhere in the movement funding

7 suff. Butit might be things like — so audits. Have there been other audits, audit

8 audits? There are other audits that don't make the news

9 Vim sure if we went back through all the disbursements, you would find that we've

10 done some funding of things that you would call aut or small audits or things ike that.

1 We're very supportive, and we help everybody out in the movement that we can.

2 Q think understand.

13 Aminute ago, when | was talking about the article and you said any money left

14 overafter Arizona would be used to fund audits elsewhere, did you mean funds left from

15 the donations that were made, not the funds that you self-funded?

16 A Correct.

Q Okay. So there was no money left after the donations. It pretty much

18 funded Arizona,

1 A Yeah, the donations funded about $2 million out of $5 or $6 million and the

20 other people's donations. And yet we funded that, and we're still funding these kind of

2 activities.

2 Q Was it your understanding that allin the Arizona auditcost about $5 to $6

23 million for Cyber Ninjas? Is that, when you say it was $5 to $6 million, are you talking

24 about just the Cyber Ninjas audit?

2 A Well, I'm talking about - but | understand Cyber Ninjas as encompassing,



24

1 that he was the general contractor and there was all these different pieces.

2 But | actually understand it to have come to significantly more than that. | would

3 have thought it had come to $9 or $10 million, frankly, maybe not. Maybe — because |

a did see him recently and | thought that he might still be millions of dollars in the hole.

5 And he said, no, it was, like, $800,000 or something.

6 I'm going to have to — one more time I'mgoing to run to the bathroom.

7 Q No, no, that's okay. That will give me a second to condense.

8 [Recess.]

9 EEE. Oko). So we'll go back on the record.

10 ovI

n Q  Amomentago, Mr. Byrne, you said that a ot of the funds that had been

12 given to America Project were effectively self-funded by you. | think you said 75 percent

13 ofitwas. Are there anyfunds sitting in America Project left?

1 A No, were spending it as we go.

15 Q Okay. And do you pay yourselfa salary from The America Project funds?

16 A Idon't believe so.

7 Q Okay. Doyou have an accountant or a financial manager nor the entity?

18 A Yes. |mean,yes, there'sawoman. It was Carl Johnson, but we have a

19 real controller now.

2 a okay.

21 A Her name is Reene.

2 Q I'msorry?

23 A Reene, R-e-e-n-e, | think.

22 Q I'm glad you spelled that. We would not have guessed that.

25 So then it looks like in April 2021 you established a paywalled election fraud feed
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1 onLocals, which! think is a subscription site. Are youfamilar with that?

2 A Uhhuh.

3 Q think at some point you had more than 19,000 subscribers. You might be

4 over 20,000 now, if I'm remembering correctly.

5 A Ive never even checked.

s Q This was publicly reported, so it may or may not be correct. But when|

7 went on the website, it looks like they pay a $5 monthly fee or a $55 annual subscription.

8 And some reporters basically did some calculations and it looks like they - that stream

9 makes about $1.15 milion annually.

10 Does that sound correct?

n A Itsounds correct except their assumption's false. There are people can be

12 signed up and be members and follow me and not pay any money. You only have to pay

13 the S bucks a month ifyouwant to leave messages and send me messages and things ike

14 that. That's how Locals doesit

15 50,10, it's not 1 wish we had 20,000 paying. It's much smaller than that.

16 Q  Sojust because somebody is a subscriber does not mean thattheyre

17 actually paying the subscription fee.

15 A Correct. They can just actually just be on - on the - and observe, watch,

19 things like that. Butif they - they only have to start payinga subscription if they want
20 toleave messages.

2 Q Okay. Sothat-~ that actualy ~ that same article reported that you said you

22 believe you've only earned about $250,000 so far from your book and subscriptions

23 through the site. Does that sound right?

2 A That sounds right, except | checked it recently. | happened to have just

25 aboutamonth ago beenon. | think it said something lie $350,000 had come in,
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1 $370,000.

2 Q And that'sfromthe site?

3 A Yeah, that's from Locals.

4 a okay.

5 A Locals and the I don't know if anything actually came in from the books.

6 I'm sure some small number came in. But it's mostly Locals

7 Q Isit referring to the book that we've been talking about, or did you write

8 multiple books?

° A Well, "The Deep Rig," there's the book that | wrote and got out in, like, 10

10 days, self-published. | went back 6 months later and | sortofdid a - spent a day.

11 reviewing and not rewriting butediting and re-uploaded. So call that the second

12 edition,

13 It turns out, if you buy from Amazon, it's not there. If you buy it from Ingram,

14 yousget the the first book s like a very, very rough draft. Iwrote tina week. The

15 second bookis a bit more polished.

16 Q What made you decide to do the subscription fee to charge people for your

17 election fraud-related content?

1 A Well, actually it was -- so | -- David Rubin started Locals. And you know

19 David Rubin?

2 Q He's a comedian, right?

21 A No. He'sa-- he was actually -- do you know who Candace Owens is? As

22 Candace Owens s to the Black community, David Rubin is to the gay community.

zn a okay.

2% A Buthe'san intellectual and he started -- he left The Young Turks and started

25 Locals. Andl'maninvestor. AndImet himatthe Trump Tower, having lunch or, like, |
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1 say, was down at the Trump Tower back December 2020 and he was there.

2 And because of my background, he wanted - he was interested. Anyway, so |

3 putamillion dollars in and | own a piece it and it recently was bought by Rumble. So --

a Q  Imsorry. Yourvoice dropped fora moment there, and | couldn't hear you.

5 Itsounded like you said you invested in Locals?

6 A InLocals, I fora million dollars own | think 7 percent or 10 percent. And

7 thenitwas recently bought orlater it was bought by Rumble. And so now it's Rumble

8 stock

9 But that — 50, to me, some of what | was doing with Locals was kind of trying to

10 help David and set up something. And that's hs business - that's his business plan.

un He's changed that plan. Like | think when it started, you may have had to

12 subscribe towatchitatall. And then he changed it so, well, you can subscribe and

13 watch but not interact. He's changed it during - so anyway.

1 So have checked recently and there was about $350,000 total had been earned,

15 andl believe all of that has been sent. 1 have to go clean it up periodically but

16 believe

7 Q Whenyousay you have toclean it up

18 A send the moneyto The America Project.

19 a okay.

2 A promise I've spent more far more than the money that's come in to me

21 through Locals.

2 Q Oh, no, I was justtryingto understand iit, like, went somewhere and then

23 youhad to, like, withdraw it like a Venmo or something,

2 A Ithinkit doesworklike that.

ES a okay.
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1 A Ihaven'tactually done it. | have an accountant who does t. And so

2 needto-I made a mental note to remind her to go in and clean it out again.

3 Q Sothere was an article | think that the --I think it was the Daily Beast that

4 youspoke with, that was interviewing you, guess, about partially about Locals.

5 And you said, "A hundred percent of the funds people are paying me on Locals are

6 goingto helpfightthis ight”

7 I'm assuming you mean the election fraud fight?

8 A Election - The America Project, in general.

° Q And that was my next question, is when yousayall the funds are going, are

10 youjust taking the Locals money and giving t to The America Project?

un A Correct.

2 Q Okay. And tothe extent that you know, you probably haven't even

13 divided - do you know what the money from Locals has actually been spent on?

14 A Well, everything just - | think it would be wrong to say we got that money

15 and we spent this money on this and, that, | mean, all that money

16 Q Youjust dum itin America Project.

7 A And then America Project spends what it spends.

1s Q Okay. Youalsomadeamovie. And Im sorry, I'm not as good

19 rememberingnamesasMr. Harrisis.

2 But there was an article that talked about thelicensingfee and you told the

21 reporter that people canpay a licensing fee for the right to show the film in venues

22 ranging from living rooms to bars and churches. And they, in turn, will be able to change

23 asmuchoras ttleasthey want for tickets

2 Does that sound familiar?

2 A Yes
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1 Q Okay. How much, to the best of your knowledge, how much do you think

2 you've made in licensing fees from your movie?

2 A Notsubstantal That was Joe Oltmann's andSteve Lucesu' thing thy
a worked out. They had some new way to release a movie and not substantial. Probably

5 in the tensof thousands, maybe -- maybe -- | think, everything all in, we may have made

6 back the $200,000total.

’ Q Thatwasthecostor nz
8 A Yeah. Well, the cost ended up being more like $700,000. And |think that

9 we -- I'm sure we haven't made that much back. | would say at the top we've made back

10 ‘might be $100,000 or $200,000.

u a on
u orI
13 Q Justa coupleof quick questions for you.

u 5 A VT.0, GD, Ms, 3
15 A Uh-huh.

16 Q We discussed the situation with flying the Latinosfor Trump group to D.C.

37 Detyon ave a mesting ito er or any omverations with ber sun the Sth or the S07
18 Did you see her in D.C. at that time?

19 A I don't believe | did. | believe | only met her in sort of Mayor June. She's

20 confirmed to me we did not meet on that trip that she came to the December 13th. I'm

2a wondering if we might have crossed paths like January 4th, Sth, or 6th.

» a or
23 A But | don't - |think she indicated we didn't meet until like Mayor June of

24 2021.

2 Q Could we revisit a little bit how that flight arrangement occurred? Howdid
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1 she know toaskfor flights? Was it an offer you made?

2 A Itwas more lie somebody with me. And |think it was 3 young woman

3 named Regis (ph) who was acting asmyassistant who had come up from Texas. And

4 she was her interest was the human trafficking stuff and then she got pulled nto this.

5 She, if my recollection is correct, that she mentioned to me that she knew some.

6 Latinos in Texas who wanted to come and it would be a nice thing and would |be willing

7 todosomething like that. And lsaidyes. And then, like, yes, I'd authorizeit. And

8 that would bethe entire conversation.

° And then she told Carl, who happened to be waiting for me here. And then Carl

10 would have called Netlets. We would have gotten the details. There's a whole - you

11 gottoget people's names, birth dates, get it all together, send it to Netlets so there's a

12 manifest. Essentially he would have handled all that.

13 And he has - | think he just told me, it vaguelyrings a bell, that he organized a

14 plane and he remembered the conversation where | said, was there going to be a plane

15 goingA,B, Cor you going to do two planes like that?

16 And he said, | do remember something about a day where we organized or there

17 were two different Netlet flights and you can't have two planes in theairat the same

18 time. Sowehadtodosome. So that's what he vaguely remembered.

19 Q And so other than Carl, you think it was somebody named Regis? Is that

20 what you said?

21 A Awoman named Regis would have been in our group who knew Bianca.

22 Regislives in Austin and she, | believe, had came to us —I can check that very quickly.

23 Butlvaguely remember Regis saying something about some nice Latinos in Texas, that it

24 would be a big deal for them if| couldbring them ina private plane to D.C. As recall,

25 they said that they would pay for their own hotels. So now you knowwhat | know.
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1 Q Okay. And then so you think it would have been Regis that might have

2 made the suggestion to Bianca that, "Hey, Pat has this option of Netlet and might be able

3 togetyourgroup to D.C"

a A Ithinkit might have been.

5 Q Okay. And then| know we also discussed sort of the allegation that there

6 wasanother flight centered around the 6th that might have involved individuals named

7 John Sullivan and Thad Cisneros.

8 A And that they allegedly were on the same flight?

9 Q That was the flight on the 6th, yeah.

10 A I'm not aware of such aflight and | would have ~ but like | said, it wouldn't

11 beimpossible. | don't remember doing another light like that.

2 But these were not huge things in my mind. These were - | was just trying.

13 to-soldon't remember that flight. But! thought there was probably maybe spacing

1 onit

15 But did over lunch ask the guy. And | thought he was going tostaywhat he said

16 about Bianca, that flight, which was, like, it rings a bell. And he did say something about

17 remembera day we had to adjust two different flights so they could both. So he

18 remembered that

19 But when I said, "Okay, do you remember anything about another a fight from

20 Utah or somewhere?" he said, "Not atall. | don't remember anything about a flight

21 from Utah associated with January 6thor the days leading up to January 6th." He said,

22 “That doesn't ring any bell from me. But,of course, we would have to check our records

23 tobedlear”

2 Q And we discussed that Mr. Tarrio, you know, at some point had a

25 relationshipwith Latinos for Trump. He was the Florida State director for that group.
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1 Andthen Mr. Cisneros. Did Ms. Gracia tell you that he was a director also, he was the

2 Utah State director?

3 A No, don'tknow anythingabout that.

4 Q Okay. What did Ms. ~ other than that she didn't know anything about him

5 beingona flight, what did Ms. Gracia tell you about Mr. Cisneros?

6 A I don't recall ever discussing Cisneros. | brought up Enrique Tarrio to her.

7 And he said and she said, "Yes, | know him. We did this and that. He was on

8 myboard of directors. And, in fact, he was my State coordinator in Florida. And then

9 hejoined the then he became the Proud Boys."

10 He said that all - she said that all predate the Proud Boys. She gave me the

11 impression it was a decade ago.

2 Q Maybe correct meifI'm wrong, but what | remember you sayingearlierwas.

13 that you had discussed with Ms. Gracia the allegation that Mr. Cisneros had been ona

14 flight and she said he's lying.

15 A Not--oh,is that Thad?

16 Q Thad, yeah, Thad Cisneros.

7 A Yeah, | wish could find that on my phone. | should have looked again.

18 Yeah, shesaid he'sakook. He's, like,a psycho. He'slying. That's what she said.
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1 [6:18 p.m.)

2 3

3 a okay.

4 And then | just wanted to return to a different topic, just to the January Sth

5 meeting with that

6 A Oh, I'm sorry. She said that he's oneof the guyssortof goingaround trying

7 to-Iforget her words for it - but trying to do that muscling thing that | described, that

8 he's, like, running around and tries to get associated with people.

9 Q Okay. Butshe didn't mention that he was also involved with Latinos for

10 Trump?

un A No

2 Q  Thenlet's go to that January Sth meeting with the militia guy who had told

13 you about the 100,000 individuals with long guns.

1 A Uh-huh.

5 Q think you said he didn't identify himself to you, right? You didn't know

16 who he was?

7 A No, Ididn't know.

18 Q And think you might've also said that you didn't ask him who he was?

19 A I don't remember that specificallyinthe conversation. Like, once he had

20 explained what his mission there was, | wasn't going to ask him a bunch of questions. |

21 mean, | was going to let him talk and hear him out.

2 Q  Iguess that's my next question. Why wouldn't you ask him who he was, if

23 there's an individual telling you he's got 100,000 people at your disposal?

2% A Not 100,000, 10,000.

2 Q 10,00, correct.
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1 A Ididn't want to get close enough to know his name.

2 This is where it gets really weird that -- so | see myself as on this - so | told you

3 about the promise | made to Uncle Sam in 2014? DidI tell you guys about that?

4 Q Sorry,|didn't hearyou.

5 A I made a promise to Uncle Sam in 2014. | guess | haven't told you this.

6 ovI:

7 Q Is Uncle Sam a person, or do you mean the Uncle Sam --

5 A No, Uncle sam.

9 Q Okay. God, or the country patriotic Uncle Sam?

10 A Two FBI agents and an agent from another government agency.

n Q Okay, thanks. Sorry. That could've gone a lot of ways, s0--

2 A Olay.

13 Q we just needed some clarity there.

1 A Two FBI agents and an agent from — two FBI handlers and a handler from

15 another government agency. And we had some, sort of, 2-, 3-hour discussions. Oh, |

16 guess | haven't said this. I've said it to you too many times in my mind, and | forgot it

17 hadn't been said aloud.

18 That it had been noticed that -- so, since 2002, I've beentalkingat libertarian

19 conferences and Cato and things like this. And often it's, like, guys like Richard Epstein

20 and myself and law professors, and we are talking to people who have copies of the

21 Constitution in their pocket, and that's what we're talking about. Somewhere around

2 20100r 2012, the crowd started to be more mixed, and it was guys sometimes, like,
23 showing upwith AK-47s and bandoliers.

22 So Uncle Sam and | had a discussion aboutthis around 2014 or 2015, where they

25 told me that this day is coming, that this day is coming. And it was understood between
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1 us that | was just saying, keep this side peaceful. I'm supposed tokeep this side

2 peaceful.

3 Even when -- and they weren't on the other - | mean, | think that politically, some

4 oftheir some people's but what | call the constitutional side is - orthe pro-freedom

5 sideorthe truth side ~ that they pointed out to me in a conversation that and a lot of

6 work, I know, goes nto what theyre going to say in each conversation ~and that there is

7 acivil war coming someday, and i's going to be up to you, Patrick, to keep this from going
5 kinetic.

9 And promised them there were two long conversations. |promised them |

10 would keepit | would always that people - they, you know, would point out to me

11 people listened tome. | said | would always be the guy fighting for peace, fighting for

12 peace.

13 I've often wondered in the last year, was that an affirmative duty, an affirmative

14 promise | hadmade? Like, | have to stay here and dothat? Or, lke, | often after

15 January 6th, that's what | wondered. Like, | could very easily have split the country and

16 enjoyed the rest of my days forever. And thought, was it my promise that, if | stay

17 here, that's what I will do, or does it mean I've got to stay here in the game and keep

18 that? decided thatit was sort of my job to stay in the game and keep that, tht that's

19 what was expected of me.

2 And, later, to be honest, when | had started having more face-to-face

21 conversations with Uncle Sam again last year, it turned - he was very curious whether |

20 remembered | had made that promise. And let them know that,yes, | do remember |

23 had made that promise, and that's very much why I'm here.

2 a okay.

2 ovI:
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1 Q  Ifl could just add one question that | forgot to ask you before. Remember

2 we were talking about you were in the Trump Hotel quite a bit and you were talking with

3 people and having meetings, you heard rivers of money were flowing into the RNC? ~ Did

4 anybody ever talk about the rivers of money that were flowing through actually to

5 something called TMAGAC, the Make America Great Again Committee?

6 A I've never heardofthat.

7 Q You've never heard that term?

8 A TMAGAC?

9 Q Basicallythe joint fundraising committee between the RNC and the Trump

10 campaign.

un A I've never heardof any - I'm not involved in any of that stuff, haven't heard

12 anything about that kind of stuff. | do understand that there is sort of money squabbles

13 between those camps, about who's raised how much kind of stuff, I've heard. But, no,

14 I'm notsortofinthatcircle.

5 Q What! wanted to ask youis, did you ever ask the campaign or any of the

16 Trump-related entities for assistance paying for any of the election challenge expenses or

17 election integrity expenses, ordid you just reach out to the RNC?

1 A Ican't-Idon't 1 haven't made any specific requests. 1 think they know

19 howlfeel. Ithinkit's beneath me, frankly, to bring that request to them. | think if they

20 were decent people at al, they would've contacted me long ago and said, we've raised all

21 this money and wewill supportyourefforts.

2 But, no, they have - | don't recall you know, I've made my public criticisms of

23 them. Ido not recall ever making a direct request.

2% Q When you say you've made your public criticisms of them, thought you

25 publicly criticized the RNC.
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1 A Okay,yes. Whatare we

2 Q I'm talking abouta different entity.

3 A Allright.

4 Q So, earlier, we weretalking about the RNC. = So let me make that more.

5 clear, because | don't want there to be confusion. There's the RNC

6 A Yeah

7 Q and then there's the Trumpcampaign, and then there's Trump-related

8 PACs Save America. He has someother entities.

° A Yeah

10 Q Whenyou were saying "I heard rivers of money," | was trying to figure out,

11 didyou ever hear which rivers? Yousaid

2 A No. Iwas talking about the RNC.

1B Q You were talking about the RNC. But you never heard rivers of money to

14 any of the Trump entities?

15 A Correct.

16 Q And when you were upset with the spending issue, where you said they

17 weren't giving us money, we were spending all this money, you were talking about the

18 RNC correct?

19 A Correct.

2 Q  Butdid you ever reach out to the Trump campaign or Trump's PAC to see if

21 they would help you cover election integrity expenses?

2 A No

zn a why?

2% A Well, maybe it's the same -- | wasn't really aware of him raising a bunch of

25 moneyonit. heard about that more recently. But | was notaware that he was raising
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1 money on this on lection integrity.
2 Q  Butyou're having all these -- so I'm a little confused. You're having all

3 these conversations with Ms. Powel, Mr. Giuliani. They are at one pont the lawyers for
4 Mr. Trumpin the campaign in terms of challenging the election. Is there no discussion
5 with Trump's people or the Trump camp orthe Trump campaign about, "Hey,is there

6 moneytopayforthis?
7 A Never brought it up to them, or them with me.

8 ovI:
9 Q And, in fact, the Giuliani people were asking you to put out money for them

10 to fly around and do what they needed to do, right?

u A Effectively. Theyweren't asking me specifically o put out money, but they
12 were saying, could you arrange a plane trip to bring your peopleup to Antrim or down to

13 Georgia or something like that. Yes.

@ Dtthey crypoor o sav, you know, we'vetalker toour lent and hedost
15 want to pay, or, we have no access to money? | mean --

16 A It never came up. Theydidn't offer. |did eventually, not with them but

17 withthe RNG let them know that thei support would be welcome anytime, an it was
18 strange to me it wasn't forthcoming. But | don't remember having that conversation

3 withToumpor tis peste.
» oI
2a Q When people came to you for money, why was -- did it not seem weird to

22 youthat the client, the Trump campaign orTrump, was not paying or their own legal
23 bills? Why was that not --

24 A Well,|wasn't paying for their legal bills.

2 coe
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1 oI:
2 Q Oh, excuse me, expenses. They're usually

3 A don't see myself lke, | don't pick up hotel rooms for them or something.

4 What they're sayings, send a plane of dolphin speakers somewhere and puta seat on

5 the plane for one of our people. That's what I'm saying. | don't recall

s Q Well, normally, not to be tacky, but if Rob had to jump on a plane for you,

7 that plane ticket would probably be included in your bill.

8 Sowhat's a litte weird to me is that Giuliani and Powell are ostensibly

9 representing Trump in the campaign and yet they're billing - they're flying on you; you're

10 paying for the Trump campaign's legal expenses. And that was never discussed? That

1 didn't seemweirdto you?

2 A That was not discussed. And it seemed more like | mean, to us, it seemed

13 like we're lying, guys ike Phil Waldron were flying the dolphin speakers, boom, boom,

14 boom -if they want to hitch if their people are hitching a ride on the plane, their

15 people are hitchinga ride ona plane.

16 But they wouldn't for example, call me up. | don't recall any request ust, like,
17 fly us somewhere, from here to there, without our people being involved. It wouldve

18 been primarily about us going and doing some work, the dolphin guys doing some work.

1 Q And you didn't ever have any conversations with anyone - Powell, Giuliani,

20 oreven Mr. Kerik who thinkat one point publicly complained that he was also not

21 being paid for his work. You never had any conversations with any of these people

22 about their not being paid by Trump or the Trump campaign?

2 A 1 don't remember any specific conversations like that. | think that it

24 became clear -- well, no, | wasgraceful about it. | guess ~~ would've thought it was.

25 kind of beneath me to ask, but t was the appropriate thing for them to do. And they
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1 never did, and thats that,
2 Q  Butthe "they" there, | want to be clear, is the RNC?

5 A Ub yesh
a Q Okay.

5 And a moment ago you started to say "it started to become clear." What started

6 tobecomedear?
7 A I don't remember. I'm getting a little tired. Sorry.

. a soar
9 A How | was thinking of it was, we're Deep Capture, we're investigating, and

10 we're going to surf through thisstuff and give it to anyone who will listen. And I'm lucky

11 that these people arecoming long for the id, kind ofwas a peceofwhat was
12 thinking. And | did not mind providing these services. | didn't ask anyone to pay for

13 the information orpay anything like that.

" Sol guess it may sound funnyto you. 1didnt think of ts centric to them. My
15 thought is that they're getting the doors open for us so the dolphin guys can go in and get

16 tothe truth,or that's what was trying to happen.

v I don't know f there were any — cart think of a case tht know of where flew
18 them, just them, somewhere. | don't know of any such case.

19 Q Okay. Thankyou.

» orI
2a Q Can just ask for two last names real quick? You mentioned Regis when we

2 spoke carlier. What was Regi's ast name?
23 A Giles.

24 Q Giles? Witha"G"?

» Aves
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1 Q AndthenCarlito's last name?

2 A Carllohnson.

3 Q  Carllohnson.

a A MajorCarl Johnson.

5 Q Major?

6 A Well, he'sa retired major.

7 Q Great. Thankyou

8 EEE. | con't have anything else. Thankyou, Mr. Byrne.

9 Mr. Byme. 1do, actually. Do you mindif | take 5 minutes?

10 vo.

un Mr. Byrne. Oh, you don't have anything else. Okay. No worries.

2 I. vce done. We're done.

1B Mr. Byme. Oh. | thought you said I could have a few minutes to hit something.

1 Mr. Driscoll. Well, you hit most ofthe things you wanted to hit, | think, on the

15 wayin.

16 ME. tually, you raise a good point. There'sa question that we usually

17 ask, which s,is there anything that we didn't ask you that you thought we would or

18 should askyou?

19 Mr. Byme. That's a good question. So we laid out everything, boom, boom,

20 boom. Well

21 Mr. Driscoll. Why don't you provide the three documents you brought to see

22 Trump, just to get that on the record, so that they can have them.

23 Mr. Byme. Okay. The three documents to see Trump. That was originally in

2 here

ES Herewe go. Yep. Theseare the documents to see him. And, yeah, these
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1 were the things we brought him.

2 Hoenn
3 Mr. Byrne. On the 18th. Plus whatever the December 18th version of that

4 letterwas.

5 And it's kind ofa weird thing. ~The one image| have is that| remember

6 something coming out saying December 18th, so there had to be another draft. And it

7 sounds to me or it looks to me from the thing you did that the next draft was maybe

8 more DHS-centric than -- well, | didn't have time to analyze it

9 I'm just noting — okay. Oh, okay. "You know that I believe, on the J6

10 rally-goers, I've written in that open letter | believe their concerns have been vindicated,

11 not their behavior."

2 1 thought you were going to ask me more questions about what | think happened

13 one. |didsee mischief. |have describedit. And I've heard more recently about it.

14 Ihave tried to diginto it a little bit

15 This Cindy Chafian and her husband, the All Akbar stuff, that very much had the

16 feel of one of these things - somebody jumping in and trying to get in front. | took Ali

17 Akbar, when first heard about him, to be a guy - | understood him just to be a guy that,

18 if some movement started if Republicans started being, you know, upset about the

19 geese and they had a "save the geese” thing, he would jump in front and set up his own

20 organization saying, "Let's save the geese," and raise money and sort of try to get in front

21 ofit. That'salll understood him to be.

2 But, looking back, there seemed to be penetration efforts going on, where people:

23 were trying to get close tous. And maybe it’s just proximity —that, looking back, it

24 looked like people may have been trying to raise - ike, leave trail of bread crumbs for

2 later.
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1 And, anyway, | hope that whoever's pulling those strings think are probably

2 anti-Trump Republicans. I'm not saying that as some pro-Trump Republican. Just the

3 smellofital, | think there were some anti-Trump Republicans involved with — you know,
4 lacknowledge that MAGA people did — some MAGA people did something bad. And I'm

5 very sorry and apologetic, and anyone who broke a window or hit a cop, you know,
6 should get, you know, serious time for that

7 There were some - I know some MAGA people who of course think it was all

8 engineered, and | know some MAGA people whowere ust but so | thinkthere was

9 coordination driving it. And | don't think that coordination all came from, like, the feds

10 orsomething. | think there were some non-Trump Republicans involved in that.

un oI:
2 Q Mr. Byrne, a moment ago, I'm sorry, did you say you're a pro-Trump

13 Republican?

14 A No.

15 Q What didyou a moment ago, did I miss

16 A Isaid I'm not a pro-Trump Republican.

7 Q  Yourenot. Okay. Thatmakes more sense. Apologies.

15 A The other thing — and this gets sensitive. Part of my belief— and there's no

19 waytoavoid this. | know what you must have read. Part of my analysis of the

20 facts and this is what's dicey is, I'm more open — so when you say, why did | believe

21 based on this and that, this and that, well, in my perspective, because | was part ofa

22 deepstate plan to bribe and blackmail HillaryClinton and because | was part of the

23 deep-state setup of the Russian collusion delusion, | know that there's a deep state trying

24 totake over the United States Government. | was part of it, and | know that all that

25 happened. And so the possibilty of something like this happening is — it's within my



254

1 paradigm. Its not quite as shocking to me.

2 Asa matter of fact, | was told by a handler at one point

3 Q  Imsomy. Who?

a A Iwas told by a handler from another government agency at one point

5 something about: None of this is going to matterafter the election of 2020. It didn't

6 auite register to me what he meant, but believe that that

7 Asfar as the militia goes, 1 told you my reply whenthey told me their thing. I've

8 told you about my 2020 promise. | have let law enforcement know, both at Federal and

9 State levels, that there are ~ you know, | know that Congressman Kinzinger came out and

10 said something about the next civil ar isn't going to look like the last one, there were

11 going to be assassinations of the leadershipof the insurrection. ~ And | think in the next

12 paragraph he talked about the election integrity movement, which a lesser man than

13 wouldve taken asadirectthreat.

14 1will tell you that, since he said that, the militias have made their own plans.

15 Andis not so and I've told them, underno circumstance whatsoeveram Ito be

16 avenged. Iflget killed, the last thing | want to die thinking is my death triggersa civil

17 war. Undernocircumstance am to be avenged. And the reply| got from one person

18 was: Well, wel listen to you while you're alive.

19 So, just so that I'm feeling the same sense of sportsmanship that Adam Kinzinger

20 was saying that| - but| have specifically said that| think I'm going to do oh, I actually

21 just made a video a week ago to say, soifI get killed, play this video.

2 1 have to tell you something, because Congress needs to know it, and | would feel

23 remiss. Sowhat's going on as I'm sure you know, there's, like,a real tension in the

24 threedletteragency. There's alot of tension, and I'm told that a lot has to do with me.

2 But itis the case that | started being back, lets say, on a frst-name basis with
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1 UndleSam. Ive at some point been having some meetings, and | started bringing, over
2 thelast8 months, evidence of massive corruption, really bad stuff beyond corruption.
3 Andsome of it~ and | was dealing with an interagency
. Mr. Driscoll, Do you have much longer to go?
s Mr. Byme. Say it again?
. Mr. Driscoll, Do you have much longer to go.
7 Mr. Byrne. No.
8 Mr. Driscoll. Okay. Then finish. | was going to break if you had longer to go.
5 Mr. Byrne. There was an interagency groupreceivingthis information, and it

10 was so explosive, ultimately, they've disbanded that group. People have
11 goneinto-- people have been reassigned all ver the country, and some of those people
12 aren'tacceptingit. And they're the ones coming to Congress as whistleblowers. And
13 tim Jordanand-okay?
1 Youwant to spit? I'm done. I'm done.
1s Mr. Driscoll, No, no, keep going. I'm just gtting my phone.
Ig II. 100, he just did't want to forget his phone.
w Mr. Bye. Oh, okay.
1 Som aware of tremendous corruption, that | don't feel comfortable anymore.
1 And will ell you this, because it needs to be on the record: ~The VA medical
20 system has been hacked. Is been hacked by Iran. And there's a backdoor nto it, and
21 it's been hacked by a certain individual who opened that backdoor for them
2 And so 'm working on - you folks are working with blue leagues. Blue leagues is
23 the group of trainee hackers. You know what blue leagues - there's a group that's been
24 helping ths committee called blue leagues. | think they got you al the pictures and
25 such. Some of the people in blue leagues are actualy patriotic, and they're
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1 letting they're doingother things with me.

2 And we now know this. And that's one of the things that, when it went all the

3 wayto the topof the Bureau, it kind of shattered. And they came back, andthis whole

4 group's been disbanded. And | know Christopher Wray saidsomething about me. It's

5 nota--butthey were very polite. They came back and said, "This is above our pay

6 grade. Thisis, like, national security, national existence. Let us figure out what we're

7 goingtodowith this."

8 That, at this point, is unacceptable. There's 9 million vets who get theirvt care

9 from the VA medical system. The Iranians are init. They could be changing everyone's

10 prescriptions. The initial assessment is that they're going into the imaging systems.

11 We could discover more of what they're doing, but | don't wanttocross that line, by

12 hacking the Federal Government these days, but we have that much.

1B And that's al being fed in, along with some other major hacks of national security,

14 if not national existence, as was explained to me. And it's almost like it's choked, the

15 system has choked onit. And the system has tried to it's ~ as it being too big for

16 them. And then the system, the higher-ups tried to kil it.

7 The people are not accepting it being killed. They are the ones who are going as

18 whistleblowers to Congress with a bunch of very damaging information. There's a

19 guy~ Grassley made a criminal referral the other day on an FBI agent who was in the

20 middleof thisstuff I'mtalking about.

21 S0-- but | guess I've played backroom--

2 Mr. Driscoll. Wrap it up.

23 Mr. Bye. ~long enough. That's not something - you can't ask me so stay

24 silentabout that. I'm doing everything can. They've had it fora couple months. I'm

25 not comfortable with that ethically. We now know the VA medical system is hacked.
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1 IE. 1-5, 1 want to make something very clear: Our legislative
2 purpose, as laid out in House Resolution 503, pertains to the investigation of the attack

3 onthe Us. Capitol. So please don't take - like, I'm not disinterested, as an American, in

4 whatyou're saying. Youmay just be reporting it to the wrong committee.

5 Sowe are not one giant, massive, you report it to us, it's effectively reporting it to

6 Congress. It sounds like your information might be better placed with a committee that

7 has that within its purview. So don't want you to think that reporting it to us

8 necessarily means you're reporting it to Congress.

5 Mr. Byrne. 1 just report this Congress. I'm sorry. In my view, | just reported it

10 toCongress. And you need to know, Us. constituents

1 MEE. hat i'm telling you isthat's not case. We appreciate it, but

2 Mr. Byrne. 1am telling you that in my mind | just reported that to Congress.

1B IEE. 5. that's something that you should definitely talk with your

14 attorney about. We appreciate your concern for the topic area. |just want to make

15 sure you report t to the right people.

16 Mr. Byme. I've reported it to Congress.

7 But | thank youvery much foryour day.

18 I vc appreciate your patience and answering all of our questions, and |

19 thinkwe're good.

0 EE er. We cangoof the record
2 Mr. Bye. Allright.

2 I hankyouverymuch.

» Mr.Bye, Thank you.

2 (Whereupon, at 6:47 p.m, the interview was concluded.]
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